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هفته نامه اقتصاد                                          ی   سیاسی   اجتماعی   ورزشی

مهدیمیرحیدری
مدیرعاملوسردبیر

فوریتهایاقتصادیمجلسیازدهم
 نظارت ویژه بر بخش های خاص اقتصادی ، حل مشــکل کارگران 
موجود، استفاده از مدیران کاربردی ، قوی شدن در تولید صادرات 
محور، اتکا به تولید داخل، دقت در نرخ خرید تضمینی محصولات 
کشــاورزی ، مبارزه با فساد و کنترل تورم صنعت مسکن را قوی 
کنیم، کنار گذاشــتن حمایت از وارداتچی ها ، تغییر نظام بانکی 
و مالیاتی، عمل به بندهای اقتصاد مقاومتی ، رونق مســکن را در 
دستور کار قرار دهیم ، کنار گذاشتن رانت خوارها ، اجرای » قانون 
مدیریت تعارض منافع « ، مجلــس انقلابی برای اقتصاد انقلابی ، 
تعاون باید وارد محدوده تولید ثروت شــود ، درک درســتی از 
اقتصاد مقاومتی نداریم، مهار گرانی مسکن ، بهبود محیط کسب 
و کار ، ساماندهی بازار خودرو ، تعیین تکلیف هدفمندی یارانه ها، 
اصلاح نظام بانکداری ، ســاماندهی نظام پرداخت حقوق و مزایا، 
توسعه دولت الکترونیک ، اصلاح بودجه ، نظارت بر توزیع کالاهای 
اساسی، اصلاح نظام مالیاتی ، کنترل مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، 
مراســم محور نباشیم ، مدیریت صنعت ساختمان کشور ، فروش 

فرآورده به جای نفت خام.
ادامه دارد
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آرای ضعیف کمیته انضباطی متخلفان را جری کرده است

عناوینخبرها

قطعهیکآزادراهتهران-شمالافتتاحشد

صفحه 4

صفحه 2

شماره 

220

03

ن 
یرا

هر
ش

sh
ah

rir
an

 
29 

اره
شم

شماره 30
28 مرداد 1396
قیمت 1500 تومان

از ایرانه خانم تا ایران جوان با 
پیمان سلطانی

همیشهازپخشنابجاوبیاجازهقطعه"ایرانجوان-وطنم"ناراضیبودهام.
فهمموسیقیخوبودرستیکیازبحرانهایجدیجهانامروزاست

به زودی منتشر می شودبه زودی منتشر می شود

بانک سینا در چهارمین دوره فرایند جایزه 
ملی تعالی و پیشــرفت، موفق به دریافت 
تقدیرنامه سه ستاره شد. در مراسمی که با 
حضور ایروانی عضو مجمع تشخیص مصلحت 
نظام و معاون نظارت و حسابرسی دفتر مقام 
معظم رهبری)مدظله العالی(، روســای 
نهادهای انقلابی، رئیس سازمان ملی بهره 
وری ایران، جمعی از اساتید دانشگاه های 
کشور، مدیران ارشــد، کارشناسان ۱۵۰ 
شرکت فعال کشور و نیز محمدرضا ساروخانی 
عضو هیات مدیره و مدیر تعالی سازمانی بانک 
سینا برگزار شد، جوایز شرکتهای برتر از جمله 
این بانک اهدا شد. گفتنی است درخواست 
بانک سینا برای شرکت در چهارمین دوره 
جایزه ملی تعالی و پیشــرفت در ســطح 
تقدیرنامه بود که طبق فرایندهای این دوره از 
جایزه، مورد بررسی دقیق قرار گرفت و پس 
از طی مراحل ارزیابی توسط ارزیابان و بررسی 
و صحه گذاری در کمیتــه علمی و داوری 
دبیرخانه جایزه، این بانک حائز شــرایط 

دریافت سطح تقدیرنامه سه ستاره شناخته 
شد. مدیر جایزه ملی تعالی و پیشرفت در نامه 
ای ضمن تبریک این موفقیت، از مدیرعامل، 
مدیران و کارکنان بانک سینا به منظور تلاش 
برای استقرار الگوی تعالی سازمانی و برنامه 

ریزی و اجرای آموزش، فرایند خودارزیابی، 
برنامه های بهبود، تدوین اظهارنامه تعالی 
سازمانی و نیز حضور فعال در چهارمین دوره 
فرایند جایزه ملی تعالی و پیشرفت در سال 
98 قدردانی کرد. دبیرخانه جایزه ملّی تعالی 
و پیشرفت با نظر به سیاستهای کلی نظام، 
اقتصاد مقاومتی و الگویی اسلامی-ایرانی 
پیشرفت با هدف توسعه فرهنگ تعالی و 
افزایش بهره وری بنگاه های اقتصادی کشور 
از طریق بسترســازی لازم و برنامه ریزی 
یکپارچه و طرح ریزی الگویی اسلامی-ایرانی 
با محوریت تعالی سازمانی، اقتصاد مقاومتی و 
اخلاقیات ایجاد شده است. این جایزه سعی 
می کند که به تدریج بنیانگذار مدلی اسلامی- 
ایرانی در حوزه تعالی  سازمانی شود که ضمن 
پوشش ابعاد بنیادی و مختصات زیربنائی 
سازمان متعالی اسلامی - ایرانی به اصول و 
علوم و فنون روز مدیریت در دنیا نیز مقید 
بوده و به صورت پویا، شعارهای سالیانه کشور 

را نیز دنبال کند.

درچهارمیندورهفرایندجایزهملیتعالیوپیشرفتبانکسینا
موفقبهدریافتتقدیرنامهسهستارهشد

توزیع بی وقفه کالاها در بازار 
همزمان با شیوع کرونا

بسیج امکانات نیرو های 
مسلح برای مقابله با 

ویروس کرونا
صفحه 2

رئیستروپروسسواحدمتالورژیوروشهایتولیدفولادمبارکه:
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تشکرعمیقازهفتهنامهاقتصادیایران

ملتایراندرپی
امتحانبزرگو
مطلوبانتخابات

رهبرمعظمانقلاباسلامیدرابتدایجلسهدرسخارجفقهباتشکرازدرخششمطلوبملتایراندرامتحانبزرگانتخاباتوناکامگذاشتنفرصتطلبیوتبلیغاتهمهجانبهدشمنان،تأکیدکردند:درمقابل
توطئهدشمنبرایضربهزدنبهارکانمختلفکشور،همهبایدبرایدفاعهوشیار،وآمادهضربهوحملهمتقابلباشیم.حضرتآیتاللهخامنهایبااشارهبهفضاسازیمنفیوپرحجمدستگاههایتبلیغاتیبیگانه

علیهشرکتمردمدرانتخابات،خاطرنشانکردند:اینتبلیغاتمنفیازچندماهقبلآغازوبانزدیکشدنبهانتخاباتبیشترشدودردوروزآخرنیزبهبهانهیکبیماریوویروس،رسانههایآنهاازکمترین
فرصتبرایمنصرفکردنمردمازحضوردرانتخاباتچشمپوشینکردند.رهبرانقلاباسلامیباشکرخداوندمتعالوقدردانیعمیقازحضورگستردهمردمدرانتخاباتبرغماینتبلیغاتمغرضانه،گفتند:
خداوندارادهکردهاستاینملتراپیروزکند.ایشاندشمنیِدشمنانباملتایرانرامحدودبهعرصههایاقتصاد،فرهنگوباورهایدینیوانقلابیمردمندانستندوافزودند:آنهاحتیباانتخاباتملتایران
نیزمخالفهستندچراکهنمیخواهندپدیدهشرکتمردمبهنامدیندرپایصندوقرأیودرخدمتانقلاب،بهعنوانیکواقعیتتثبیتشود.حضرتآیتاللهخامنهایبرگزاریانتخاباتدرنظاماسلامیرا

باطلکنندهادعایدشمنانمبنیبرمخالفتدینباآزادیودموکراسیخواندندوگفتند:انتخاباتدرجمهوریاسلامینشانمیدهدکهدینمظهرکاملیکدموکراسیهمهجانبهاستوبرگزاری۳۷انتخابات
درطول۴۱سالنشاندهندهاهتمامبینظیرنظاماسلامیبهمردمسالاریاست.رهبرانقلاباسلامیبادعوتهمگانبهشناختدشمنوهوشیاریدرمقابلآن،تأکیدکردند:درمقابلفعالیتهزاراننفراز

جبههدشمنعلیهمسائلگوناگونایران،درجبههملتایرانبایدمیلیونهانفرآمادهدفاع،ضربهوحملهمتقابلدرامورتبلیغاتیوانواعکارهایممکنبرایملتباشند.

باحضورحسنروحانیرئیسجمهورخبر

قطعه یک آزادراه تهران - شمال افتتاح شد
همزمان با آغاز بهره برداری رسمی از قطعه یک 
آزادراه تهران-شمال، معاون برنامه ریزی وزارت 
راه و شهرسازی از کاهش ۵ هزار تومانی عوارض 
آزادراه تهران-شمال به دستور رئیس جمهور خبر 
داد.  با حضور حسن روحانی رئیس جمهور، محمد 
اســلامی وزیر راه و شهرسازی، حجت الاسلام 
علوی وزیر اطلاعات، سید پرویز فتاح رئیس بنیاد 
مستضعفان انقلاب اسلامی و شهبازی استاندار 
البرز، قطعه یک آزادراه تهران-شمال افتتاح شد.

قطعه یک این آزادراه به طول ۳۲ کیلومتر از انتهای 
بزرگراه همت غرب در منطقه ۲۲ تهران آغاز شده 
و تا شهرستانک در استان البرز ادامه می یابد. ساخت 
این آزادراه از سال ۱۳۷۵ آغاز شد که پس از تغییر 
مکرر پیمانکاران آن و ســپس واگــذاری آن به 
پیمانکاران چینی تا سال ۱۳۸۴ تنها ۲۰ درصد 
پیشرفت داشت که با ورود بنیاد مستضعفان به این 
پروژه، ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی مابقی در ۴ سال 
اخیر با حضور پیمانکاران ایرانی تکمیل شده است. 
به گفته جلال بهرامی معاون ســاخت و توسعه 
آزادراه های شــرکت ساخت و توسعه زیربناهای 
حمل و نقل کشور، هزینه تمام شده ساخت این 
آزادراه ، ۴ هــزار و ۲۰۰ میلیارد تومان بوده که به 
صورت مشــارکت ۵۰ درصدی میان وزارت راه 
)دولت( و بنیاد مستضعفان تأمین اعتبار شده است.    

۵۰ درصد قطعه دو آزادراه تا پایان دولت 
دوازدهم تکمیل می شود

پرویز فتاح رئیس بنیاد مستضعفان گفت: با توجه 
به تجربه فعلی این مســیر می تواند با ســرعت 
بیشتری پیش رود و قرار شد ۵۰ درصد قطعه دوم 
تا پایان دولت دوزادهم به اتمام برسد.  سید پرویز 

فتاح در این مراسم با بیان اینکه امروز روز مبارکی 
برای جامعه مهندسین کشور است، اظهار کرد: 
منطقه نخست آزادراه تهران - شمال در ابتدای 
دولت یازدهم، ۱۷ درصد پیشرفت داشت و امروز 
به طور صد در صد تکمیل شده است لذا اگر تاخیری 
طی این سال ها رخ داده است من از عملکرد عزیزان 
گذشــته دفاع می کنم و به سهم خودم بابت این 
تاخیر عذرخواهم. وی با اشــار ه. به اینکه قرار بود 
بنیاد به طور صد در صد سرمایه گذار این منطقه از 
آزادراه باشد، گفت: دولت قبول کرد ۵۰ درصد این 
مبلغ را پرداخت کند و از ده هزار میلیارد تومانی که 
به نرخ امروز برای قطعه نخست آزادراه، سرمایه 
گذاری شده بود ۵ هزار میلیارد تومان را پرداخت 
کند، ولی بنیاد برای اینکه فشــار زیادی بر روی 
عوارض خودرو های عبوری از آزادراه وارد نشــود 
قبول کرد ۶۰ درصد سرمایه گذاریش به صورت 

غیرنقدی بازگردد. وی گفت: به امید خدا درآمد 
حاصل از تردد خودرو ها در آزادراه صرف محرومیت 
زدایی و ماموریت های بنیاد مستضعفان و البته 
هزینه نگهداری آزاداراه می شود. فتاح با تقدیر از 
تلاش پیمانکاران، مهندسان و کارگران این پروژه 
عظیم، گفت: مهندسان ایرانی نشان دادند در قله 
ایستاده اند و آخرین تکنولوژی روز را در شرایط 
تحریمی کشور به کار گرفتند و این پروژه بزرگ 
متکی بر توان و تجهیزات ایرانی انجام شد. رئیس 
بنیاد مستضعفان در پایان با اشاره به سخنان امروز 
رئیس جمهور برای تکمیل ۵۰ درصد از قطعه دوم 
آزادراه خاطر نشان کرد: در حال حاضر قطعه دوم 
۳۱ درصد پیشرفت دارد و با توجه به تجربه فعلی 
ادامه این مسیر می تواند با سرعت بیشتری پیش 
رود و قرار شد ۵۰ درصد قطعه دوم تا پایان دولت 

دوازدهم به اتمام برسد.

دستور رییس جمهور برای اتمام باند رفت 
منطقه دو تا پایان دولت

محمد اســلامی   اظهار داشت: رفتن به شمال 
همواره برای مردم بسیار پر دغدغه و پر زحمت 
بوده است و امیدوارم با دستور رییس جمهور باند 
رفت منطقه دو در دولت دوازدهم به اتمام برسد. 
همچنین در حال ساخت ۱۵ کیلمتر باند دوم از 
مرزن آباد به ســمت دزدبن هستیم. هر چند 
قسمت اصلی کوتاهی منطقه یک است که۶۰ 
کیلومتر مسیر را کوتاه و ۱.۵ ساعت صرفه جویی 
زمانی دارد.  وی افزود: با بهره برداری از منطقه یک 
آزادراه تهران-شــمال مصرف ۸۶ میلیون لیتر 

بنزین در سال کاهش می یابد.
اسلامی بیان داشت: امروز سراسر کشور به کارگاه 
راهسازی تبدیل شده است و همه پروژه ها فعال 
هستند. البته رییس سازمان برنامه و بودجه به 
صورت ویژه از پروژه های وزارت راه و شهرسازی 

حمایت می کند که جای قدردانی دارد.
وزیر راه و شهرســازی ادامه داد: تا پایان دولت با 
همین حمایت صورت گرفته، ۵۸۵ کیلومتر به 
آزادراه های کشــور اضافه خواهیم کرد که ۳۵ 
درصد طول آزادراه های کشور افزایش می یابد. 
وی با اشاره به ساخت و توسعه راه های روستایی 
گفت: از تاریخ وعده ما تا امروز ۱۰۰۰ کیلومتر راه 
روستایی آسفالت شده است و ۱۰۰۰ کیلومتر 

دیگر در دست اجرا قرار دارد.
وزیر راه و شهرسازی تصریح کرد: به محض اینکه 
هوا مســاعد شــود عملیات اجرایی در جهت 
محرومیت زدایی و رفع دغدغه های روستانشینان 

آغاز می شود.

برای دومین بار در تاریخ ایران، مجلس کلیت لایحه 
بودجــه را رد کرد. اتفاقی که هر دو بار در مجلس 
دهم و دولت دوازدهم رخ داده؛ بار اول برای بودجه 
سال 9۷ و حالا برای بودجه سال 99. ظاهر تصمیم 
مجلس برای لوایح بودجه این دو سال، یکی است، 
اما با جزئیات و تبعاتی کاملاً متفاوت. اگر بهمن ماه 
سال 9۶ مجلس دهم لایحه بودجه 9۷ را رد کرد 
اما هنوز وقت آن را داشت که کار بررسی و تصویب 
بودجه را به سال بعد واگذار نکند و نهایتاً هم لایحه 
بودجه سال 9۷ قبل از شنیدن صدای توپ سال 
تحویل، به تصویب نمایندگان رسید. حالا اما نه تنها 
به نظر می رسد که مجلسی ها زمانی برای بررسی 
مجدد و تصویب بودجه 99 در سال جاری ندارند 

که حتی حرف بر ســر این است که بررسی این 
بودجه به دوره بعدی مجلس واگذار شود. چیزی 
که معنایش در عمل آن است که کشور حداقل تا 

میانه تابستان قانون بودجه نداشته باشد.
مخالفت هایی که کارساز شد

در رأی گیری، نمایندگان مجلــس با ۶۷ رأی 
موافق، ۱۱۴ رأی مخالف و ۳ رأی ممتنع از ۱9۱ 
نماینده حاضر با کلیات لایحه بودجه سال 99 کل 
کشور مخالفت کردند. با این تصمیم همه چیز 
برای لایحه بودجه 99 دوباره از نقطه صفر آغاز 
خواهد شد؛ این لایحه به دولت برمی گردد آنجا 
مجدداً مورد بحث و بررسی قرار می گیرد. بعد از 
آن وقتی تقدیم مجلس شد باز هم باید کمیسیون 

تلفیق تشکیل و در آنجا هم بررسی شود و نهایتاً 
یک بــار دیگر به صحن بهارســتان بازگردد تا 
نمایندگان برای بار دوم کلیاتش را به رأی بگذارند. 
اینکه هر کدام از این مراحل در شــرایط کنونی 
چقدر طول خواهند کشــید معلوم نیست. اما 
مختصات زمان فعلی آن طوری هست که بتوان 
به طور قطع گفت که دولت سال 99 را بدون در 
دست داشــتن قانون بودجه آغاز خواهد کرد. 
آن طور که مخالفان این لایحه در سخنان خود 
مطرح کردند محورهای اصلی مخالفت آنها به 
مواردی چون گسترده تر شــدن دایره شمول 
مالیات و تشدید فشار بر اقشار متوسط و ضعیف، 
عدم رعایت اصلاحات ساختای، عدم شفافیت، 

عدم انطباق با برنامه ششم، غیر واقعی بودن منابع 
درآمدی، عدم لحاظ شرایط خاص کشور و... بر 
می گشت. در آن سو اما موافقان لایحه معتقد بودند 
که نه تنها موارد ذکر شده در سخنان مخالفان 
دقیق نیســت بلکه لایحه یاد شده در این موارد 
دارای نقاط قوتی است که در لوایح سال های قبل 
وجود نداشته. از جمله موافقان بودجه 99 تأکید 
داشتند که این لایحه رکورددار کاهش وابستگی 
بودجــه به نفت در تاریخ ایران با رقم ۸ درصدی 
اســت و باید به این مسأله توجه بیشتری شود. 
موافقان همچنین هشــدار می دادند که رد این 
لایحه و بدون بودجه آغاز کردن سال 99 تبعاتی 
به مراتب منفی تر برای کشور در بر خواهد داشت.

محمدباقر قالیباف، منتخب مــردم تهران در 
یازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی 
بعد از اعــلام نتایج انتخابات، در ویدئویی کوتاه 
درباره فرصت های پیش رو در مجلس آینده با 
مردم صحبت کرد. قالیباف در این پیام ویدئویی 
گفت: در این دوره از انتخابات، مطالبه گری جوانان 
باعث شد تا خانه ملت پوست اندازی کند و مجلس 
نو شکل بگیرد. وی افزود: من از روز اول آمدم تا در 
چهل ویکمین سال انقلاب برای تحقق گام دوم 
انقلاب تلاش کنم. منتخبین شما ممکن است 
بهترین نباشند اما ان شاءالله از بهترین خادمان شما 

خواهند بود.
قالیباف خطاب به ملت ایران گفت: شما مردم عزیز 
با اعتمادتان بار سنگینی روی دوش ما گذاشتید. 
از خدای متعال درخواست می کنم که به ما توفیق 
دهد تا شرمنده ملت ایران، شرمنده خون شهدا؛ 

شرمنده باکری ها، بابایی ها، رضوی ها، حججی ها، 
کاظمی ها و حاج قاسم ها نباشیم.

عهد ببندیم جز خادمی  ملت به موضوع 
دیگری فکر نکنیم

سرلیست ائتلاف اصولگرایان در انتخابات مجلس 
یازدهم با بیان اینکه مهم ترین درس امام و شهدا 
درس یکرنگی و وحدت بود، گفت: ما هم تلاش 
کردیم با وحدت به مجلس قوی برسیم. همه با هم 
از امروز عهد ببندیم جز خادمی  ملت به موضوع 
دیگــری فکر نکنیم؛ خادمی  همــه مردم، چه 
حامیان، چه رقبا و چه آنهایی که به هر دلیلی پای 
صندوق رأی نیامدند. این درسی است که از مکتب 
حاج قاسم می گیریم. منتخب مردم تهران با بیان 
اینکه »حاج قاسم شجاع ولی اهل تدبر و عقلانیت 
بود« افزود: ما هم باید جسور باشیم ولی عاقلانه 
رفتار کنیم. قالیباف با  اشاره به وضعیت کنونی 

کشور گفت: کشور الان زیر شدیدترین تحریم های 
دولت آمریکاست که زندگی مردم ما را هدف قرار 
داده است. باید همه با همه توان تلاش کنیم تا 

فشارها را از دوش مردم برداریم.
وی خاطرنشان کرد: بعضی ها انقلابی گری را تنها 
در حد شعار خلاصه می کنند. ما باید در مجلس 
آینده نشان بدهیم انقلابی گری نشانه اش اقتصاد 
قوی اســت و این ممکن نیســت جز با تحقق 
کارآمدی در مجلس یازدهم. منتخب مردم تهران 

تأکید کرد: »شــعار من در برای مبارزه با آمریکا 
همچنان کار است، کار است و کار«. تعهد دادم که 

با همه توانم کار کنم؛ مطمئن باشید.
به عهدم پایبندم

 قالیباف با بیان اینکه مجلس قوی مجلسی است 
که استکبارستیزی را با ایجاد ثبات اقتصادی از 
طریق اقتصاد مردمی محقق کند، گفت: من به 
شما تعهد دادم که با همه توانم کار کنم. مطمئن 

باشید به عهدم پایبندم.
وی افزود: مطابق اولویت هایی که قبلاًً گفته ام با 
کمک دیگر منتخبان تلاش می کنیم تا ان شاءالله 

وضع موجود به نفع مردم تغییر کند.
سرلیست ائتلاف اصولگرایان با تأکید بر اینکه همه 
باید در مجلس برای رفع مشکلات مردم همدل 
باشیم، اظهار داشت: مردانه بایستیم و با کمک هم 

درستش کنیم.

رحمانی فضلی وزیر کشور گفت:  استان کهگیلویه 
و بویراحمد با ۷۱ درصد بیشــترین مشارکت و 
استان تهران با ۲۶ درصد کمترین مشارکت را 
داشتند گروه سیاسی/ با اعلام نتایج آرای منتخبان 
شهر تهران، یازدهمین انتخابات مجلس شورای 
اسلامی هم به پایان رسید. انتخاباتی که با اعلام 
وزیر کشور، مشارکت مردم در آن ۲۴ میلیون و 
۵۱۲ هزار و ۴۰۴ نفر بود که رقم ۴۲.۵۷ درصد 
واجدان شرایط رأی دادن را به خود اختصاص داد.
وی در ادامه با تقدیر از حمایت مقام معظم رهبری 
تصریح کرد: مقام معظم رهبری در مواقع مختلف 
با دعوت و تشویق و ارائه تحلیل های مقتضی، مردم 
را برای مشارکت هدایت کردند و مردم با تکیه بر 
توصیه های ایشان، این حضور را عینی و واقعی 

کردند.
ایشــان، انتخابات را امن، آرام، دقیق و سالم 
ارزیابی کرد و با تأکید بر ســلامت انتخابات 
گفت: این بار توانستیم بیش از ۵۵ هزار دستگاه 

احراز هویت داشته باشیم و تقریباً رأی تکراری 
یا مرده و شناسنامه تقلبی یا باطله نداشتیم و 
ظرف کمتر از یک دقیقــه هویت افراد احراز 
می شــد. او اضافه کــرد: هر چنــد برخی از 
گروه های سیاسی به دلایلی که در تحلیل های 
خود نیز ارائه دادند، دلگیری ها و دلخوری هایی 
از بحث فرآینــد انتخابات در مقاطع مختلف 
داشتند اما نهایتاً، ترغیب و تشویق و حضورشان 
در روز مشــارکت حضور خوبی بوده است که 
امیدواریم فعال تر و پررونق تر و مؤثرتر باشند. 
وی گفت: ما در لایحه جدیدی که سال قبل، 
از دولت به مجلس شورای اسلامی دادیم، نقش 
احــزاب را در انتخابات خیلی پررنگ دیدیم و 
حتی مــا در آنجا رأی گیری های لیســتی را 
پیشنهاد کردیم و امیدوارم احزاب بتوانند در 
فرآیند مختلف انتخابات نقش پررنگ تری را 

ایفا کنند.
ایشان با اشــاره به درصد بیشترین و کمترین 

مشــارکت در انتخابات در کل کشــور گفت: 
بیشترین درصد مشارکت در استان کهگیلویه و 
بویراحمد با ۷۱ درصد بود و کمترین مشارکت 

هم به استان تهران با ۲۶.۲ درصد مربوط است.
رحمانی فضلی با اشاره به درصد مشارکت مردم 
در تهران گفت: درصد مشارکت مردم در استان 
تهــران ۲ میلیون و ۵۳9 هزار و ۷۶۳ نفر بود که 
مساوی با ۲۶.۲ درصد است. در کل شهر تهران و 
شمیرانات نیز یک میلیون و ۸۴۱ هزار و ۸9۱ نفر 

برابر با ۲۵/۴ درصد مشارکت کردند.
وی در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه چرا با 

وجــود ورود ویروس کرونا به داخل کشــور 
انتخابــات به تعویق نیفتاد، گفت: از روزی که 
مشخص شد کرونا وارد کشور شده از همان روز 
هم به مردم اعلام شد. برخی توصیه های شاید 
دلسوزانه از طرف برخی افراد غیررسمی حتی 
در ایــن ایام به ما صورت گرفت که حتی بهتر 
بود ورود کرونا اعلام نمی شد و انتخابات برگزار 
می شد اما آقای روحانی از ابتدا تأکید داشت که 
هر زمان که مشــخص شد کرونا وارد شده به 
مردم اعلام کنید؛ چرا که به جان مردم مربوط 
است. حتی در مورد شهر قم هم می گفتند که 
انتخابات را در آن شهر به تعویق بیندازیم، ولی 
من به عنوان مسئول انتخابات نپذیرفتم چرا 
که تقویم انتخابات ما به گونه ای است که اگر 
انتخابات انجام نشود تشکیل مجلس بعدی به 
تعویق می افتاد که به هرحال برخلاف آنچه در 
مورد کرونا مطرح بود مردم قم مشارکت ۴۳ 

درصدی داشتند.

افزایشاعتمادعمومیمنوطبهعملکرد
خوبمسؤولاناست

اتحادیهاروپادربارهتوافقهستهایفقط
حرفمیزند

مجلس،مجلسهمهاستوهمگانبایدباآن
همکاریکنندومجلسهمموظفبه
همکاریباهمهنهادهاینظاماست

وزیرپیشنهادیکشاورزیبهمجلسمعرفیشد

 آیت الله سید ابراهیم رئیسی رئیس قوه قضائیه با بیان اینکه پیروز 
انتخابات مردم بودند، گفت: امروز نوبت منتخبان مردم است که 
برای گره گشایی از معیشت مردم و امیدآفرینی اقدام کنند.  وی 
در جلسه شورای عالی قوه قضائیه با تقدیر از حضور پرشور مردم در 
صحنه انتخابات اظهار داشت: انتخابات آزمونی الهی، سیاسی و 
ملی است و مردم با حضور ارزشمند خود در این عرصه، دشمن را 
ناامید کردند. وی افزود: دشمن مدت ها تلاش کرد با ایجاد یاس و 
تردید در جامعه، مردم را نسبت به انتخابات و سازوکار آن دلسرد 
کند و حتی در شب انتخابات محدودیت های مالی و پولی و بانکی 
را اعمال و تلاش کرد از شیوع یک ویروس برای کاهش حضور مردم 
سوءاستفاده کند اما مردم ما با عزم و اراده جدی وارد صحنه شدند 
و حضور بامعنا و باصلابت آنها حقیقتا قابل تقدیر است. ایشان با 
بیان اینکه پیروز انتخابات یک جناح و گروه خاص نبود، تصریح 
کــرد: پیروز انتخابات ملت بزرگ ایران اســت و مردم ما در برابر 
دشمنان و بدخواهان برنده شــدند و باید این پیروزی را به آنان 
تبریک گفت. رئیس قوه قضائیه افزایش اعتماد عمومی و ایجاد و 
حفظ سرمایه اجتماعی را منوط به عملکرد خوب مسؤولان دانست 
و اظهار داشت: آغاز مجلس یازدهم باید با اقدام و عمل نمایندگان 
همراه باشــد و به گونه ای عمل کنند کــه امید و اعتماد مردم به 

دستگاه ها و سازوکارهای نظام افزایش یابد.

امیر سرتیپ قادر رحیم زاده جانشین قرارگاه 
پدافند هوایی خاتم الانبیاء)ص( کشور گفت: 
ایجاد آســمانی نفوذناپذیر و امن با شبکه 
پدافندی هماهنگ و منسجم مأموریت 

اصلی پدافند هوایی کشور است.
به گــزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی 
ارتش، وی در بازدید از پدافند هوایی شمال شرق کشور در مشهد 
گفت: سایت های پدافندی کشور آمادگی دارند امنیت را در آسمان 
هم برای هواپیما های داخلی و خودی و هم برای پرواز های عبوری 

برقرار کنند.
ایشان تصریح کرد:  در بازدید های دوره ای ، هماهنگی و یکپارچگی 

بین سایت های پدافند هوایی ارتش و سپاه تقویت می شود.
جانشین قرارگاه پدافند هوایی خاتم الانبیا ء کشور گفت: بررسی 
آمادگی رزمی یگان ها و تجهیزات و تقویت هماهنگی با فرماندهان 
پدافند هوایی برای اجرای دستورالعمل ها از  اهداف حضور  در پایگاه 

پدافند هوایی شمال شرق در مشهد است.
وی با اشاره به گوشه ای از توانایی های نظامی و آمادگی های رزمی 
قرارگاه پدافند هوایی ادامه داد: این قرارگاه در حداکثر توان رزمی در 
مقابله با تهدیدات نظامی بیگانه قرار دارد، آسمان کشور کاملا امن 
است و به هرگونه دست درازی به حریم هوایی ایران با شدت و قوت 

پاسخ خواهیم داد.

سخنگوی ارشد نیرو های مسلح از بسیج 
امکانات نیرو های مسلح کشور برای مقابله 

با ویروس کرونا خبر داد.
بسیج امکانات نیرو های مسلح برای مقابله 
با ویروس کرونابه گــزارش  حوزه دفاعی 
امنیتی گروه سیاسی باشگاه خبرنگاران 
جوان،  سردار سرتیپ پاسدار »ابوالفضل شکارچی« سخنگوی ارشد 
نیرو های مسلح در گفت وگویی ضمن قدردانی از تشکیل ستاد ملی 
مبارزه با بیماری کرونا و تلاش های مجموعه بهداشت و درمان کشور، 
از بسیج امکانات نیرو های مسلح جمهوری اسلامی ایران در ارتش، 
سپاه، بسیج، وزارت دفاع و نیروی انتظامی برای پیشگیری و مقابله 

با ویروس کرونا خبر داد.
 او ادامه داد: چندین بیمارستان ثابت و سیار وابسته به نیرو های مسلح 

برای پذیرش بیماران مبتلا به کرونا اختصاص یافته است.
 سخنگوی ارشــد نیرو های مســلح اضافه کرد: ضمن فعالیت 
شــبانه روزی وزارت دفاع و پشتیبانی نیرو های مسلح برای تولید 
ملزومات بهداشتی مورد نیاز مردم و همچنین آمادگی کلیه مراکز 
درمانی و بهداشتی و بسیج جامعه پزشکی در سراسر کشور، همه 
مراکز آموزشــی و مراکز تجمع نیرو های مسلح کاملاً در کنترل 
تیم های تخصصی بهداشت و درمان قرار گرفته و اقدامات پیشگیرانه 

صورت پذیرفته است.
 سردار شکارچی با بیان اینکه این ویروس جهانی شده و بسیاری از 
کشور ها را درگیر کرده است، افزود: نیرو های مسلح نیز علاوه بر بسیج 
امکانات پزشکی و درمانی، تردد از مرز های هوایی دریایی و زمینی 

را تحت کنترل و مراقبت جدی تر قرار داده اند.
 او ضمن دعوت از آحاد مردم برای رعایت نکات بهداشتی که از مراجع 
رسمی و رسانه ملی توصیه می شود، از همگان خواست به شایعات 

و خبرسازی ها توجه نکنند.
 سخنگوی ارشد نیرو های مسلح اطمینان داد که با عزم ملی و اراده 
همه دستگاه های مسئول و قضایی کشور، این ویروس ریشه کن 

خواهد شد.

دکتر علی لاریجانی رئیس مجلس شورای 
اسلامی در دیدار وزیر امور خارجه اتریش، 
گفت: متاسفانه اتحادیه اروپا یک سال است 
درباره توافق هسته ای فقط حرف می زند. 

وی در این دیــدار با بیان اینکه اتریش در  
مذاکرات هسته ای همکاری خوبی با ایران 
داشت،  خطاب به شالنبرگ، گفت: امیدواریم سفر شما به گسترش 
روابط کمک کند.  ایشان با اشاره به آخرین تحولات مربوط به برجام 
و با انتقاد از موضع کشورهای اروپایی  یادآور شد: صحنه ای که در مورد 
برجام مشاهده می کنیم، نشان می دهد که اروپا یک سال است فقط 
حرف می زند؛ حال آن که  منافع اقتصادی ایران در قبال توافق هسته 
ای تامین نشده است . وی با یادآوری این که اگر  مجاهدت های سردار 
شهید سلیمانی نبود، بحران داعش در منطقه بیداد می کرد، ادامه 
داد: ما با داعش درگیر شدیم، اما ترامپ فقط شعار می داد و شما در 
جریان هستید که داعش را چه کسی به وجود آورد.  رئیس قوه مقننه 
کشورمان با انتقاد از اینکه اینستکس بی خاصیت شده است، گفت: 
این کانال مالی  خاصیتی ندارد. الکساندر شالنبرگ، وزیر امور خارجه 
اتریش نیز  در ادامه این دیدار با ابراز خرسندی از سفر به کشورمان، 
ایران  را  کشوری زیبا و متمدن توصیف کرد و گفت: تمامی تلاش ها 
باید برای حفظ و استمرار برجام باشد و  گام هایی فراتر از آن برداریم 
و با توجه به عمق روابــط اتریش و اروپا با ایران  می توان به صورت 
مشترک برای اعتمادسازی در سطح منطقه  تلاش کرد.  ایشان با 
بیان اینکه ایران فعالانه و با ابتکار عمل  طرح صلح هرمز را پیشنهاد و 
ارائه کرد، گفت: این اقدام گام مثبت و رو به جلویی است. وی با تاکید 
بر ضرورت همکاری های اقتصادی، فرهنگی، زیست محیطی، آب و 
فاضلاب و مدیریت بحران بین دو کشور گفت: می توانیم همکاری 
های مناسبی  با هم داشته باشیم.  ایشان با انتقاد از این که خروج آمریکا 
از برجام غیرقابل باور بود، تصریح کرد: سفرهای سران کشورهای 
اروپایی به ایران نشانه تغییر مسیر تفکر آنهاست و در تلاشیم سطح 
گسترده ای از روابط را با ایران شروع و  برای حفظ برجام تلاش کنیم.

کاظم خاوازی به عنوان وزیر پیشنهادی 
جهاد کشــاورزی به مجلس معرفی شد.  
رییس جمهور طی نامه ای کاظم خاوازی را 
که پیش از این رئیس سازمان تحقیقات، 
آموزش و ترویج کشاورزی بود، به عنوان 
وزیر پیشنهادی جهاد کشاورزی به مجلس 

معرفی کرد. البته تا این لحظه این نامه اعلام وصول نشده است.
کاظم خاوازی در حال حاضر ریاست موسسه تحقیقات، آموزش و 
ترویج کشــاورزی را برعهده دارد. همچنین در سوابق کاری وی 

ریاست موسسه تحقیقات آب و خاک نیز به چشم می خورد.
از ۴ آذر سالجاری که استعفای محمود حجتی )وزیر پیشین جهاد 
کشاورزی( پذیرفته شــد، تا امروز عباس کشاورز از سوی رییس 

جمهور به عنوان سرپرست این وزارتخانه فعالیت می کند.

حجت الاســلام و المسلمین دکتر حسن 
روحانی در جلسه هیات دولت اظهارداشت: در 
یکی از سخت ترین ایام حیات انقلاب اسلامی 
و در شــرایط سخت اقتصادی و اجتماعی و 
سیاسی ملت ایران برای تکریم نهاد انتخابات 
و دفــاع از »حق انتخــابِ« خویش، به پای 

صندوق های رای رفتند و برای سرنوشت خویش تصمیم گرفتند.
رئیس جمهور با بیان اینکه “ما باید نهاد انتخابات در ایران را زنده نگه داریم 
و صرف نظر از نتیجه و گرایش سیاسی منتخبان، از نفسِ حضور مردم 
تشــکر می کنیم”،  ضمن تبریک به نمایندگان منتخب ملت گفت: 
همان طور که رئیس جمهور نه تنها نماینده ۲۴ میلیون رای دهنده به 
خویش بلکه نماینده ۴۱ میلیون رای دهنده و همه ملت ایران است. از 
روز افتتاحیه مجلس یازدهم، مجلس هم نماینده نه فقط ۴۲ درصد رای 
دهنده، بلکه وکیل همه ی ملت ایران است. دکتر روحانی گفت: مردم 
اکنون انتظار دارند که نمایندگان محترم به عنوان نماینده منافع ملی، 
مصالح ملی و حقوق همه ملت ایران عمل کنند. طبق قانون اساسی هر 
نماینده مجلس نه در برابر مردم حوزه انتخابیه خود که در برابر کل ملت 
ایران مسوول است. رئیس جمهور تصریح کرد: دولت تدبیر و امید از آغاز، 
با دفاع از حق مشارکت، در پی گسترش رقابت در انتخابات بود و با وجود 
ســخت گیری ها، در رایزنی ها چه در نهان و چه در آشکار برای رشد 
مشارکت سیاسی کوشید. دکتر روحانی همچنین با قدردانی از تمامی 
کسانی که در اجرا و برگزاری این انتخابات تلاش کردند، گفت: از مجریان 
انتخابات و از همه کسانی که در سراسر کشور در برگزاری این انتخابات 
تلاش کردند و زحمت کشــیدند ، باید سپاسگزاری کنم . از نیروهای 
انتظامــی که امنیت را برقرار کردند و از اصحاب رســانه که به دقت و 

حساسیت، فضای انتخابات را منعکس کردند ، قدردانی می کنم.
دکتر روحانی همچنین به موضوع بیماری کرونا اشاره و ضمن اعلام 
همدلی و همبستگی با همه مردم عزیز ایران و به خصوص شهروندان 
شــهرهایی که چند تن از هم وطنان ما در آنجا جان خود را در اثر این 
بیماری از دست دادند، به اقدامات گسترده دولت برای مبارزه و ریشه 
کنی این بیماری پرداخت و خطاب به ملت ایران اظهارداشت: ما اطمینان 
می دهیم که همه توان خود را به کار گیریم تا سلامت مردم تامین شود 
و از این رو، بلافاصله ستاد پیشگیری و مقابله را تشکیل داده و همه امکانات 
خود را بسیج کرده است. رئیس جمهور با بیان اینکه همه دستگاه های 
دولتی، نیروهای مسلح و نهادهای عمومی هر اقدامی را که لازم است 
برای سلامت عمومی انجام خواهند داد، گفت: هدف ما کنترل بیماری 
در کوتاه ترین زمان با کمترین تلفات ممکن است و مسوولیت و فرماندهی 
با وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی است و اقدامات خودسرانه 

افراد یا دستگاه ها در این مساله به هیچ وجه تحمل نخواهد شد.
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آگهــی تغییــرات شــرکت پویــا فرآینــد آفریــن ســهامی خاص بــه شــماره ثبــت ۱68382 و 
شناســه ملــی ۱۰۱۰2۱۰8978 به اســتناد صورتجلســه هیئــت مدیــره مــورخ 98/۱۱/۰8 تصمیمات 
ذیــل اتخــاذ شــد : کلیــه ســرمایه تعهــدی شــرکت توســط صاحبــان ســهام پرداخــت گردیــده 
اســت. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری 

تهــران )78۵9۰7( 

آگهــی تغییــرات شــرکت ســنت ماشــین ســهامی خاص بــه شــماره ثبــت 74۵۰۱ و شناســه 
ــاده  ــوق الع ــور ف ــادی بط ــی ع ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱۰۱۰۱۱93964 ب مل
ــی  ــه کدمل ــان ب ــای ادیــک عیســی خانی ــل اتخــاذ شــد : آق مــورخ 97/۰۵/29 تصمیمــات ذی
ــی ۱49۰۰۵9۱48  ــه کدمل ــدوی ب ــهرام مه ــای ش ــی و آق ــازرس اصل ــوان ب ۰۰4944882۱ بعن
بعنــوان بــازرس علــی البــدل بــرای مــدت یکســال مالــی انتخــاب گردیدنــد . اعضــاء هیئــت 
مدیــره بــرای مــدت دو ســال بــه قــرار ذیــل انتخــاب گردیدنــد : آقــای آرابــو عیســی قلیــان 
بــه شــماره ملــی ۰۰79۵۵2323 آقــای هــروس عیســی قلیــان بــه شــماره ملــی ۰۰39۱2942۱ 
ــنادواملاک  ــت اس ــازمان ثب ــی ۰۰68۱8۰4۰3 . س ــماره مل ــه ش ــان ب ــی قلی ــی عیس ــای آرب آق

ــران )78۵9۱۱(  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب کش

ــاص  ــهامی خ ــارت س ــت پ ــاه صنع ــاختمانی پن ــی و س ــرکت مهندس ــرات ش ــی تغیی آگه
ــع  ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱۰۱۰374378۵ ب ــه مل ــت 33۱67۱ و شناس ــماره ثب ــه ش ب
عمومــی فــوق العــاده مــورخ 98/۰9/2۵ تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : ســرمایه شــرکت از مبلغ 
۱2۰۰۰۰۰۰۰۰۰ ریــال بــه مبلــغ۱2۰۰۰۰۰۰۰۰۰۰ ریــال منقســم ۱2۰۰۰ســهم کــه تعــداد۱۱92۰ ســهم با 
نــام و 8۰ ســهم بــی نــام ۱۰۰۰۰۰۰۰ ریالــی از محــل مطالبــات حــال شــده ســهامداران افزایــش 
یافــت . ومــاده مربوطــه در اساســنامه بــه شــرح فــوق اصــلاح وذیــل ثبــت از لحــاظ افزایــش 
ســرمایه در تاریــخ فــوق الذکــر تکمیــل امضــاء گردیــده اســت . ســازمان ثبــت اســنادواملاک 

آگهــی تغییــرات شــرکت بهــرو فــران ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت ۱۱3۱7۵ و شناســه کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )78۵9۰3( 
ملــی ۱۰۱۰۱۵68333 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مورخ 
ــت  ــی ومدیری ــات مال ــی وخدم ــه حسابرس ــد : موسس ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی 98/۰9/28 تصمیم
ــا  ــم پریس ــی ۱۰۱۰۰322973 وخان ــه مل ــا شناس ــی ب ــازرس اصل ــمت ب ــه س ــهود ب ــران مش ای
قاســمیان بــا کدملــی ۰4۵۰3۱۰۱7۵ بــه ســمت بــازرس علــی البــدل بــه مــدت یکســال مالــی 
انتخــاب گردیدنــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات 

غیرتجــاری تهــران )78۵9۰6( 

ــه شــماره ثبــت  ــوآوران طــب بیــن الملــل ســهامی خــاص ب آگهــی تغییــرات شــرکت ن
ــورخ  ــره م ــت مدی ــه هیئ ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱۰32۰8878۵7 ب ــه مل 44۱6۰۵ و شناس
98/۱۱/۱۰ تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : کلیــه اوراق واســناد بهــادار وتعهــد آور از قبیــل چــک , 
ســفته , بــروات , قراردادهــا وعقــود اســلامی باامضــای آقــای محمــد باقــر ملکــی ) مدیرعامــل( 
کدملــی ۵899۵8۰89۵ ویــا خانــم خاطــره هاشــمی ) نایــب رئیــس هیئــت مدیــره ( کدملــی 
29498۰4829 هریــک بــه تنهایــی بــا مهــر شــرکت واوراق عــادی واداری باامضــای هریــک از 
اعضــای هیئــت مدیــره بــه تنهایــی با مهــر شــرکت معتبراســت . ســازمان ثبــت اســنادواملاک 

کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )78۵9۰۵( 

آگهــی تغییــرات شــرکت خدمــات پیمانــکاری پیمــان صنعــت وارنا با مســئولیت 
محــدود به شــماره ثبــت ۱849 و شناســه ملــی ۱۰۱۰۰۱6۵46۰ به اســتناد صورتجلســه 
مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 98/۰7/۱6 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : مــوارد 
ــه مــاده ۱6 اساســنامه در خصــوص اختیــارات مدیــر عامــل الحــاق و مــاده  ذیــل ب
مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد : بــه رهــن گذاشــتن امــوال منقــول و غیــر 
منقــول - اخــذ تعهــدات )ضمانــت نامــه بانکــی( - اخــذ وام و تســهیلات از بانــک ها 
دولتــی و غیــر دولتــی - ضمانــت شــخص ثالــث. حجــت الــه قلــی تبــار سرپرســت 
ــر تجــاری شهرســتانهای اســتان تهــران ســازمان  ثبــت شــرکتها و مؤسســات غی
ثبــت اســناد و امــلاک کشــور اداره کل ثبــت اســناد و امــلاک اســتان تهــران مرجــع 

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری ورامیــن )78۵9۰4( 

آگهــی تغییــرات شــرکت برنطیــن تجهیــز آریــا بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره 
ــع  ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱۰32۰728396 ب ــه مل ــت 42۱۵6۵ و شناس ثب
ــا  ــای رض ــد : آق ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ 98/۰8/2۵ تصمیم ــاده م ــوق الع ــی ف عموم
قهرمانــی ازغنــدی بــه شــماره ملــی ۰۰7۰79443۱ بــا پرداخــت مبلــغ ۵۰۰۰۰۰۰۰۰ریــال 
ــش  ــال افزای ــغ ۵,۵۰۰۰۰۰۰۰۰ری ــه مبل ــود را ب ــرکه خ ــهم الش ــرکت س ــدوق ش ــه صن ب
ــت  ــا پرداخ ــی 2296۰99696 ب ــماره مل ــه ش ــر ب ــن ف ــادی چم ــد ه ــای محم داد. آق
ــغ  ــه مبل ــود را ب ــرکه خ ــهم الش ــرکت س ــدوق ش ــه صن ــال ب ــغ 48۰۰۰۰۰۰۰ ری مبل
۵28۰۰۰۰۰۰۰ ریــال افزایــش داد. خانــم مریــم حاتمــی بــه شــماره ملــی 62799298۱7 
بــا پرداخــت مبلــغ 2۰۰۰۰۰۰۰ ریــال بــه صنــدوق شــرکت ســهم الشــرکه خــود را بــه 
ــه  مبلــغ 22۰۰۰۰۰۰۰ ریــال افزایــش داد. ســرمایه شــرکت از مبلــغ ۱۰۰۰۰۰۰۰۰۰۰ریــال ب
ــت  ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب ــت . س ــش یاف ــال افزای ۱۱۰۰۰۰۰۰۰۰۰ ری

ــران )78۵9۰2(  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ش

آگهــی تغییــرات شــرکت هماهنــگ پــردازش هوشــمند شــرکت ســهامی خــاص به شــماره 
ثبــت 3۵2649 و شناســه ملــی ۱۰۱۰3987678 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق 
ــی  ــد ثبت ــرکت در واح ــل ش ــد : ۱ - مح ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ 98/۱۰/28 تصمیم ــاده م الع
ــه آدرس اســتان تهــران - منطقــه ۱۵ ، شهرســتان تهــران ، بخــش مرکــزی ، شــهر  تهــران ب
تهــران، محلــه میــدان ولــی عصــر ، خیابــان حافــظ ، کوچــه هوربخــت ، پــلاک -4 ، ســاختمان 
ــاده مربوطــه در  ــت و م ــر یاف ــد پســتی۱۵9864۵۱۱3 تغیی ــه اول ، واحــد 2ک هماهنــگ ، طبق
ــت  ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب ــد. س ــلاح گردی ــوق اص ــرح ف ــنامه بش اساس

شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )78۵9۱۰( 

ــه(  ــال تصفی ــر )در ح ــگار مه ــتین ن ــاور راس ــی مش ــرکت مهندس ــرات ش ــی تغیی آگه
ــتناد  ــه اس ــی ۱۰۱۰26۵366۱ ب ــه مل ــت 224۱۵3 و شناس ــماره ثب ــه ش ــاص ب ــهامی خ س
صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 98/۱۰/3۰ تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : 
نشــانی مدیــر تصفیــه ومحــل تصفیــه بشــرح زیــر تغییــر یافــت: .اســتان تهــران - منطقــه 
۱۵- شهرســتان تهــران - بخــش مرکــزی - شــهرتهران - محلــه میــدان ولیعصــر - خیابــان 
ــد ۱  ــه اول - واح ــگ - طبق ــاختمان هماهن ــلاک 4- س ــت - پ ــه هوربخ ــظ - کوچ حاف
ــا و  ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب ــتی۱۵9864۵۱۱۱ س کدپس

ــران )78۵9۰9(  ــاری ته ــات غیرتج موسس

آگهــی تغییــرات شــرکت پویــا فرآینــد آفریــن ســهامی خاص بــه شــماره ثبــت ۱68382 
و شناســه ملــی ۱۰۱۰2۱۰8978 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق 
العــاده مــورخ 98/۰9/۱3 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : خانــم همــا ســیگاری بــه شــماره ملی 
۱28778۵2۵۵ بــه ســمت بــازرس اصلــی و خانــم صدیقــه ســادات معیــن زاده بشــماره ملــی 
۰6۰2326۵4۰ بــه ســمت بــازرس علــی البــدل بــرای مــدت یــک ســال مالــی انتخــاب شــدند 
ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران 

 )78۵9۰8(

ــت  ــماره ثب ــه ش ــا ب ــتر برن ــوان گس ــه ت ــن خیری ــه انجم ــرات موسس ــی تغیی آگه
ــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی  23۰۱4 و شناســه ملــی ۱۰۱۰369۱39۵ ب
بطــور فــوق العــاده مــورخ 98/۰8/28 ومجــوز شــماره 9۰۰/98/۱3767۵ مــورخ 98/۱۰/۱7 
ســازمان بهزیســتی کشــور تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : افــراد ذیــل بــه ســمت اعضای 
هیــات مدیــره بــرای مــدت 3 ســال انتخــاب شــدند: خانــم محبوبــه خلــوق بــه شــماره 
ــه  ــی ب ــل امین ــای فیص ــره آق ــات مدی ــی هی ــو اصل ــمت عض ــه س ــی ۰۰4۵۱۱۵۰۵2 ب مل
شــماره ملــی 323۰۱398۰۱ بــه ســمت عضــو اصلــی هیــات مدیــره خانــم زهــرا خلــوق 
بــه شــماره ملــی ۰۰۵3۰6۵۱23 بــه ســمت عضــو اصلــی هیــات مدیــره آقــای ســید علی 
قناعتــی چوکامــی بــه شــماره ملــی ۰۰42949۵۵6 بــه ســمت عضــو علــی البــدل هیــات 
مدیــره آقــای ابوطالــب عســگری فــر بــه شــماره ملــی ۰۰۵744384۱ بــه ســمت بــازرس 
اصلــی و آقــای یاســر نقشــبندی بــه شــماره ملــی 323۰۱4337۱ بــه ســمت بــازرس علی 
البــدل بــرای مــدت 3 ســال انتخــاب شــدند . ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره 

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )78۵9۰۱( 

اجرایسیاستترکیبیممنوعیت
وارداتدرکناررونقصادرات

حسین مدرس خیابانی قائم مقام وزیر صمت با بیان اینکه سیاست این 
وزارتخانــه، ممنوعیت واردات در کنار رونق صادرات اســت، گفت: 
فرماندهی صادرات غیرنفتی در دستان سازمان توسعه تجارت قرار دارد.  
وی در دیدار با مدیران و معاونان سازمان توسعه تجارت ایران، با اشاره 
به نقش پررنگ این سازمان در فرماندهی صادرات غیرنفتی اظهار داشت: 
در حال حاضر بخش بازرگانی داخلی توانسته با تعریفی از نقشه راه خود، 
نقش آفرینی در حوزه بازار داخلی داشته باشد و علی رغم آنکه همچون 
گذشته از ابزارهای زیادی در حوزه تنظیم بازار برخوردار نیست، اما به 

خوبی وظایف حاکمیتی خود را اجرایی می کند.

 براساس گزارش وب سایت »اینساید ایویز«، چین ممکن است وادار به 
تغییر و تطبیق طرح توقف تخصیص یارانه برای خرید خودروهای برقی 
شود.   چین که دارای بزرگ ترین بازار خودرویی جهان است همزمان 
میزبان بیشترین تعداد خودروهای برقی است اما از اواسط سال ۲۰۱9 
که دولت یارانه ها را برای خرید خودروهای برقی به طور چشمگیری 
کاهش داد، فروش این نوع خودروها نیز با افول مواجه شد. براساس اعلام 
منابع آگاه به برخی رسانه های چینی، این روند ناامید کننده اکنون 
مقامات مربوطه را وادار ســاخته است تا تجدیدنظر در برنامه توقف 
پرداخت یارانه دولتی به خودروهای برقی را بررسی کنند. برنامه چین 
این است که به صورت تدریجی، بسته های تشویقی برای مشتریان 
خودروهای برقی را کاهش و در نهایت حذف کند اما اکنون با توجه به 
تاثیر کابوس وار ویروس کرونا بر صنعت خودروی چین، مقامات شاید 
نه تنها این برنامه را لغو کنند بلکه افزایش پرداخت یارانه ها به خرید برخی 

از خودروهای برقی را نیز مدنظر قرار دهند.

 در شانزدهمین همایش و دهمین جشنواره ملی نظام پیشنهادها که 
در تالار امینی دانشگاه تهران برگزار شد، شرکت پالایش نفت اصفهان 
در بخش های »پیشنهاد برتر« و »پیشنهاددهنده برتر« موفق به کسب 
مقام نخست شد. پیشنهاد همکاران اداره مهندسی پالایش و برنامه ریزی 
تولید با عنوان »از سرویس خارج کردن رآکتورهای آروماتیک زدا در 
واحدهای تصفیه دیزل )R-۸۶۰۲,R۶۶۰۶(« که دی  سال گذشته 
در شرکت پالایش نفت اصفهان اجرا شد، مقام اول را از آن خود کرد. 
فرشته مشهدی، دبیر شورای مشارکت شرکت پالایش نفت اصفهان 
ضمن خرســندی از موفقیت های به دست آمده اظهار کرد: سرمایه 
انسانی، اصلی ترین دستاورد الگوهای توسعه منابع انسانی محسوب 
می شود و خوشبختانه این شرکت با رویکرد کوشش در جهت حفظ 
ارزش نهادینه نیروی انسانی برای تولید و بهره وری بیشتر، توانسته  است 

از نعمت سرمایه های انسانی کارآ و توانمند برخوردار باشد.

محمدرضا نجفی منش رییس انجن صنایع همگن قطعه سازی گفت:  
تا کنون نزدیک به ۳۰درصد از تسهیلات ۵ هزار میلیارد تومانی توسط 
بیشــتر بانک ها به دو خودروساز بزرگ داده شده و آن ها هم پرداخت 
مطالبات معوق قطعه سازان را آغاز کرده اند. او ادامه داد: ما باید در اسفند 
ماه به هر کارگر معادل پنج ماه حقوق پرداخت کنیم و این مبلغ می تواند 
کمک وضعیت صنعت قطعه باشد، از طرفی با راضی نگه داشتن کارگران 
می توانیم به میزان تولید مطلوب هم برسیم. نجفی منش تاکید کرد: 
انجمن همگن قطعه سازی بر روند پرداخت وام خودروسازان و اختصاص 
این مبلغ به بخش های گوناگون نطارت و از آن رضایت دارند؛ در این بین 
درخواست ما از دولت این است که این تسهیلات را هرچه زودتر پرداخت 

کنند تا آخر سال شرمنده کارگران خود نباشیم.

مقیمی: کیفیت را فدای افزایش تیراژ تولید نخواهیم کردخبر
تولید و عرضه محصولات جدید ایران خودرو 
 )Tier1( با همکاری قطعه سازان سطح یک
با بالاترین سطح کیفی در جهت جلب رضایت 
مشتریان و کسب سهمی مناسب از بازارهای 

داخلی و بین المللی صورت خواهد گرفت.
مقیمی: کیفیــت را فدای افزایش تیراژ تولید 

نخواهیم کرد
 فرشــاد مقیمی مدیرعامل ایران خودرو در 
جلســه با مدیران و مســئولان کیفیت گروه 
صنعتی ایران خودرو گفت:  این در حالی است 
که ارتقای سطح کیفی محصولات فعلی هم با 

جدیت دنبال می شود. 
وي افــزود:  همه مشــتریان حــق دارند که 
محصولات و کالاهایی که خریداری می کنند 
با کیفیت باشد و به همین منظور علاوه بر ارتقاء 
کیفیت، نوآوری محصولات جدید نیز در ایران 
خودرو در دستور کار ما قرار گرفته به طوری 
که در تلاش هستیم خودروهای جدیدی را در 

سال آینده به بازار عرضه کنیم.
مقیمي با اشــاره به  اهمیت کیفیت در تامین 
قطعات محصولات ایران خودرو گفت: هرگز در 
زمینه کوتاه نخواهیم آمد، با اجرای مکانیزم 
های ســخت گیرانه اجــازه ورود قطعات بی 
کیفیت را به خطوط تولید نخواهیم داد و هیچ 
وقت کیفیــت را فدای افزایــش تیراژ تولید 

نخواهیم کرد. 
مدیرعامل ایران خــودرو تاکید کرد: ارتقای 

کیفیت در زنجیره تامین، تولید، مهندســی 
محصول، خدمات پس از فروش و لجستیک 
در اولویت این خودروساز قرار دارد و فرهنگ 
کیفیــت و نظام خود کنترلــی باید در تمام 

سطوح نهادینه شود.
وی تصریح کرد:  اســتراتژی ایران خودرو بر 
استفاده از توان قطعه سازان ایرانی در طراحی 
و تولید و تامین بنا شده است و الزامات سخت 
گیرانه کیفی بــرای صادرات محصول به بازار 

های هدف تدوین و اجرا خواهیم کرد. 
مقیمی بر لزوم تدوین برنامه های تحولی در 
ســاختار کیفی از زنجیره تامین تا طراحی و 
تولید محصول نهایی تاکید کرد و خاطرنشان 
ساخت: همه مدیران ایران خودرو باید در برابر 

موضوع کیفیت پاسخگو باشند.

مدیر عامل ایــران خودرو از بازنگری در نظام 
کنترل کیفی قطعات خبــر داد و گفت: باید 
دست کم برای تامین هر قطعه دو منبع داشته 
باشــیم و تک ســورس بودن قطعات به هیچ 

عنوان قابل پذیرش نیست.
در ادامه حسن وفادار نایب رئیس هیات مدیره 
و قائــم مقام مدیرعامل گــروه صنعتی ایران 
خودرو در کیفیت خاطر نشــان کرد:  فرآیند 
توسعه و ارتقای سطح کیفی فرآیندهای تولید، 
محصولات و خدمات با توجه به اهداف تدوین 
شده در برنامه کلان و راهبردی ایران خودرو 
به  صورت مستمر تدوین، اجرا و در حال پایش 

است. 
وی افزود: پروژه های ارتقای کیفی محصولات 
تولیدی در ســال جاری تدوین و بیش از 9۰ 

درصد آنها اجرایی شده که دست یابی به سه 
ســتاره در محصول پــارس، بیانگر جدیت 
مجموعه ایــران خودرو در اجرای برنامه های 

بهبود و ارتقای کیفیت محصولات است.
 وفادار اعلام کرد: ستاره سوم پارس،  پنجمین 
ستاره ارتقای کیفیت محصولات ایران خودرو 
در سال جاری بوده و پیش از این محصولات 
دناپلاس و ســورن به ترتیب به ۴ و ۳ ستاره 
کیفی ارتقا یافته اند و همچنین محصولات پژو 
۲۰۷ صندوقدار و پارس اتوماتیک نیز به ترتیب 

۴ و ۳ ستاره کیفیت را از آن خود کرده اند.
وفادار ارزیابی رضایت مشتریان از کیفیت اولیه 
محصولات در بازه زمانی سه ماهه اول مالکیت 
محصــول در شــاخص IQS را از جملــه 
شــاخص های مهم در ارزیابي های شــرکت 
بازرســی کیفیت و اســتاندارد ایران خواند و 
گفــت: تعداد ایــرادات اعلام شــده در ۱۰۰ 
دســتگاه خودروی تحویل شده به مشتریان 
ایران خودرو در شــش ماهه ابتدایی سال 9۸ 
نسبت به شش ماهه ابتدایی سال 9۷ حدود ۷ 
درصد بهبود )کاهش ایــراد( را تجربه کرده 

است.
وی افزود: درحــال حاضر تمامی محصولات 
تولیــدی گروه صنعتی ایران خــودرو دارای 
رضایتی بالاتر از اهداف اعلام شــده از سوی 
وزارت صنعــت، معدن و تجارت )متوســط 

صنعت( هستند.

میراشــرفی رئیس کل گمرک ایــران گفت: 
صادرات در ۱۱ ماه ابتدایی ســال جاری ۳۸/۵ 
میلیــارد دلار بوده که وزن آن ۱۲۵/۲ میلیون 
تن اســت که به لحاظ ارزش دلاری نسبت به 
مدت مشــابه سال قبل کاهش ۴/۴ و به لحاظ 
وزن ۱۷/۶ درصد رشد دارد. وی با اشاره به آمار 
واردات کشــور تاکید کرد: در این مدت ۳۲/۴ 
میلیون تن واردات با رشــد ۱۰/۸ درصدی به 

لحاظ وزن وجود داشــته که ارزش آن ۳9/9 
میلیارد دلار است که نسبت به مدت مشابه سال 
قبل ۲/۳ درصد افزایش دارد. ایشان با بیان اینکه 
در حال حاضر ۱/۴ میلیارد دلار صادرات کمتر 
از واردات اســت، گفت: در صورتی که صادرات 
برق به کشورهای همســایه و خدمات فنی- 

مهندسی را به آن اضافه کنیم قطعا تراز تجاری 
کشــور مثبت خواهد بود. معاون وزیر اقتصاد 
درباره کالاهای اساسی نیز عنوان کرد: تا سوم 
اسفند ماه امسال ۲۵ قلم کالای اساسی بالغ بر 
۱۴/۴ میلیارد دلار با رشد ۲۱ درصدی نسبت 
به مدت مشابه سال قبل کالا به کشور آمده که 

وزن آن ۲۳/۲ میلیون تن با رشد ۲۵ درصدی 
نسبت به مدت مشابه سال قبل است.

تفکردلالیریشهدرتفاوتقیمتبازارو
قیمتتکلیفیخودروسازدارد

ســعید مدنی کارشــناس ارشد صنعت 
خودرو:  تا زمانیکه تفاوت قیمت بازار و قیمت 
تکلیفی خودروساز از بین نرود تفکر دلالی از 
بین نخواهد رفت. اخذ مالیات درخصوص 
خرید خودرو ممکن است موجب تعدیل در 
بازار خودرو شــود و این موضوع به میزان 
مالیات بستگی خواهد داشت اما واقعیت این 
است که رقم مورد نظر نمی تواند آنقدر بالا 
باشد که انگیزه خرید خودرو را به دلیل تفاوت قیمت بازار و کارخانه و 
حاشیه سود بسیار بالا کاهش دهد.   این موضوع تنها می تواند تا حدی 
درآمد دولت را افزایش دهد. اگر این مالیات اخذ شود به این صورت است 
که سوبسیدی که خودروساز به مصرف کننده می دهد به شکل دیگری 
به دولت پرداخت می شــود. این موضوع مشکلی را از صنعت خودرو 
کشور حل نمی کند. در واقع با وجود قیمت تکلیفی خودروساز هیچیک 
از مشــکلات صنعت و بازار خودرو حل نخواهد شد.   ۲ دهه است که 
خودروساز مشغول پرداخت مالیات در ازای فروش خودرو است و به 
طور مداوم با زیان های سنگین مواجه است. خودروسازی کشور به دلیل 
رویه های فعلی دچار بحران است.   در حال حاضر خودرو یک کالای 
سرمایه ای است و تفاوت قیمت زیادی بین قیمت کارخانه و قیمت بازار 
وجود دارد، بنابراین به دلیل سرمایه ای بودن خودرو در هر صورت هجوم 
برای ثبت نام و خرید خودرو وجود خواهد داشت. تا زمانیکه تفاوت قیمت 
بازار و قیمت تکلیفی خودروساز از بین نرود تفکر دلالی از بین نخواهد 
رفت.   در گذشته شاهد بودیم که ۵ میلیون نفر برای خرید ۵ هزار خودرو 
اقدام کردند، از آنجا که خودرو همچنان کالای سرمایه ای است این 
وضعیت کماکان برقرار خواهد بود، بنابراین طرح جدید وزارت صمت 
در راستای مدیریت تقاضا مبنی بر احتمال تحویل خودرو بر اساس 

قرعه کشی روش مناسبی برای تنظیم بازار خودرو نیست.

محمد مسیحی معاون درآمدهای مالیاتی سازمان امور مالیاتی کشور 
با تاکید بر اینکه پایان اسفندماه سال جاری، آخرین فرصت بخشودگی 
جرایم قابل بخشش موضوع برخی مواد قانون مالیات های مستقیم و 
قانون مالیات بر ارزش افزوده اســت، میزان بخشودگی جرایم قابل 
بخشــش مالیاتی در اسفندماه را اعلام کرد. وی  با اشاره به بخشنامه 
رئیس کل سازمان مبنی بر بخشودگی جرایم مالیاتی قابل بخشش 
اظهار کرد: در صورت پرداخت مانده بدهی قطعی شده در اسفند ماه، 
میزان بخشودگی جرایم قابل بخشش برای مودیان واحدهای تولیدی 
دارای پروانه بهره برداری و پروانه کســب تولیدی از مراجع ذی ربط، 
معادل 9۰ درصد و برای سایر مودیان معادل ۸۰ درصد است. وی تاکید 
کرد: این بخشودگی صرفا به منظور حمایت از فعالان اقتصادی در سال 
رونق تولید و با توجه به شرایط خاص اقتصادی کشور صادر شده است. 
طبق اعلام ســازمان امور مالیاتی، ایشان  افزود: پایان اسفندماه سال 
جاری، آخرین فرصت بخشودگی جرایم قابل بخشش موضوع برخی 

مواد قانون مالیات های مستقیم و قانون مالیات بر ارزش افزوده است.

سعید ممبینی رئیس اتاق اصناف ایران در نامه ای به روسای اتاق های 
اصناف سراسر کشور اعلام کرد: تمام نمایشگاه های فصلی و بهاره لغو 
خواهد شد. وی، در نامه ای به روسای اتاق های اصناف مراکز استان های 
کشور اعلام کرد همه نمایشگاه های فصلی و بهاره لغو شده است. وی 
در این نامه نوشــته است: با عنایت به شرایط ویژه کشور در مقابله با 
بیماری کرونا و توصیه های مسؤولان بهداشتی کشور مبنی بر عدم 
تجمع انسانی به منظور پیشگیری از شیوع و گسترش این ویروس، 

همه نمایشگاه های فصلی و بهاره تعطیل است.

یادداشت

علیرغمشرایطسختاقتصادیوتشدیدتحریمصنعتخودرومحققشد:

تولیدسایپادر۱۱ماهه۹۸ازمدتمشابهسالگذشتهعبورکرد
گروه خودروسازی سایپا همچنان به عنوان خودروساز اول 
کشــور، با تولید ۳۸۴ هزار و ۳۰9 دستگاه خودرو از ابتداي 
امسال تا پایان بهمن ماه از میزان تولید سال گذشته خود در 

مدت مشابه عبور کرد.
به گزارش ســایپانیوز، گروه خودروسازي سایپا که در یازده 
ماهه سال گذشته، تعداد ۳۸۲ هزار و ۳۰۳ دستگاه خودرو 
تولید کرده بود، با عبور از این میزان در مدت مشابه در سال 
جاري توانست رکورد جدیدي را در زمینه تولید در شرایط 
تحریم و فشــار حداکثری بر صنعت و  اقتصاد ایران به ثبت 

برساند.
براساس این گزارش گروه سایپا همچنین با عبور از تولید سال 
گذشته موفق شــد کاهش ۳۲ درصدی تولید در سه ماهه 
نخست سال جاری را جبران کند، بنابراین بر مبنای این آمار، 
کاهش ۱9 درصدی تولید در کل صنعت خودرو در گروه سایپا 
صورت نگرفته، بلکه گروه سایپا توانسته است در این مدت 

تولید خود را تا حدودی نیز افزایش دهد.

با اجرای موفقیت آمیز سیاست تولید عبور مستقیم در 
سه ماهه دوم ســال جاري، این گروه همچنین توانسته 
اســت در کنار تکمیل تمامی خودروهای دارای کسری 
قطعات در کف کارخانه و تحویل آن ها به مشتریان، همه 
محصولات خــود را پس از تولیــد از کارخانه بلافاصله 
به دست مصرف کنندگان برســاند و تعداد خودروهای 
تحویلی به مشــتریان را از مرز ۴۰۰هزار دستگاه عبور 

دهد.

بخشش جرائم دیرکرد پرداخت مشتریان سایپا تا سقف ۵۰ 
درصد

گروه خودروسازی سایپا قصد دارد به مناسبت چهل و یکمین 
سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی و در قالب طرح بهار تا بهار، 
طرح بخشــودگی جرائم دیرکرد مشــتریانی که موفق به 
پرداخت وجه چک خود در سررســید مقرر نشده اند را اجرا 
کند. به گزارش سایپانیوز، براساس بخشنامه ای که این گروه 
خودروســازی بــرای نمایندگی های خود ارســال کرده، 
مشتریانی که موفق به پرداخت وجه چک خود در سررسید 
مقرر نشده اند، می توانند از مزایای این طرح استفاده کرده و 

خسارت تاخیر خود را تا سقف ۵۰درصد کاهش دهند.
این طرح از پنجم اسفندماه آغاز شده و تا پایان اسفندماه ادامه 
خواهد داشت و مشتریان گروه خودروسازی سایپا جهت بهره 
 منــدی از ایــن طرح مــی تواننــد بــه آدرس اینترنتی
یــا    http://saipacustomer.iranecar.com

نمایندگی های مجاز سایپا در سراسر کشور مراجعه کنند.
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ساماندهیافرادشاغلدرپدیدهدستفروشیذکرنمودواظهارکرد:درعینحالباساماندهیاینافرادازتضییعحقوقشهروندانبرایاستفادهازمعابروفضاهایعمومی،از
طریقجلوگیریازسدمعبرواشغالغیرمجازمعابروفضاهایعمومیونازیباییمنظرشهری،جلوگیریمیشود.وياضافهکرد:رویکردحمایتازاقشارکمبرخوداروآسیبپذیر

شاغلدرپدیدهدستفروشیباایجادفرصتاشتغالمجازدرفضاهایتعیینشدهمناسبازراهبردهایارایهشدهدرایندستورالعملميباشد.

اجرایماده۱۶
قانونبهبود
مستمرمحیط
کسبوکار



شاخص کل بورس تهران روز گذشته با ثبت رشد ۴۸۳۱ واحدی )معادل 9۷/ ۰ 
درصد( از مرز ۵۰۰ هزار واحد عبور کرد و در ارتفاع ۵۰۳ هزار و ۷۳۵ واحد ایستاد. با 
این حساب رشد نماگر اصلی بازار سهام از ابتدای سال 9۸ به مرز ۱۸۲ درصد رسید. 
واکنش  سریع بازار ارز به قرارگیری ایران در لیست سیاه FATF و رشد سریع نرخ 
دلار در روزهای گذشته، با افزایش انتظارات تورمی سهم قابل توجهی از پول های 
سرگردان را به بورس هدایت کرده است. ساختار بازار سهام و تجربه رشد سریع 
قیمت ها در این بخش از اقتصاد کشور نوعی خوش بینی عمومی برای ورود نقدینگی 
بلاتکلیف به منظور حفظ قدرت خرید و احیانا سودآوری بیشتر از تورم احتمالی به 
وجود آورده  است. در همین ارتباط، همخوانی قابل تاملی میان رشد شاخص های 
سهام با صدور کدهای جدید بورسی مشاهده می شود؛ به طوری که از ابتدای سال 
۶۵۰ هزار کد جدید برای سرمایه گذاران کشورمان صادر شده است. از سوی دیگر 
رسیدن مجموع ارزش بازار سرمایه کشور )به استثنای بازار بدهی و اوراق تسهیلات 
مسکن( به مرز ۲۴۰۰ هزار میلیارد تومان و نزدیک شدن این رقم به کل نقدینگی 

کشور در پایان بهمن ماه از ورود این بازار به سطوح جدیدی خبر می دهد.

بورسبرفراز
قله
نیممیلیون

سازمان بورس اوراق بهادار

دکتر فرهاد دژپسند وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: در رابطه با درآمد های مالیاتی 
پیش بیني شده در لایحه بودجه سال ۱۳99، تأکید می کنم رویکرد دولت و بویژه 
وزارت اقتصاد این نیست که کاهش درآمدهای نفتی و تأمین مالی خزانه از طریق فشار 
بر بخش خصوصی خوش حساب، منضبط، و شناسنامه دار جبران شود.   وی با بیان 
این مطلب اظهار داشت: افزایش درآمدهای مالیاتی را از طریق تعریف پایه های جدید 
مالیاتی، جلوگیری از فرار مالیاتی و ساماندهی معافیت های مالیاتی در حال پیگیری 
هستیم.  ایشان تصریح کرد: از اتاق های بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ، اصناف، 
تعاون و ... در سراسر کشور که در بطن اقتصاد کشور فعالیت دارند، درخواست داشته و 
داریم که برای مبارزه با فراریان مالیاتی و همچنین تعریف پایه های جدید مالیاتی و 
سایر حوزه های مربوط با ارایه پیشنهادات مشخص به وزارت اقتصاد کمک کنند. در 
شرایطی که دشمن تمام نیروهایش را برای بسته شدن ورود منابع به کشور صرف 
کرده است، طی یازده ماهه سال جاری حدود ۷/۳9میلیارد دلار واردات کالا به کشور 
داشته ایم که نسبت به مدت مشابه سال قبل با رشــد همراه بوده است و در مدت 

مذکور نیز حدود ۸/۳۸ میلیارد دلار صادرات داشته ایم.

رویکرددولتبرای
جبرانکاهش
درآمدهاینفتی

فرهاد دژپسند

علی مویدی خرم آبادی رئیس ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز گفت: 
سالانه ۱۲ میلیارد دلار کالای قاچاق به کشور وارد می شود و با واردات این 
کالاها میلیون ها شغل از بین می رود. وی در مراسم رونمایی از طرح »رهگیری 
سیگارت« گفت: بعد از اجرای طرح رجیستری تلفن همراه، طرح رهگیری 
سیگارت دومین طرح ستاد قاچاق برای مبارزه با واردات سیگار قاچاق از طریق 
بهره گیری از سامانه هاست و نگاه نظام در بحث مبارزه با قاچاق، نگاهی عمیق و 
کاربردی است و آنچه به عنوان رویکرد نظام و ریاست جمهوری درباره مبارزه با 
قاچاق کالاست، تمرکز بر پیشگیری است تا از پدیده شوم قاچاق رهایی یابیم. 
وی افزود: تنها راه امنیت تولید، تجارت و صنعت کشور مبارزه با قاچاق است و 
در قانون مبارزه با قاچاق فصل مهمی وضع شــده و در آن  بر پیشگیری از 
قاچاق تأکید می شود و بعد از رجیستری تلفن همراه در حال حاضر بیش از 
99 درصد واردات تلفن همراه به صورت قانونی انجام می شود و این کار در 
ســال 9۷ بیش از ۲ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان برای کشور آورده داشته و 

پیش بینی می شود آورده آن در سال 9۸ بیشتر از سال 9۷ باشد.

ورودسالانه۱2میلیارد
دلارکالایقاچاقبه
کشور

علی مویدی خرم آبادی

بانک اقتصاد نوین که پیش از این برنامه افزایش سرمایه ۳۱۱ درصدی از دو 
محل داده بود . طی اصلاحیه ای میزان تأمین مالی را افزایش داد و به ۳۵۷ 
درصد طی دو مرحله رساند . به گزارش » دنیای اقتصاد « بانک اقتصاد نوین که 
پیش تر از برنامه افزایش ســرمایه ۳۱۱ درصدی طی دو مرحله از دو محل 
مطالبات سهامداران و آورده نقدی و مازاد تجدید ارزیابی دارایی ها خبر داده بود 
با توجه به تغییر مبلغ افزایش سرمایه و اخذ گزارش بازرسی قانونی ، گزارش 
قبلی را اصلاح کرد . بر این اساس ، » و نوین« در نظر دارد طی دو مرحله سرمایه 
فعلی را ۱/۳ به ۶ هزار میلیارد تومان ) معادل ۳۵۷ درصد ( برساند . تأمین مالی 
این بانک بورسی از دو محل مطالبات سهامداران و آورده نقدی و تجدید ارزیابی 
دارایی ها اعمال خواهد شد تا قادر در اصلاح ساختار مالی و گسترش فعالیت 
بانکی شود . بنابراین گزارش ، در مرحله اول سرمایه » و نوین « از ۱/۳ به ۳/۳ 
هزار میلیارد تومان معادل ۱۴۴ درصد از محل تجدید ارزیابی دارایی ها و در 
مرحله دوم ، از ۳/۲ به ۶ هزار میلیارد تومان معادل ۲۱۳ درصد از محل مطالبات 

سهامداران و آورده نقدی با موافقت سازمان بورس خواهد رسید .

افزایشسرمایهکم
سابقهبانکاقتصاد
نوین

بانک اقتصاد نوین

ابوالفضل ابوترابی نماینده مردم نجف آباد در مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به حضور مردم در انتخابات دوم اسفند گفت: اگر مشارکت مردم در این دوره 
از انتخابات نســبت به دوره های قبل پایین تر بود، این امر به خاطر وجود 
مشکلات معیشتی زیاد و کم توجهی دولت به مشکلات مردم صورت گرفت. 
وی افزود: هرچه ما فریاد می زنیم که به مشکلات معیشتی مردم،  اقتصادی، 
تورم، بیکاری و... توجه شود، دولت تمام توان خود را صرف برجام بی فرجام 
کرد و از مسائل داخلی غافل ماند و در حالی دولت توان خود را صرف برجام 
کرد و از امور مربوط به داخل غفلت داشــت که کارشناســان ۸۰ درصد 
مشکلات اقتصادی را مربوط به امور داخلی می دانستند. ابوترابی خاطرنشان 
کرد: به نظر من راهکار مناسب این است که مجلس یازدهم عین مردم شود. 
هزینه ها کاهش یابد و حقوق های نجومی در مجلس نداشته باشیم و دیگر به 
نمایندگان خودرو هم داده نشود. وی افزود: در شرایط جنگ اقتصادی دیگر 
نباید حقوق بالای ۶ میلیون داشته باشیم و ما باید این کاهش هزینه ها را در 

مجلس یازدهم از خودمان شروع کنیم و در این زمینه پیشگام باشیم.

مجلسیازدهم
کاهشهزینههارااز
خودشروعکند

ابوالفضل ابوترابی

سورنا ستاری معاون علمی و فناوری رییس جمهوری از توانمندی شرکت های 
دانش بنیان برای ساخت تجهیزات و ملزومات پیشگیری، تشخیص و مقابله با کرونا 
گفت و افزود: در حال حاضر چند شرکت دانش بنیان در مورد ساخت کیت تست 
کرونا در حال فعالیت هستند. وی همچینین از توانمندی ساخت ماسک های 
نانوفیلتر توسط شرکت های دانش بنیان داخلی اشاره کرد و گفت: در حال حاضر 
تعدادی از شرکت های دانش بنیان داخلی ضمن این که نیاز کشور به الیاف و 
فیلترهای نانو را تأمین می کنند تجهیزات ساهت این محصولات را صادرکنند. 
این شرکت های در تأمین ملزومات پزشکی نقشی مهم دارند و همه بسیج شده اند 
تا کشور را در مقابله با بیماری کرونا یاری کنند. دبیر ستاد توسعه زیست فناوری 
کشور با اشاره به عزم جدی زیست بوم نوآوری برای مقابله ویروس کرونا، گفت: 
شرکت های دانش بنیان فعال در حوزه محصولات سلامت توانمندی های خوبی 
دارند و جزو چند کشور اول منطقه در این حوزه هستیم. در رابطه با اتفاقات اخیر، 
ماســک های نانو در حال تولید هستند. تنها چند کشــور در دنیا می توانند 

دستگاه های فیلترهای استریل نانو را بزنند و ایران یکی از این کشورها است.

مقابلهباکرونابه
کمکشرکتهای
دانشبنیان

سورنا ستاری

سردار سرتیپ شیرازی در بازدید از مجتمع اوج نهاجا گفت: مطالبه مقام معظم 
رهبری )مدظله العالی( از نیروی هوایی موجب دلگرمی و باعث به وجود آمدن 
مسیر جدید در این نیرو شد. به گزارش ایسنا، سردار سرتیپ بسیجی محمد 
شیرازی در بازدید از مجتمع اوج نیروی هوایی ارتش، ضمن تقدیر و تشکر از 
فرمانده نهاجا و کارکنان این نیرو اظهار کرد: مجتمــع اوج نهاجا با توجه به 
احساس نیاز به تولید قطعات، نگهداری، ضرورت خودکفایی نیروی هوایی ارتش 
و استفاده از تجهیزات و نوسازی ایجاد شده است. وی افزود: حضور و بازدید مقام 
معظم رهبری )مدظله العالی( در سال های گذشته از مجتمع اوج نهاجا موجب 
دلگرمی و روحیه گرفتن کارکنان و باعث به وجود آمدن مسیر جدیدی در 
نیروی هوایی شد. سردار شیرازی با اشاره به اهمیت نیروی انسانی جوان و کارآمد 
گفت: این مجتمع بر اساس تدابیر رهبر معظم انقلاب و احساس نیاز تولید 
قطعات ایجاد شد و طبق فرمایشات ایشان باید کار را از دانشگاه و دانشجویان 
شروع کنیم و فرصت مغتنمی است که دانشجویان ضمن توانمندسازی خود در 

این رشته، در آینده به اساتید همین مجتمع تبدیل شوند.

مطالبهرهبریازنیروی
هواییباعثایجادمسیر
جدیددرایننیروشد

سردار محمد شیرازی

اردشیر سعدمحمدی مدیرعامل شرکت صنایع مس ایران با اشاره به رشد 
فعالیت های اکتشافی شرکت در سال جاری گفت: در میزان حفاری بیش از 
۶۳ هزار متر حفاری انجام دادیم که نسبت به سال گذشته بیش از ۸۰ درصد 
رشد کرده که امیدواریم تا پایان سال به ۷۰ هزار متر برسد و برای سال آینده 
هدف گذاری ۱۰۰ هزار متر حفاری برای اکتشاف را داریم و در حال حاضر 
برنامه اکتشافی شرکت در مناطق مختلف در حال انجام است و امیدواریم به 
ذخایر خوبی دست پیدا کنیم. وی تصریح کرد: بر پایه اکتشافات انجام شده 
ذخایر سرچشمه افزایش یافته اســت و در منطقه سریدون و کرور هم به 
شرایط خوبی رسیده ایم. همچنین در منطقه سونگون و سایر مناطق دیگری 
که در حال کار هستیم نیز شرایط خوبی داریم و به ازای هر یک میلیون تن 
سنگ مس که با عیار چهار دهم درصد اکتشاف می کنیم ارزش برجایی 
حدود ۶ میلیارد تومان برای مس به ارمغان می آوریم؛ بنابراین وقتی ذخایر 
بزرگی اکتشاف می شوند ارزش و دارایی زیادی به شرکت مس افزوده می شود 

که در حفظ توسعه پایدار نقش زیادی دارد.

رشد۸۰درصدی
فعالیتهایاکتشافی
درشرکتمس

اردشیر سعدمحمدی

کیومرث کلانتری معاون سازمان حفاظت محیط زیست با اعلام افزایش نظارت برای 
ممانعت از خرید و فروش حیوانات وحشي و گیاهان غیر بومي ، گفت: درآخرین ماه 
سال با متخلفین صید، نگهداری،حمل و نقل،خرید و فروش حیوانات و جانوران وحشی 
برخورد جدی و قانونی خواهد شد. وی در نامه ای به ادارات کل حفاظت محیط زیست 
استان ها خواستار افزایش نظارت به منظور ممانعت از تخلفات مرتبط با حیوانات 
وحشي و گیاهان غیر بومي در آخرین ماه سال شد. معاون محیط طبیعی و تنوع 
زیستی سازمان حفاظت محیط زیست در این نامه با اشاره به نزدیک شدن به ایام 
پایانی سال و بالارفتن عرضه و تقاضای انواع کالا از جمله اقلامی که با سودجویی برخی 
افراد در کنار وسایل سفره هفت سین و جشن پایان سال به فروش می رسند مانند 
حیوانات وحشی و گیاهان غیر بومی )مار، لاکپشت، برخی ماهیها، سمندر و سنبل آبی 
و سایر انواع موجودات زنده ممنوعه(، تاکید کرد: ممنوعیت صید، نگهداری،حمل و 
نقل،خرید و فروش حیوانات و جانوران وحشی از طریق نصب اطلاعیه های هشدار 
دهنده در محل های تجمع افراد، پخش اطلاعیه از طریق شبکه صدا و سیمای مرکز 

استان، چاپ در جراید کثیرالانتشار استانی و محلی مورد انتظار است.

برخوردجدیمحیطزیست
بامتخلفینخریدوفروش
حیواناتوگیاهان

کیومرث کلانتری

www.etebar.net
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 سید عباس صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی در جلسه هیات امنای کتابخانه های 
عمومی کشور با اشاره به اینکه در حوزه فضا 
و زیرســاخت های مرتبط با کتابخانه ها 
باوجود نقاط ضعف پیشرفت های خوبی را 
داشته ایم، اظهار داشت: خوشبختانه تقاضا 
برای کتابخانه ها زیاد است و باید به این تقاضاها نیز پاسخ داد، در این 
راستا طرح کتابخانه های مشارکتی به عبارتی دیگر همکاری نهاد 
کتابخانه های عمومی با بخش های دیگر برای احداث کتابخانه اتفاق 
خوبی است. در مورد این طرح باید ایده ها کامل تر و فضای لازم برای 
آن آماده شود. وی ادامه داد: طرح مشارکتی برای ساخت کتابخانه ها 
نیازمند یک بازخوانی است، در همین راستا ساخت کتابخانه های 
غیرانتفاعی نیز موضوع مناسبی است، البته در این زمینه نباید مساله 
غیرانتفاعی به موجب پول مدنظر باشد بلکه باید تلاش کرد همان 
فضایی که برای مدارس غیرانتفاعی در نظر گرفته شد برای این دسته 
از کتابخانه ها نیز در نظر گرفت. به نوعی در این کتابخانه ها باید به 
دنبال ایجاد فضایی امن برای خانواده ها بود. وی تاکید کرد: استفاده 
از کتابخانه های سیار در مناطقی که کتابخانه ندارند نیز ابتکار خوبی 
است اما در مورد این طرح باید بیشتر زمان گذاشت. وقتی از کتابخانه 
سیار استفاده می کنیم به طبع می توان از تبلیغات سیار هم بهره برد، 
در این کتابخانه ها می توان متناســب با هر مکان یا نیت واقفین و 

خیرین تبلیغاتی را در نظر گرفت.
ایشــان  در خصوص کارکردهای کتابخانه نیز یادآور شد: تبدیل 
کتابخانه ها از فضایی ســرد به باشــگاه های کتاب خوانی گرم و 
چندمنظوره فرهنگی اجتماعی بسیار اتفاق خوبی است، این رویکرد 
می تواند محیط کتابخانه ها را شاداب کند، تلاش در این حوزه خوب 
است. وی افزود: اینکه امروز ۱۰۰درصد کتابخانه ها فضایی برای 
کودکان و نوجوانان دارند کار بزرگی است، همچنین کتابخانه های 
ویژه کودک و نوجوان نیز در برخی شهرها احداث شده است و در 
سایر کتابخانه ها نیز فضاهایی مخصوص حال و هوای این گروه سنی 

در نظر گرفته شده است.
عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی در مورد عملکرد کتابخانه ها نیز 
خاطرنشان کرد: اگر مطالعه به عنوان مسیری برای بالا رفتن سواد 
محسوب می شود پس کتابخانه نیز یکی از مسیرهای بالا رفتن سواد 
است، در حوزه خلاقیت مخاطبان هم باید کار کرد که یکی از بخش ها 
در این زمینه کتابخانه است، در مدرسه فرصت برای این امر کم است 

و کتابخانه می تواند به عنوان عنصر شکوفایی خلاقیت باشد.

وصیتنامهسپهبدشهیدحاجقاسمسلیمانیدرمراسماربعینشهادتشتوسطسردارقاآنیقرائتشد-قسمتدومخبر

 خدایا! از کاروان دوستانم جامانده ام
خداوندا،  ای عزیز! من سال ها است از کاروانی به جا 
مانده ام و پیوسته کسانی را به سوی آن روانه می کنم 
اما خــود جا مانده ام، اما تو خــود می دانی هرگز 
نتوانستم آنها را از یاد ببرم. پیوسته یاد آنها، نام آنها، 
نه در ذهنم بلکه در قلبم و در چشمم، با اشک و آه 
یاد شدند. عزیز من! جسم من در حال علیل شدن 
است. چگونه ممکن ]است[ کسی که ۴۰ سال بر 
درت ایستاده است را نپذیری؟ خالق من، محبوب 
من، عشــق من که پیوسته از تو خواستم سراسر 
وجودم را مملو از عشق به خودت کنی؛ مرا در فراق 
خود بســوزان و بمیران. عزیزم! من از بی قراری و 
رسوایی جاماندگی، سر به بیابان ها گذارده ام؛ من 
به امیدی از این شهر به آن شهر و از این صحرا به آن 
صحرا در زمستان و تابستان می روم. کریم، حبیب، 
به کرمت دل بسته ام، تو خود می دانی دوستت دارم. 
خوب می دانی جز تو را نمی خواهم. مرا به خودت 
متصل کن. خدایا وحشت همه وجودم را فرا گرفته 
است. من قادر به مهار نفس خود نیستم، رسوایم 
نکن. مرا به حرمت کســانی که حرمت شان را بر 
خودت واجب کرده ای، قبل از شکستن حریمی که 
حرم آنها را خدشه دار می کند، مرا به قافله ای که 
به سویت آمدند، متصل کن. معبود من، عشق من و 
معشوق من، دوستت دارم. بارها تو را دیدم و حس 
کردم، نمی توانم از تو جدا بمانم. بس است، بس. مرا 

بپذیر اما آنچنان که شایسته تو باشم.

 خطاب به برادران و خواهران مجاهدم...
خواهران و برادران مجاهدم در این عالم،  ای کسانی 
که ســرهای خود را برای خداوند عاریه داده اید و 
جان ها را بر کف دست گرفته و در بازار عشق بازی 
به سوق فروش آمده اید، عنایت کنید: جمهوری 

اسلامی، مرکز اسلام و تشیع است.
امروز قرارگاه حسین بن علی، ایران است. بدانید 
جمهوری اسلامی حرم است و این حرم اگر ماند، 
دیگر حرم ها می مانند. اگر دشمن، این حرم را از بین 
برد، حرمی باقی نمی ماند، نه حرم ابراهیمی و نه 

حرم محمدی)ص(.
برادران و خواهرانم! جهان اسلام پیوسته نیازمند 
رهبری است؛ رهبری متصل به و منصوب شرعی و 
فقهی معصوم. خوب می دانید منزه ترین عالم دین 
کــه جهان را تکان داد اســلام را احیا کرد، یعنی 

خمینی بزرگ و پاک ما، ولایت فقیه را تنها نسخه 
نجات بخــش این امت قرار داد؛ لذا چه شــما که 
به عنوان شیعه به آن اعتقاد دینی دارید و چه شما 
به عنوان سنی اعتقاد عقلی دارید، بدانید ]باید[ به دور 
از هرگونه اختلاف، برای نجات اسلام خیمه ولایت 
را رها نکنید. خیمه، خیمه رسول الله است. اساس 
دشمنی جهان با جمهوری اسلامی، آتش زدن و 
ویران کردن این خیمه است، دور آن بچرخید. والله 
والله والله این خیمه اگر آسیب دید، بیت الله الحرام 
و مدینه حرم رسول الله و نجف، کربلا، کاظمین، 
سامرا و مشهد باقی نمی ماند؛ قرآن آسیب می بیند.

 خطاب به برادران و خواهران ایرانی...
برادران و خواهران عزیز ایرانی من، مردم پرافتخار و 
سربلند که جان من و امثال من، هزاران بار فدای 
شما باد، کما اینکه شما صدها هزار جان را فدای 

اسلام و ایران کردید؛ از اصول مراقبت کنید، اصول 
یعنی ولی فقیه، بویژه این حکیم، مظلوم، وارسته در 
دین، فقه، عرفان، معرفت؛ خامنه ای عزیز را جان 

خود بدانید، حرمت او را مقدسات بدانید.
 برادران و خواهران، پدران و مادران، عزیزان من!

جمهوری اسلامی، امروز سربلندترین دوره خود را 
طی می کند. بدانید مهم نیســت که دشمن چه 
نگاهی به شما دارد، دشمن به پیامبر شما چه نگاهی 
داشت و ]دشمنان [ چگونه با پیامبر خدا و اولادش 
عمل کردند، چه اتهاماتی بــه او زدند، چگونه با 
فرزندان مطهر او عمل کردند؟ مذمت دشمنان و 
شماتت آنها و فشار آنها، شما را دچار تفرقه نکند. 
بدانید که می دانید مهم ترین هنر خمینی عزیز این 
بود که اول اسلام را به پشتوانه ایران آورد و سپس 
ایران را در خدمت اسلام قرار داد. اگر اسلام نبود و 
اگر روح اسلامی بر این ملت حاکم نبود، صدام چون 
گرگ درنده ای این کشور را می درید؛ آمریکا چون 
سگ هاری همین عمل را می کرد اما هنر امام این 
بود که اسلام را پشتوانه آورد؛ عاشورا و محرم، صفر 
و فاطمیه را به پشتوانه این ملت آورد، انقلاب هایی 
در انقلاب  ایجاد کرد، به این دلیل در هر دوره هزاران 
فداکار جان خود را سپر شما و ملت ایران و خاک 
ایران و اســلام نموده اند و بزرگ ترین قدرت های 

مادی را ذلیل خود نموده اند. 
ادامه دارد

خدادادغریبپوررییسهیاتعاملایمیدرو:

رشدصادراتوتوسعهسرمایهگذاری؛دو
عاملمهمخروجازرکودصنایعمعدنی

محمدحسن متولی زاده مدیرعامل شرکت توانیر گفت: به عنوان خادمان صنعت 
برق افتخار ما این است که گسترده ترین خدمت دولت را به مردم ارائه می کنیم و 
استان همدان در برق رسانی به مردم پپیشــتاز است. وی با بیان اینکه پوشش 
برق رسانی در کشور ۱۰۰ درصد است، افزود: خوشبختانه در کشور روستای بالای 
۱۰ خانوار بدون برق وجود ندارد و این در حالی است که ۱.۲ میلیارد نفر از کره 
زمین هنوز برق ندارد و دنیا برای رسیدن به این شاخص برای سال ۲۰۵۰ یعنی 
۳۰ سال بعد هدفگذاری کرده است. وی با اشاره به بحران سیل ابتدای سال 9۸ و 
بحران برف گیلان طــی دو هفته اخیر گفت: همکاران صنعت برق پیشــتاز 
خدمت رسانی به مردم برای تأمین برق مردم هستند. متولی زاده تصریح کرد: در 
بحث اقتصاد مقاومتی نیز همکاران ما همواره پیشتاز هستند و با همت والای آنان و 
همکاری مشترکان و اقداماتی صورت گرفته پیک بار تابستان به خوبی مدیریت 
شد و نه تنها مشکلی نداشتیم بلکه صادرات را ۱۲۰ درصد افزایش دادیم که منجر 
به افزایش درآمد کشور شد و  امسال ۳۵۰ میلیارد تومان پاداش به مردم، صنایع و 

کشاورزان پرداخت و در مقابل آن ۷ هزار میلیارد تومان صرفه جویی شد.

7هزارمیلیاردتومان
امسالدرمصرفبرق
صرفهجوییشد

محمدحسن متولی زاده

دکتر خداداد غریب پور رییس هیات 
عامل ایمیدرو با اشــاره به مجموعه 
اقدامات انجام شده برای رونق حوزه 
معدن، گفت: این سازمان پیرو سیاست 
هــای کلان وزارت صنعــت معدن و 
تجارت، بنــگاه های معدنی و صنایع 
معدنی را راهبری کرده است که بخش نخست شامل شرکت 
هایی هستند که محصول تولیدی آن ها در بازار داخلی به فروش 
می رسد و قابلیت پایینی برای صادرات دارند و بخش دیگر شامل 
شرکت هایی است که همزمان با فروش داخل، از توانایی بالایی 
برای صادرات برخوردارند. وی با اشاره به شاخص های کلان 
اقتصادی کشور و کاهش تولید ناخالص داخلی، یادآور شد: 
کاهش این شــاخص به معنی افت فعالیت های ساختمانی، 
عمرانی و کاهش سرمایه گذاری ها در فعالیت های تولیدی 
اســت، از این رو بنگاه هایی که تــوان صادراتی اندکی دارند 
متناسب با افت تولید ناخالص داخلی، شاهد کاهش فعالیت 
های خود می شوند اما در سوی دیگر شرکت هایی که از قدرت 
صادراتی بالایی برخوردارند توانسته اند افت تقاضا در داخل 
را با توســعه صادرات جبران و بدین وسیله کاهش تولید را با 
صادرات جبران کرده اند. وی دراین باره گفت: صنایع فلزات 
آهنــی و برخی از فلــزات غیرآهنی از جملــه فولاد، مس، 
آلومینیوم و روی شامل گروه دوم هستند که افزایش صادرات 
را رقم زده اند و با رکود مواجه نشده اند. در همین حال وضعیت 
برای این شرکت ها به گونه ای است که محصول تولیدی آ ن 
ها تا ســه ماه آینده پیش فروش شده و با رشد تقاضا و قیمت 
ها در بورس کالا، مواجه شــده اند. رشــد صادرات و توسعه 
ســرمایه گذاری؛ دو عامل مهم خروج از رکود صنایع معدنی 
اخبار برگزیده اقتصادی صنعت، معدن و تجارت صنایع معدنی 
صادرات و توسعه سرمایه گذاری رشد صادرات توسعه سرمایه 
گذاری توسعه ایشان در ادامه اظهار داشت: دولت در چنین 
شرایطی با انگیزه تامین نیاز داخلی، سعی در کنترل صادرات 
این نوع بنگاه می کند که به مصرف کننده داخلی زیان وارد 
نشود. وی همچنین به تغییر شرایط اقتصاد کشور از رشد منفی 
تولید ناخالص داخلی به سمت رشد صفر اشاره کرد و گفت: 
این تغییر جهت به معنای تثبیت وضعیت موجود است که در 
ســال و سال های آتی سبب رشد اقتصادی می شود که می 
تواند عاملی برای خروج از رکود تلقی شــود و این امر به ویژه 

تسهیل کننده شرایط برای گروه اول است.

نشســت اعضای هیات امنای ســازمان تامین 
اجتماعی و صندوق های تابعه به ریاست “محمد 
شریعتمداری “ وزیر تعاون،کار و رفاه اجتماعی و 

سایر اعضای هیات امنا برگزار شد .
به گزارش سیتنا، در این نشست، صورت های مالی 
سال ۱۳9۷ سازمان تامین اجتماعی و صندوق بیمه 
اجتماعی کشاورزران، روستاییان و عشایر با حضور 
شــریعتمداری وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، 
اعضای هیات امنای ســازمان تامین اجتماعی و 
صندوق های تابعه، مدیران عامل صندوق های 
مذکور و نمایندگان محترم سازمان حسابرسی 

بررسی شد.

در این نشست بندهای گزارش حسابرسی صورت 
های مالی سازمان تامین اجتماعی و صندوق بیمه 
اجتماعی کشاورزان، روستاییان و عشایر بررسی و 
اعضای هیات امنا ضمــن تصویب تکالیفی در 
راســتای حذف بندهای مذکور در سنوات آتی، 

صورت های مالی آن صندوق ها را مصوب نمود.
شریعتمداری وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در 
این نشست گفت: با توجه به وعده داده شده امروز 
شــاهدیم که صورت های مالی سازمان تامین 
اجتماعی و صندوق بیمه اجتماعی کشــاورزان، 
روســتاییان و عشایر به روز رســانی شده است. 
همچنین امیدواریم سایر صندوق های بازنشستگی 

تابعه وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی نیز بتوانند 
به سرعت صورت های مالی خود را در بازه زمانی 

تعیین شده به هیات امنا ارائه دهند.
گفتنی است بررسی صورت های مالی صندوق های 
بیمه ای و بازنشستگی در برخی از موارد با تاخیر 
انجام می شد. اما با توجه به تاکیدات و دستور وزیر 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی به روز رســانی صورت 
های مالی صندوق هــای تابعه این وزارتخانه در 

دستور کار هیات امنا قرار گرفت.
بر همین اساس سازمان تامین اجتماعی به عنوان 
یکی از بزرگترین و مهمترین صندوق های بیمه 
ای و بازنشستگی کشور موفق شد برای نخستین 

بار و پس از ۴۱ سال صورت های مالی خود را به روز 
رسانی کند . این در حالی است که صورت های مالی 
صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و 
عشایر نیز به روز رسانی شده و صندوق بازنشستگی 
کشوری و صندوق حمایت و بازنشستگی کارکنان 
فولاد نیز مکلف به ارسال صورت های مالی معوق 
خود به هیات امنا جهت تصویب و بروز رسانی آن 

ظرف سه ماه آینده شده اند.
در این جلسه سطوح دســتمزدی سال ۱۳99 
صندوق بیمه اجتماعی کشــاورزان، روستاییان 
وعشایر نیزبررسی و به تصویب اعضای هیات امنا 

رسید.

صورتهایمالیسازمانتامیناجتماعیپساز4۱سالبهروزرسانیشد

شهباز حسن پور بیگلری  عضو کمیسیون برنامه و بوجه مجلس گفت: مردم 
می توانند با سرمایه های اندک خود در بورس به خرید سهام اقدام کرده و به این 
ترتیب تقاضاهای کاذب و بی مورد، برخی بازارها از جمله ارز را درگیر نوسانات 
نمی کند ودر شرایط کنونی بهترین بازار برای سرمایه گذاری بورس است.   ایشان با 
بیان اینکه سرمایه گذاری در بورس از امنیت بالایی برخوردار بوده و هیچ احتمالی 
مبنی بر متضرر شدن مردم در نتیجه اعتماد به آن وجود ندارد، تصریح کرد: رشد 
شاخص سهام در بورس نیز در ماه های اخیر تاییدی بر همین ادعا است و مردم می 
توانند با سرمایه های اندک خود نیز در بورس به خرید سهام اقدام کرده و به این 
ترتیب تقاضاهای کاذب و بی مورد برخی بازارها از جمله ارز را درگیر نوسانات نمی 
کند و در این زمینه باید آموزش های لازم ارایه شود تا بازارهای کاذب شکل نگیرد، 
زیرا این اقدام مصداق زمینه ســازی یا همان فرهنگ سازی است و باید زمینه 
همکاری بیشتر بورس، بانک مرکزی و مراکز آموزشی فراهم شود تا به این ترتیب 
غالب مردم به این سمت هدایت شوند و ارایه گزارشی از عملکرد شرکت ها از سوی 

سازمان بورس می تواند در سرمایه گذاری بیشتر مردم در این حوزه موثر باشد.     

تقویتبورس،کلید
کنترلبازارهایغیر
مولد

شهباز حسن پور بیگلری

هفتهنامهاقتصادیایران

کتابخانههابایدبهباشگاههایفرهنگی
اجتماعیچندمنظورهتبدیلشود

فرحنازرافعرئیسمرکزملیفرشایرانبااشارهبهاینکهتوجهویژهبهفرایندتامین،تولیدوعرضهفرشدستبافجهتارتقایاینصنعتبسیارحائزاهمیتاست،گفت:مرکزملیفرشبرنامهریزیجامعی
دراینزمینهانجامدادهاست.ویافزود:هرچنددرسالهایاخیردرفرایندتامین،تولیدوعرضهفرشباآسیبهاومشکلاتیزیادیروبهروشدهایم،اماازآنجاییکهصنعتفرشدستبافبرگرفتهازتمدن
وفرهنگایرانیاستلذاهیچکشوریتوانرقابتباآنراندارد.اینمقاممسئولبابیاناینکهمرکزملیفرشایرانازتجاروبازرگانهاییکهدربخشتامینمواداولیهازجملهپشم،ابریشمسرمایهگذاری
کنند،استقبالمیکند،گفت:درحالحاضرتعدادکمیازسرمایهگذارانایرانیدرزمینهتامینمواداولیهدرصنعتفرشدستباففعالیتمیکنند،بنابراینازافرادیکهدراینحوزهکارمیکنند،حمایتویژه
خواهدشد.ویاضافهکرد:ازسویدیگردرنظرداریمباارائهتسهیلاتبهخریدارانفرشدستباف،ازتولیدداخلحمایتوبهخریدارانآنکمککنیم.ویبااشارهبهجزییاتطرححمایتازخریدارانفرش
ایرانیخاطرنشانکرد:تمامخریدارانمیتوانندفقطباپرداختماهیانه۲۰۰هزارتومانصاحبفرشدستبافشوند.رئیسمرکزملیفرشایراندرادامهبهضرورترفعمشکلاتتعاونیهایفرشتاکید
وبیانکرد:همانطورکهبهخریدارانفرشایرانیتسهیلاتارائهمیشودضروریاستتابهمشکلاتتولیدکنندگانصنعتفرشنیزتوجهویژهشودوتسهیلاتویژهایبهآنهاارائهگردد.ویدرپایاناز
رسانههابخصوصرسانهملیوتمامافرادیکهدغدغههنروفرهنگایرانیرادارندوبرایترویجفرهنگوهنرایرانتلاشمیکنند،درخواستکردکهباتوجهبهاینکهدرسالرونقتولیدهستیمبهنهضت

ساختداخلاهمیتدادهوبرایاطلاعرسانیدرحوزهصنعتفرشدستبافاهتمامویژهایداشتهباشند.

حمایتاز
خریدارانفرش
دستباف
ایرانی

مریم وحیدنیا مدیر روابط عمومی بانک پارسیان  با اشاره به لزوم پیشگیری از 
خطرات ناشی از همه گیری ویروس کرونا ، بر ضرورت رعایت نکات بهداشت فردی 
و نظافت و ضدعفونی کردن بانک ها تاکید کرد و از مشتریان بانک ها خواست تا 
برای حفظ سلامتی خود از اپلیکیشن ها و سامانه های بانکداری الکترونیک که از 
امنیت بالایی برخوردارند، برای انجام امور بانکی خود استفاده و تا حد امکان از 
مراجعه حضوری به شعب خودداری کنند. وی خاطرنشان کرد: خوشبختانه در 
برهه کنونی سرعت رشد و توسعه فناوری اطلاعات در بانک ها بویژه بانک پارسیان 
بسیار بالاست و قابلیت و ظرفیت های قابل توجهی در حوزه بانکداری الکترونیک و 
دیجیتال داشته که افراد را از مراجعه حضوری به شعب بی نیاز می سازد و خدمات 
و محصولات نوین این بانک توانسته به نحو بسیار مطلوبی در میان مشتریان رخنه 
کند، به طوری که مشتریان این بانک امروز با این خدمات نه تنها حساب های بانکی 
بلکه وجوه خود را نیز مدیریت می کنند. وی با تاکید بر ضرورت پیشگیری و مراقبت 
از بیماری کرونا در جامعه، افزود: شبکه بانکی و مشتریان گرانقدر آنها در متوقف 

کردن زنجیره این بیماری می توانند کمک شایان توجهی به کشور نمایند.

مردمتاحدامکاناز
مراجعهحضوریبه
شعبخودداریکنند

بانک پارسیان



پیرو بخشنامه شــماره ۳۵9۰۷۰  .9۸ مورخ ۱۷  .۱۰  .۱۳9۸ موضوع ابلاغ 
»قانون تسهیل تسویه بدهی بدهکاران شبکه بانکی کشور« و به منظور 
اجرای تکلیف مقرر در قانون مورد اشاره دایر بر تدوین دستورالعمل اجرایی 
قانون یادشده، مشتمل بر تشخیص تسهیلات تولیدی از غیرتولیدی توسط 
این بانک، »دستورالعمل اجرایی قانون تسهیل تسویه بدهی بدهکاران شبکه 
بانکی کشور« مصوب جلسه مورخ ۲۸  .۱۱  .۱۳9۸ هیأت عامل بانک مرکزی، 
به شبکه بانکی ابلاغ شد. براساس ماده )۲( دستورالعمل مورد اشاره مطالبات 
ناشی از تسهیلات اعطایی ریالی که قرارداد ملاک محاسبه آن در سامانه 
سمات صرفاً در بخش های اقتصادی کشاورزی، شکار و جنگلداری؛ شیلات؛ 
استخراج معادن؛ صنعت؛ ساختمان و تأمین برق،آب و گاز با هدف ایجاد، 
توسعه، تأمین سرمایه در گردش و تعمیرات طبقه بندی شده باشد، مشمول 
مفاد این دستورالعمل است.  در پایان تأکید می شود، اخذ و ثبت درخواست 
متقاضیان در مهلت قانونی تعیین شده )پایان سال جاری( الزامی است و 

هیچ دلیل و توجیهی نباید مانع از پذیرش درخواست متقاضیان شود.

ابلاغدستورالعملاجرایی
قانونتسهیلتسویهبدهی
بدهکارانشبکهبانکی

بانک مرکزی ایران

حسن رسولی  نایب رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر درباره 
کلیات لایحه بودجه شهرداری تهران در سال ۱۳99 اظهار کرد: بودجه سال 
9۸ که اولین سال برنامه سوم توسعه شهر تهران است، ۱۸ هزار و ۸۲۰ میلیارد 
تومان بود. بر اســاس جدول منابع و مصارف مصوب برنامه سوم، مقرر شد 
شهرداری در برنامه پنج ساله حداقل به میزان ۱۵۰ هزار میلیارد تومان تامین 
منابع کند. از آنجا که تصویب برنامه به طول انجامید، شهرداری لایحه متمم 
سال 9۸ را تهیه و به شورا ارسال کرد تا فاصله بودجه امسال نسبت به برنامه 
سوم بیشتر نشود. وی تاکید کرد: بر اساس لایحه متمم، رقم دقیق بودجه سال 
9۸ شهرداری تهران به ۲۴ هزار و ۱۸۵ میلیارد تومان افزایش یافت. رسولی 
گفت: بودجه شهرداری برای سال 99 مطابق با لایحه ارسالی ۳۰ هزار و ۲۱۰ 
میلیارد تومان بود که پس از بررسی در کمیسیون های برنامه و بودجه و تلفیق 
رقم بودجه به ۳۱ هزار ۳۳۲ میلیارد تومان افزایش یافت و معتقدیم این عدد با 
اصول حاکم بر نظــام بودجه ریــزی همچون تحقق پذیــری، واقع بینی، 

انعطاف پذیری و سایر بایسته های بودجه تطابق دارد.  

بودجه۳۱هزار
میلیاردیبرای
تهران۹۹

حسن رسولی

مهندس سید مجید صدری مدیرعامل شــرکت مخابرات ایران از انجام 
دورکاری برای کارکنان به منظور پیشگیری و سلامت کارکنان از بیماری 
کرونا خبر داد. به گزارش اعتبار به نقل از اداره کل ارتباطات و امور بین الملل 
شرکت مخابرات ایران، وی از دورکاری برای کارکنان به منظور پیشگیری و 
سلامت کارکنان از بیماری کرونا خبر داد و گفت: به منظور پیشگیری و 
سلامت کارکنان از بیماری کرونا، تمام فعالیت هایی که انجام آن ها ضرورتی 
برای حضور کارکنان در محل کار ندارد می تواند در صورت لزوم با تایید 
مدیر مربوطه تا تاریخ ۱۵ اسفندماه 9۸ به صورت دورکاری در منزل انجام  
شود. مهندس صدری، به ضرورت اعلام اسامی کارکنان دورکاری به معاونت 
توسعه سرمایه انسانی اشاره کرد و اظهار داشت: ضروری ست، معاونین و 
مدیران حوزه های ستادی شرکت مخابرات ایران و مدیران مناطق سراسر 
کشور فهرست اسامی کارکنان دورکاری را ، به معاونت توسعه سرمایه انسانی 
اعلام ودر صورت نیاز نسبت به تامین دسترسی اتوماسیون اداری و ... با 

حوزه فناوری اطلاعات هماهنگ کنند.

انجامدورکاریدرشرکت
مخابراتایرانبهمنظور
حفظسلامتکارکنان

سید مجید صدری

حسینعلی حاجی دلیگانی نماینده مردم شاهین شهر در مجلس شورای 
اسلامی بااشاره به رأی مردم در انتخابات مجلس یازدهم گفت: مجلس یازدهم 
باید با برنامه به دنبال چاره جویی به منظور خروج جامعه از وضعیت کنونی در 
حوزه مسائل اقتصادی و معیشتی باشد و تمام توان خود را در این رابطه به کار 
بگیرد. وی با بیان اینکه رسیدگی به مشکلات معیشتی مردم باید در اولویت 
کاری مجلس یازدهم قرار گیرد افزود: نمایندگان مجلس یازدهم باید وحدت 
و یکپارچگی خود را حفظ و از هر گونه تشتت و چند دستگی و به ویژه ایجاد 
فراکسیون های متعدد سیاسی پرهیز کنند و نمایندگان مجلس یازدهم باید از 
فرصت به وجود آمده برای خدمت رسانی به مردم استفاده کنند و کار به 
گونه ای پیش نرود که این فرصتی که به دنبال رأی مردم ایجاد شده از بین 
برود و یا خدای ناکرده حتی به تهدید تبدیل شود.  حاجی دلیگانی خاطرنشان 
کرد: نمایندگان مجلس یازدهم نباید به دنبال مطالبه مسؤولیت ها، پست ها و 
سمت ها باشند و این مسأله جزو دغدغه های آنها باشد بلکه در این رابطه باید 

با گذشت با یکدیگر رفتار کنند.

نمایندگانمجلسبهجای
مسؤولیتگرفتنبهدنبال
انجاممسؤولیتباشند

حسینعلی حاجی دلیگانی

مدرسه ۱۲ کلاسه شــهدای بانک ملت در روســتای تنگاری از توابع شهرستان 
بویراحمد با حضور مسوولان محلی و بانک ملت افتتاح شد. این مدرسه ۱۲ کلاسه در 
آیینی با حضور حفیظی مدیر شعب بانک ملت استان کهگیلویه و بویراحمد، استاندار 
و فرماندار و مدیر کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس کهگیلویه و بویراحمد، رئیس 
اموزش وپرورش شهرستان بویراحمد و جمعی از دانش آموزان و اهالی روستا افتتاح 
شد. براساس اعلام مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس کهگیلویه و بویراحمد، 
زیربنای ساختمان این مدرسه یک هزار و ۴۳۵ مترمربع بوده و دارای سرایداری، 
سرویس بهداشتی و سرویس آبخوری و محوطه سازی به مساحت ۲ هزار و ۵۰۰ 
مترمربع است که با مشارکت بانک ملت و با اعتباری بالغ بر ۳۰ میلیارد ریال به بهره 
برداری رسیده است. روستای تنگاری از توابع شهرستان بویراحمد در استان کهگیلویه 
و بویراحمد است که دانش آموزان این روستا از این پس می توانند در این مدرسه تازه 
تاسیس با امکانات رفاهی مناسب تحصیل کنند. این گزارش می افزاید، مشارکت بانک 
ملت در ساخت مدرسه در مناطق کم برخوردار کشور در راستای عمل به مسوولیت 

های اجتماعی و به ویژه توسعه آموزش میان آینده سازان کشور است.

افتتاحمدرسه۱2
کلاسهشهدایبانک
ملتدربویراحمد

بانک ملت

مسعود ایزدی مدیر امور ارتباطات و حوزه مدیریت بانک مسکن، از مشتریان 
و کارمندان این بانک خواست تا در ایام پایانی سال اهتمام ویژه ای برای 
حمایت از آزادی زندانیان غیرعمد داشته باشند. وی اظهار داشت: بانک 
مسکن به عنوان یک نهاد مالی علاوه بر سیاست های محوله به عنوان یک 
بانک تخصصی و توسعه ای، نگاه ویژه به مسوولیت های اجتماعی دارد. وی 
با اشاره به دستاوردهای بانک مسکن در حوزه های مرتبط با مسوولیت های 
اجتماعی افزود: در دومین دوره جایزه مســوولیت اجتماعی بنگاه های 
اقتصادی ایران، بانک مسکن مورد تقدیر قرار گرفت و »نشان اهتمام عمل به 
مسوولیت اجتماعی« به مدیرعامل بانک اهدا شد. ایشان گفت: بانک مسکن 
به عنوان یک نهاد مالی همواره تلاش کرده در عرصه های اجتماعی نیز 
نقش خود را ایفا کند و در این زمینه نیز فعال باشد. ایزدی گفت: در همین 
راستا یکی از عرصه هایی که بانک تلاش کرده اهتمام ویژه در آن داشته 
باشد، کمک به آزادی زندانیان غیرعمد است که در این زمینه تلاش شده 

هم با حمایت کارمندان بانک و هم مشتریان در این زمینه گام بردارد.

دعوتبانکاز
مشتریانبرایکمک
بهزندانیانغیرعمد

مسعود ایزدی

دکتر بهزاد شیری مدیرعامل پست بانک ایران اعلام کرد: این بانک درراستای شعار 
سال)رونق تولید( و ایفای مسئولیت اجتماعی و حمایت از واحدهای تولیدی خرد و 
کمک به اقشار ضعیف و کم درآمد جامعه، طرح تسهیم شادی با رونق تولید ملی را 
با مدیریت هزینه های تبلیغاتی اجرا می کند و براساس این طرح بخشی از بودجه 
اداره کل روابط عمومی بانک از محل صرفه جویی هزینه های جاری و مدیریت 
تبلیغات غیرضرور نظیر خرید و چاپ سررســید و تقویم برای خرید کفش از 
واحدهای تولیدی  ایرانی که دچار کمبود نقدینگی و مشکل در فروش محصولات 
هستند تخصیص داده شده است. وی افزود: در همین راستا هماهنگی های لازم با  
تولیدکنندگان کفش انجام و برخی از آنها که در استان های مذکور با مشکل فروش 
و منابع مالی مواجه شده و یا از این بانک تسهیلات دریافت نموده اند به عنوان 
تولیدکنندگان هدف تعیین شده و مقرر گردیده است که اعتبار تخصیص یافته به 
این موضوع برای خرید کفش از این تولید کنندگان اختصاص یابد. وی گفت: این 
امر خداپسندانه و نوع دوستانه با هماهنگی سازمان ها و نهادهای مردم نهاد) شوراها، 

دهیاری ها و ......( در استان های تعیین شده اجرا خواهد شد.

اجرایطرحتسهیمشادیبا
رونقتولیدملیبامدیریت
هزینههایتبلیغاتی

بهزاد شیری

دکتر مجید قاسمی مدیرعامل بانک پاسارگاد در ششمین همایش سالانه اقتصاد 
مقاومتی با عنوان نظام بانکی در خدمت تولید، در نشست ساز و کار تأمین مالی 
بخش حقیقی اقتصاد توسط بانک ها، گفت: بر اساس ماده ۸ قانون عملیات بانکی 
بدون ربا، بانک ها می توانند در اقتصاد سرمایه گذاری مستقیم کنند اما نباید در 
کارهای مصرفی غیر ضروری و کارهای تشریفاتی و لوکس که برای اقتصاد ملی 
ارزش افزوده ای ایجاد نمی کند، وارد شوند. دولت نیز باید این چارچوب را هر 
ساله در برنامه های خود بگنجاند و در بودجه هم وضعیت آن را گزارش دهد. 
حال آنکه ما به سادگی با نفی موضوعی به نام بنگاه داری، کل این ماده از قانون را 
نادیده گرفته  و فراموش کرده ایم. وی ادامه داد: گفته می شــود بانک ها باید 
واسطه ی وجوه باشند؛ درست است. بانک ها وکیل هستند. سپرده های مردم را 
جذب می کنند، منابع را تجهیز می کنند و بر اساس مجوزهای قانونی از محل 
آنها سرمایه گذاری کرده و یا تسهیلات ارائه می کنند. طبق قانون مدنی وکیل 
موظف است که به بهترین شکل، منافع موکل خود را تأمین کند. چارچوب های 

قانونی هم اجازه ی سرمایه گذاری مستقیم را می دهد.

بانکهاموظفهستندبه
بهترینشکل،منافع
ذینفعانخودراتأمینکنند

مجید قاسمی

دکتر محمدرضا حسین زاده رئیس شورای هماهنگی بانک ها بر انجام امور 
بانکی به صورت غیرحضوری و با اســتفاده از ســامانه های بانکداری 
الکترونیک و بانکداری دیجیتال تاکید کرد. وی ضمن تاکید بر رعایت نکات 
بهداشتی، نظافت فردی و ضدعفونی کردن و نظافت محیط بانک ها، افزود 
: با توجه به شیوع بیماری کرونا ، از مشتریان گرامی بانک ها استدعا داریم 
برای حفظ سلامتی خود ، تا آنجا که ممکن است امور بانکی شان را با 
استفاده از انواع سامانه ها و اپلیکیشن های بانکی انجام دهند و از مراجعه 
حضوری به شعب خودداری نمایند. ایشان خاطرنشان کرد: خوشبختانه 
تمامی بانک های کشور سامانه ها و نرم افزارهایی را به مشتریان خود ارائه 
نموده اند که قابلیت های فراوانی دارد و افراد را از مراجعه حضوری به شعب 
بانک ها بی نیاز می سازد . وی با اشاره به ضرورت پیشگیری از بیماری 
کرونا در جامعه تاکید کرد: همه ما بایــد کمک کنیم تا این بیماری از 
کشورمان ریشه کن شود و شبکه بانکی کشور و مشتریان گرانقدر آنها در 

این مسیر می توانند کمک شایان توجهی به کشور نمایند.

مردمبرایحفظسلامتی
،اموربانکیخودرا
غیرحضوریانجامدهند

محمدرضا حسین زاده

به مناسبت چهل و یکمین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی در راستای تحقق شعار 
سال و حرکت در مسیر رشد و توسعه اقتصادی و رونق تولید، با حمایت بانک رفاه، 
شرکت پارسیس آلومینیوم کویر یزد با حضور مسوولان افتتاح شد. بر اساس این 
گزارش، در مراسمی که با حضور معاون طرح و برنامه وزارت صنعت، معدن و 
تجارت، استاندار، امام جمعه و سایر مسوولان استان برگزار شد، مدیر شعب بانک 
رفاه یزد گفت: بانک رفاه به عنوان یکی از بانک های تجاری بزرگ کشور با حمایت 
از صنایع مولد، همواره در مسیر رشد و توسعه اقتصادی و رونق تولید گام برمی 
دارد و همگام و همراه فعالان اقتصادی و تولیدکنندگان است. در ادامه، مدیر عامل 
شرکت پارسیس آلومینیوم کویر یزد ضمن تقدیر از حمایت های بانک رفاه در راه 
اندازی این مجموعه گفت: این شرکت اولین و تنها تولید کننده پروفیل در و 
پنجره های نوین آلومینیومی در مرکز و جنوب کشور است که علاوه بر اشتغال 
زایی مناسب، ظرفیت بالای تولید و صادرات در حوزه پایین دستی صنایع فولاد را 
نیز خواهد داشت.  شایان ذکر است، بانک رفاه با پرداخت تسهیلات ۱۲۰ میلیارد 

ریالی نقش مهمی در راه اندازی این شرکت داشته است.

افتتاحشرکتپارسیس
آلومینیومکویریزدبا
حمایتبانک

بانک رفاه کارگران

محسن امیری مدیر امور شعب شهرستان بانک شهر با تاکید بر توجه همه جانبه این 
بانک به رونق تولید و گسترش اشتغال در تمامی شهرهای کشور، تاکید کرد: حمایت 
از اشتغال جوانان و کمک به رفع نیازهای بانکی واحدهای تولیدی از ابتدای سالجاری 
به عنوان یکی از محوری ترین اقدامات بانک شهر مطرح و عملیاتی شد. بانک شهر با 
تأسی از رسالت خود که همان کمک به رشــد و پیشرفت کشور در تمامی حوزه 
هاست؛سرمایه های شهروندان را در قالب سپرده، جذب و آن را برای افزایش تولیدات 
داخلی و گسترش اشتغال در قالب تسهیلات در اختیار متقاضیان قرار می دهد. وی با 
تاکید بر اینکه امروز شبکه بانکی و بویژه بانک شهر بازوی توانمند فعالان اقتصادی، 
تولیدکنندگان و صاحبان مشاغل در بازارهای کسب و کار است،ادامه داد:این بانک با 
استفاده از ظرفیت های خود و ارائه بسته های ریالی و ارزی توانسته در شرایط تحریم 
راهگشای بسیاری از مشکلات حوزه تولید باشد. ایشان حمایت از بخش های مختلف 
صنعتی و کمک به حفظ اشتغال پایدار در مناطق کمتر توسعه یافته را از جمله اهداف 
این بانک برشمرد و افزود: هم اکنون بانک شهر با هدف تامین سرمایه در گردش 

واحدهای تولیدی کشور ، نقش محوری در تحقق این مهم را بر عهده دارد.

پیشرودرحمایتازتولید
واشتغالدرتمامی
شهرهایکشور

محسن امیری

اقتصاد، بانک، بیمه
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فرونشست
زمین،زایندهرود
بایدجاریشود

اسلاموتوسعهیافتگی
نقشمصرفدرتوسعه

عبدالحسین سیف اللهی کارشناس ارشد 
اقتصادی: اســلام در نظر دارد تا احتیاجات 
معنوی مخلوقات را تأمین کند . به طور طبیعی 
، نگرش اسلام درباره موضوع های مهم توسعه 
- نظیر حقوق مالکیت ، الگوی مصرف ، الگوی 
تولید ، نظام مالی ، توزیع در آمد و مانند اینها 
- از نظــام های اقتصادی - اجتماعی دیگر ، 
بسیار متفاوت است ، به طور قطع شده موضوع 

های دیگر به علت محدودیت زمانی و مکانی نمی تواند در اینجا مطرح شود .  ما 
برخی از آنها که به بحث این فصل بیشتر مرتبط هستند ، به ویژه موضوع هایی 
 ـدر اینجا  که در ادبیات اقتصاد اسلامی ، مبهم و یا دست نخورده باقی ماندند 
مطرح می شوند ، این موضوع ها شامل موارد ذیل است . اول ، ارتباط بین مصرف 
و توسعه مطرح می شود ، مشخص است که نگرانی اسلام برای فقرا و افراد ضعیف 
، مهمترین دغدغه نظام اجتماعی اسلام است .اسلام بر فراهم کردن متوسط 
معیشــت ، برای همه اعضای جامعه اصرار دارد و خواستار سهمی در ثروت 
ثروتمندان ، برای فقرا است تا ثروتمندان مجبور شوند وجوهی برای کمک به 
فقرا تخصیص دهند . از این رو ، وجوه بیشتری برای مصرف خرج می کنند و 
باقیمانده وجوه برای سرمایه گذاری ، نسبت به شرایط غیر و این حالت کمتر 
می شود . اگر چه ، مدل های جدید رشد که اساس مدل های توسعه زندگی را 
مد نظر قرار می دهند ، همیشه به طور ضمنی دلالت دارند که مصرف حال به 
بهای فدا کردن تولید آینده است . مطرح  تلاش برای در بر گرفتن تأثیر دامنه 
وسیع نا برابری های اجتماعی و اقتصادی ندارد . نگرش مدتی گرای محض 
برای توســعه ، حول محور قدرت تولید می چرخد. مفهوم توسعه در اسلام ، 
پیرامون دو پایه اصلی از نظام اعتقادات  ـعالم روحانی و بشر  ـو هم چنین ، ارتباط 
بین آن دو حرکت می کند ، این مفهوم ، زندگی را به صورت یک مجموعه کامل 
و به عنوان بخشی از دیدگاه یک پارچه دین از جهان در نظر می گیرد . ابعاد 
مادی و اخلاقی حیات بشر را جدای از هم ، مورد توجه قرار نمی دهد ) نه به طور 
مجرد نه به علت آسایش ( چنین تفکیکی از نظر چشم انداز اسلامی ، شبیه به 
تجزیه کردن نمک معمولی به عناصر سازنده  ـسدیم و کلر  ـاست . زهد گرایی 
محض باعث رکود است و مادی گرایی غیر اخلاقی ، سود جو یا نه و منفعت 
ستیزانه ) آتارشیست ( است . برای اسلام ، توسعه ای را که هر دو آنها به بار بیاورند 
غیر قابل قبول است . دیدگاه اسلام این است که انسان خلق شده است تا به 
عنوان جانشین و نگهبان .... و همکار خداوند روی زمین عمل کند . برای این 
هدف ، خداوند بهترین آفریده را با ترکیب حک و روح خدایی آفرید . بعُد زمینی 
انسان دو بعدی ، نمادی از خواسته های دنیوی ، تمایلات پست تر و غریزه او 
است . و بعد ، انسان را به وضعیت وجودی اش ربط می دهد ، درست بر عکس 
 ـخود آگاهی ، نیروی اراده و  ، قطب بالاتر یا روحانی تن ، خصلت های خدایی 
خلاقیت  ـرا که خداوند در او دمیده است منعکس می کند ، دومی ، گوهر انسان 
و نیروی اختیار اواست که انسان را وادار می کنند تا در آسمان ها به سوی مبدأ 
اصلی خود بالا رود . انسان با این خصلت تمایل دارد تا از حالت بودن بیشتر ( به 
حالت شدن ) انسان( حرکت کند . تکامل بشر در این مفهوم ، محدودیت ندارد، 

بنابراین تشخیص اسلامی این است که دو نوع خواسته دارد ...

یادداشت-۱2

محمدحسین حســین زاده مدیرعامل بانک قرض الحسنه رسالت در 
ششمین همایش سالانه اقتصاد مقاومتی )نظام بانکی در خدمت تولید( و 
در نشست سازوکار تامین مالی بخش حقیقی اقتصاد توسط بانک ها به 
نقش بانک قرض الحسنه رسالت در ایجاد کسب و کارهای خرد اشاره کرد 
و گفت: ما به عنوان بانکی خرد تامین مالی کسب و کارهای خرد و خانگی 
و هدایت این اعتبارات به سمت تولید را عهده دار هستیم. وی با تأکید بر 
اینکه تزریق پول بانک ها به اقتصاد به صورت کلی به حل مشکل تأمین 
مالی بنگاه های تولیدی منجر نمی شود، افزود: لازم است مشکلاتی که 
دربخش های فرهنگی، وثیقه های بانکی، زنجیره ارزش و ... وجود دارد 
حل شود تا امکان شکل گیری کسب و کارهای کوچک و تأمین مالی آن 
ها از طریق شبکه بانکی رفع شود و به همین منظور بانک قرض الحسنه 
رسالت در راستای رونق تولید صرفا از پنجره بانک و اقتصاد ورود نکرده و 
در کسب و کارهای خرد به این نتیجه رسیده ایم که با نگاه کردن به پنجره  

اعتبارات ویا تزریق پول به صورت صفر اقدامی صورت نمی گیرد.

تامیناعتباراتخرد
وقرضالحسنهبه
منظوررونقتولید

محمدحسین حسین زاده

مشترک ایران و افغانستان عبدالناصر همتی
اتهامورودویروسکروناتوسطماهانو

سازمانهواپیمایيکشوريدرفضايمجازي
نهکارشناسياستونهمنصفانه

رضا جعفرزاده سخنگوي سازمان 
هواپیمایي کشــوري اتهام ورود 
ویــروس کرونا توســط ماهان و 
ســازمان هواپیمایي کشوري در 
فضاي مجازي را نه کارشناسي و نه 

منصفانه عنوان کرد.
وی اظهارداشــت: در مواقع حساس و مهم چون موضوع 
ویروس کرنا نه سازمان هواپیمایي کشوري تصمیم گیر 
بلامنازع است و نه هیچ ایرلایني اجازه پرواز پیدا مي کند.
وي افزود: علي رغم صدور اطلاعیه هاي متعدد در خصوص 
تعلیق پروازها به چین و اینکه هیچ پرواز مســافري به آن 
کشــور انجام نمي شود بارها شــاهد مسائلي چون ادامه 
پروازهــاي ماهان و اتهام ورود ویروس کرونا توســط این 

شرکت در فضاي مجازي بوده ایم.
جعفرزاده تصریح کرد:حال آنکه به روشني گفته شده است 
که پس از جلسه راهکارهاي پیشگیري از شیوع ویروس 
کرونا و تصمیم در خصوص تعلیق پروازها تصمیم مسئولان 
و تکالیفي بوده که به عهده ســازمان هواپیمایي کشوري 
گذاشته شده از جمله بازگرداندن دانشجویان و اتباع ایراني 
و انجام چند پرواز باري آن هم با تصمیم مسئولان و نظارت 
وزارت بهداشــت و با رعایت کلیه اقدامات پیشــگیرانه 
براساس دســتورالعمل و نظارت دقیق بهداشتي صورت 
گرفته است. سخنگوي سازمان هواپیمایي کشوري ادامه 
داد: اینکه در تعبیر و تفسیرها و در بعضي فضاهاي رسانه 
اي اهمیتي به بازگرداندن دانشجویان و اتباع ایراني به کلي 

نادیده گرفته مي شود، جاي سوال دارد.
وي افزود: با اینکه اظهارنظرهاي پزشکي در حیطه وزارت 
بهداشــت و تصمیمات آن مجموعه است و همانطور که 
مکررا توصیه شــده اســت بــراي دوري از قضاوت هاي 
نادرست، اخبار و اطلاعات را از منابع مربوطه دنبال کنیم 
لازم است تاکید شود هواپیمایي ماهان تاکنون در چارچوب 
تصمیمــات دولت و وزارت بهداشــت و نهایتا ســازمان 
هواپیمایي کشوري عمل کرده و نظارت هاي صورت گرفته 

نیز براساس دستورالعمل هاي تعیین شده بوده است.

آیین معارفه و شروع به کار دکتر عباس عرب مازار 
و دکتر رضا حسینی دو عضو جدید هیات مدیره 
بانک کشاورزی، با حضور مدیرعامل، اعضای 
هیات مدیره، مشاوران، مدیران امور و روسای 

ادارات مرکزی این بانک برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی بانک کشاورزی، در این 
جلسه که روز دوشنبه پنجم اسفند ۱۳9۸ برگزار 
شد، روح اله خدارحمی مدیر عامل بانک، انتصاب 
اعضای جدید هیات مدیره بانک کشاورزی را 
تبریک گفت و ضمن قدردانی از تلاش مسعود 
شریفات و کیامرز قاسمی زانیانی اعضای پیشین 
هیات مدیره بانک، به تشریح و تبیین و ضرورت 
های انتخاب اعضای جدید اشاره کرد و افزود: 
خوشبختانه بانک کشاورزی سال خوب و موفقی 
را پشت سر گذاشت و در حال حاضر در بسیاری 
از شاخص های عملکردی، وضعیت بسیار خوبی 

دارد و از جایگاه و اعتبار بالایی برخوردار است.
خدارحمی ادامه داد: در بهبود عملکرد مالی که 
یکی از چالش های بزرگ بانک بود، به موفقیت 

چشمگیری رسیده ایم و صورت های مالی بانک، 
حاکی از یک ســود قابل توجه نسبت به سال 
گذشته است به گونه ای که در ۱۰ ماهه اول سال 
۱۳9۸ با وجودی که مانده سپرده های سرمایه 
گذاری مدت دار بانک حدود ۱9 درصد رشــد 
داشته ولی مجموع سود پرداختی از میزان سود 
پرداختی در ســال ۱۳9۷ کمتر بوده است که 
موفقیت بزرگــی در زمینه جذب منابع ارزان 

قیمت به حساب می آید.
مدیرعامل بانک کشاورزی با اشاره به نقش تامین 
امنیت غذایی در کشور، به پرداخت بیش از ۵۲ 
هزار میلیارد ریال تسهیلات کم بهره در قالب 

طرح بزرگ ملی توســعه اشتغال روستایی و 
عشایری اشاره و اعلام کرد؛ با پرداخت این میزان 
تسهیلات، نزدیک به ۱۰۰ هزار شغل در کشور 
ایجاد شده است که پیامد آن امنیت غذایی و وفور 

اقلام اساسی در کشور است.
خدارحمی به پرداخت تســهیلات در بخش 
گلخانه ها، باغداری، ازدواج و ... به تفصیل اشاره 
کرد و ضمن قدردانی از تک تک همکاران بانک 
در ترسیم چنین موفقیت هایی، خواستار تعامل، 
اتحاد و همکاری بیشــتر برای ارتقای بانک و 
استفاده از فرصت هایی مثل تحول دیجیتال و 
پیگیری امور مربوط به طرح های دانش بنیان 

شد.
این گزارش می افزاید، دکتر داور ماهی کار رییس 
هیات مدیره بانک نیز ضمن خیر مقدم به اعضای 
جدید هیات مدیره  و قدردانی از اعضای پیشین، 
ابراز امیدواری کرد، بانک به تمام اهداف ترسیم 

شده دست یابد.
دکتر عباس عرب مازار عضو جدید هیات مدیره 
بانک نیز طی سخنانی به نقش تحول و روزآمد 
کردن امور بانک اشاره کرد و خواستار آن شد که 
همکاران در مسیر تحول جدی و هر چه بیشتر 

علمی کردن روند حرکتی بانک تلاش کنند.
دکتر رضا حسینی دیگر عضو هیات مدیره هم با 
قدردانی از مدیران سال های دور و نزدیک بانک، 
به شــرایط خطیر اقتصادی کشور و ضرورت 
تلاش همه جانبه پرداخت و ابراز امیدواری کرد، 
بانک کشاورزی به عنوان بانکی پیشرو، به روند 

پیشرفت خود ادامه دهد.
در پایان این مراسم ، خدارحمی احکام دو عضو 

جدید هیات مدیره را اعطا کرد. 

خدارحمیدرآیینمعارفهدوعضوجدیدهیاتمدیرهبانکاعلامکرد:

موفقیتهایچشمگیردربهبودعملکردمالیبانککشاورزی

هفتهنامهاقتصادیایران

باحضوروزرایصمت،راهوفرماندهقرارگاهسازندگیخاتمالانبیاانجامشد؛

امضای تفاهم نامه همکاری قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا با وزارت صمت و 
وزارت راه جهت همکاری و حمایت از تولید ملی

در حاشیه نمایشــگاه توانمندی های فنی و 
مهندســی ایرانی با محوریت رونق تولید در 
مصلی امام خمینی)ره( تهــران، تفاهم نامه 
همــکاری قرارگاه ســازندگی خاتم الانبیا با 
وزارت صنعــت، معدن و تجارت و وزارت راه و 

شهرسازی امضا شد.
به گزارش شاتا، این تفاهم نامه جهت همکاری 
و حمایت از تولید ملی با حضور سردار محمد 
فرمانده قرارگاه ســازندگی خاتم الانبیا، رضا 
رحمانــی وزیــر صنعت، معــدن و تجارت و 
اسلامی وزیر راه و شهرسازی در مصلی تهران 

امضا شد.
همچنین قــرارداد خرید ۵ هزار تن ریل ملی 

برای اجرای پروژه راه آهن چابهار-زاهدان میان 
شرکت ذوب آهن اصفهان و قرارگاه سازندگی 

خاتم الانبیا با حضور وزرای صنعت، معدن و 
تجارت، راه و شهرسازی و فرمانده قرارگاه خاتم 

الانبیا امضا شد.
در ادامه همچنین قرارداد تفاهم نامه همکاری 
و هــم افزایــی بــرای بهره گیــری از کلیه 
ظرفیت های قانونی در حمایت از ساخت داخل 
میان قرارگاه خاتم الانبیا و انجمن سازندگان 

تجهیزات صنعت نفت ایران نیز امضا شد.
گفتنی است وزیر صنعت، معدن و تجارت به 
همراه وزیر راه و شهرسازی و فرمانده قرارگاه 
ســازندگی خاتم الانبیا در ادامه ضمن افتتاح 
نمایشــگاه توانمندی های فنی و مهندسی 
ایرانــی با محوریت رونق تولید در مصلی امام 
خمینی)ره( تهران از بخش های مختلف این 

نمایشگاه بازدید کرد.

غلامحسینعسگریرئیسسازماننظاممهندسیساختماناستاناصفهانگفت:سازماننظاممهندسیدرسال۱۳۷۴باتصویبقانونیدرمجلسشواریاسلامیشکلگرفتودرسال۱۳۷۹اولیندورهانتخابات
ازآندراستاناصفهانتشکیلشد.ویبابیاناینکهدرحالحاضرسازماننظاممهندسیاصفهان۳۲هزارنفرعضودارد،افزود:ازاینمیان۱۶هزارنفردارایپروانهاشتغالهستند،همچنینهمکاریماباشهرداریمیتواند
درمباحثساختمانوشهرسازیبسیارموثرباشد.بهگزارشاعتباربهنقلازروابطعمومیسازماننظاممهندسیساختماناستاناصفهانویهمکاریاینسازمانراموجبصیانتازاموالملیدانستوتصریحکرد:
مصرفانرژیوتلفاتآندرساختمانهایمسکونیوتجاریاصفهانبسیاربالااست،اماانتظارداریممبحث۱۹مقرراتملیساختمانرعایتودرآیندهنهادینهشود.ویبابیاناینکهرعایتمبحث۱۹ساختمانمیتواند
باعثکاهشهدررفتانرژیشود،افزود:بحثبعدییکپارچگیخدماتالکترونیکیسازماننظاممهندسیساختمانباشهرداریاستوامسالباروابطخوبیکهمیاناینسازمانوشهرداریایجادشدبهآنامیدوار
هستیم.ویبابیاناینکهبرایجلوگیریازفرونشستزمین،زایندهرودبایددوبارهجاریوازبرداشتغیرمجازآبجلوگیریشود،تصریحکرد:مواردبسیاریدرسطحشهرمشاهدهمیشودکهساختمانچرخش
پیداکردهوفرورفتهومهندسانخیالمیکردندبدمحاسبهشدهامادرواقععلتاصلیفرونشستزمیناست.ویباتاکیدبرضرورتتوجهجدیشهردارینسبتبهفرونشستزمینبهویژهدرنواحیشهریکه
لولههایاصلیگازازآنمیگذرد،گفت:درراهکارهایعملیوعلمیبرایمحاسباتسازهایومواردمربوطبهفنداسیونهایتکیبایدتجدیدنظرشودتااگرفرونشستاتفاقافتاد،ساختمانبهطورهماهنگنشست

کند.ایشانیکیازمشکلاترانبودمجریذیصلاحدرساختمانهابراینظارتدانستوادامهداد:درخصوصوجودناظربرسرساختمانهرچهتکنولوژیپیشرفتهترباشد،نظارتدقیقترخواهدبود.
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برگزاری همایش یادگیری از بزرگان حوزۀ نگهداری و تعمیرات 

سهممعادنازتولیدناخالصداخلی۱.2درصددر شرکت فولاد مبارکه
حمیدرضا فولادگر رئیس کمیسیون 
ویژه حمایت از تولید ملی و نظارت بر 
اجرای اصل ۴۴ قانون اساسی مجلس 
شورای گفت: اگرچه در سال گذشته 
سهم معادن از تولید ناخالص داخلی 
بیش از یک درصد و حدود ۱.۲ شد، اما 
فعالیت این بخش کمتر از ۳۷ درصد 
ظرفیت آنها است و براساس برآوردها، ذخایر معادن کشور حدود 
۵۰ تا ۶۰ میلیارد تنُ است که تنها بخش کمی از این ظرفیت اکتشاف 
می شود و پس از اکتشاف معادن، باید به سراغ استخراج رفت؛ در 
این مرحله نیز بخش عظیمی از ظرفیت مغفول مانده و نمی توان 

۱۰۰ درصد از نعمت های خدادادی این حوزه استفاده کرد.
ایــن نماینده مردم در مجلس دهم با بیــان اینکه مرحله پایانی 
بهره برداری از معادن، فرآوری محصولات معدنی است، اضافه کرد: 
از آنجایی که از ظرفیت معادن به درستی استفاده نشده، نمی توان 
معادن را جانشین نفت کرد، در حال حاضر که درآمدهای نفتی به 
شدت کاهش یافته باید زمینه رشد درآمد حاصل از این بخش فراهم 
شود و می توان با استفاده از ظرفیت معادن برای هزینه در بخش 
های دیگر، از درآمدهای نفتی برای پرورژه های عمرانی استفاده کرد.

علی حیدری کارشناس ارشد اقتصادی:      چ( 
سازمان تامین اجتماعی یک کلیت واحد شامل 
بخش های بیمه بازنشستگی، بیمه درمان و 
سرمایه گذاری است  و این یکپارچگی و انسجام 
مالی، ساختاری و مدیریتی آن بوده است که 
باعث گردیده تا کنون علیرغم همه بحرانها و 
چالشها به حیات خود ادامه دهد و تعادل چرخه منابع و مصارف و تنظیم 
ورودیها و خروجی های آن نیز بر این اساس استوار شده و تاکنون پاسخ 
داده است و تغییر آن، قطعاً منجر به برهم خوردن تعادل و تنظیم آن می 
شود. متاسفانه طی سالهای اخیر تلاشهایی برای پاره پاره کردن این پیکره 
در حال انجام بوده و هست، از اینرو هرگونه تغییری در قانون کار و قانون 
تامین اجتماعی و ساختار آن بایستی با حفظ مصالح نسلهای فعلی و آتی 
بیمه شدگان و مستمری بگیران و براساس اصل گفتمان سه جانبه گرایی 
انجام پذیرد، از مجلس آینده انتظار می رود در اصلاح این قوانین قائل به 
اصل گفتمان سه جانبه بوده و شرکای اجتماعی سازمان را در تصمیم 

گیری در مورد سرنوشت آنها به مشارکت بطلبد.
ح( سازمان تامین اجتماعی و ذخایر و اندوخته ها و سرمایه های آن، یک 
امانت و حق الناس و مالی مشاع و بین النسلی است  و نبایستی “حیاط 
خلوت” بحساب بیاید و در انتصابات ارکان تصمیم گیری و اجرایی آن و 
بویژه درحوزه سرمایه گذاری انتصابات براساس شایسته سالاری و اصول 
حرفه ای گرایی و تخصص محوری با اولویت سرمایه های انسانی بومی 
دارای تجربه و تخصص و از همه مهمتر عرق و حمیت سازمانی صورت 
پذیرد. انتظار داریم با همت نمایندگان مجلس یازدهم، اعمال سه جانبه 

گرایی در ارکان عالی و اداره سازمان تامین اجتماعی انجام پذیرد.
خ( بیمه شدگان و مستمری بگیران سازمان تامین اجتماعی، صرفنظر 
از اینکه قشر زحمتکش و مولد جامعه هستند و نقش بسزایی در پیشرفت 
کشــور دارند، یک ایرانی و شهروند بوده و بایستی برخوردارد از حقوق 
شهروندی )در حداقل شرایط یکسان با سایر اقشار( باشند، اگر چه بخاطر 
نقش آنها در تولید کالاها و خدمات و ... بایستی سهم بیشتری نصیب آنها 
شود ولیکن متاسفانه در حال حاضر برخورداری نیروهای کشوری و 
لشکری و صندوقهای خاص در بخش عمومی و دولتی از بودجه عمومی 
)نفت و مالیات و ...( بیش از مشمولین قانون تامین اجتماعی است و آنها 
محروم از منابع عمومی هستند که هزینه همسانسازی مستمری ها، 
افزایش سنواتی مستمریها، طرح تحول سلامت و ... برای بیمه شدگان 
و مستمری بگیران کشوری، لشکری و ... می شود. از مجلس یازدهم 

انتظار می رود برای رفع این تبعیض ناروا و ظالمانه اقدام نماید.
جامعه مشمول تأمین اجتماعی در حال حاضر بالغ بر ۴۲ میلیون نفر شامل 
بیمه پرداز و بازنشسته و خانواده آنان مرکب از اقشار مختلف مردم و سطوح 
متکثر اجتماعی می باشد از این رو وزن اجتماعی و تعهدات مترتب بر آن که 
بر ذمه دولت و مجلس و با مسئولیت و تولیت سازمان تأمین اجتماعی است 
اقتضاء و ایجاب می نماید با امعان نظر به موارد فوق الذکر، در مجلس آینده 
فراکسیونی خاص ذیل عنوان “حامیان گفتمان رفاه و تأمین اجتماعی” 
تشــکیل گردد تا در مواقع ضروری و به وقت لازم پیگیر مطالبات واقعی 
ذینفعان تامین اجتماعی و مدافع حقوق این جمعیت مولد، زحمتکش و 
ذیحق در حوزه کار تولید و اقتصاد باشند. فلذا اعضای این کانون که با هدف 
صیانت از جایگاه و اعتلای تأمین اجتماعی شکل گرفته این انتظار بحق را 
از مجلس و نمایندگان محترم داشته و مصرانه خواستار تحقق آن می باشیم.

به گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران با تسهیلات 
اجاره به شرط به تملیک بانک ملی ایران، نگران خرید 
و اجاره دفتر کار و توســعه کسب و کار خود نباشید.  
تسهیلات اجاره به شرط تملیک یکی از عقود اسلامی است که در 
آن شــرط شود مستاجر در پایان مدت اجاره و در صورت عمل به 
شــرایط مندرج در قرارداد، عین مستاجره را مالک شود و در حال 
حاضر این تسهیلات برای خرید مطب براي پزشکان، خرید محل 
براي واحدهاي تولیدي، خرید محل براي مراکز آموزشي )مدارس 
غیر انتفاعي(، دفاتر اسناد رسمي و... از سوی این بانک پرداخت می 
شود. تقاضاي اجاره بشرط تملیک اموال منقول و غیر منقول منحصراً 
جهت تسهیل در امور تولیدي، خدماتي، کشاورزي، صنعتي و معدني 
بوده و طول عمر مفید مورد اجاره نباید کمتر از دو سال باشد. بانک 
ملی ایران از ابتدای ســال جاری تا پایان دی ماه، یک هزار و ۳۶۵ 
میلیارد ریال از این تسهیلات را به متقاضیان پرداخت کرده است. 
همچنین این بانک در مدت مذکور 9۵۲ هزار و ۴۱9 میلیارد ریال 
تسهیلات در قالب عقود اسلامی مضاربه، مشارکت مدنی، فروش 

اقساطی، جعاله، خرید دین و... تخصیص داده است.

 علیرضا معرفت با تایید بانک مرکزی جمهوری 
اســلامی ایران و با تنفیذ هیئت مدیره بانک 
سامان، به عنوان مدیرعامل جدید این بانک 
معرفی شد. این گزارش حاکی است علیرضا 
معرفت که به عنوان جانشــین ســید احمد 
طاهری بهبهانی مدیرعامل بانک سامان شده است از سال ۱۳۸۱ به 
بانک سامان پیوسته و تاکنون در سمت های مختلفی از جمله مدیر 
بانکداری شرکتی، معاون اعتباری و قائم مقام مدیرعامل فعالیت 
داشته است. در حکم ایشان که به امضای احمد مجتهد رییس هیئت 
مدیره این بانک رسیده اســت آمده امید است با اتکال به عنایات 
خداوند متعال و بهره گیری از حداکثر توان و اهتمام خود که مبذول 
خواهید فرمود همواره در راستای تحقق اهداف و اعتلای نام بانک 

سامان موفق و موید باشید.

خبـــر

سورناستاریمعاونعلمیوفناوریرئیسجمهور،دوشنبه۵اسفندماهدربازدیدازغرفهذوبآهناصفهاندرنمایشگاهتواناییهای
فنیمهندسیایرانبامحوریترونقتولیدبادستاوردهایاینشرکتآشناشد.ویدرگفتگوباخبرنگارماباابرازخرسندیازتولیدریل
ملیبهعنوانیکافتخاربزرگ،گفت:تولیداینمحصولاستراتژیکباطراحیوپیچیدگیهایخاصیکهدارد،کاربسیاربزرگیاست
کهکارشناسانومتخصصینکشورمانتوانستندبرایاولینبارآنراتولیدنمایند.ویازمجاهدتوهمکاریهمهتلاشگرانجبههصنعت
درذوبآهناصفهانکهتوانســتهانددرراستایبومیسازیوتولیددانشگامبردارندقدردانینمودواظهارامیدواریکردکهاین
حرکتهایجهادیباجدیتبیشتردنبالشود.معاونعلمیوفناوریرئیسجمهوربهطورویژهازغرفهذوبآهناصفهانونمونهریل
تولیدشــدهدراینشرکتبازدیدنمودومرتضیشیرینپرورمدیرتحقیقوتوسعهدرخصوصچگونگیتولیدوتوانمندیهایذوب

آهناصفهاندرراستایتولیدانواعریلوبهکارگیریآندرخطوطریلیکشورمطالبیراارائهنمود.

همایش یادگیــری از بزرگان حوزۀ نگهداری و 
تعمیرات با برنامه ریزی واحد آموزش و توسعۀ 
منابع انســانی و همکاری دفتر فنی نگهداری و 
تعمیرات شرکت و با هدف به اشتراک گذاشتن 
تجارب، روز چهارشنبه سی ام بهمن ماه در محل 

برگزاری همایش های واحد آموزش برگزار شد.
به گزارش خبرنگار فولاد، در بخش نخست این 
همایش، عباس اکبری محمدی معاون نیروی 
انسانی فولاد مبارکه، ضمن قدردانی از زحمات 
مدیران و بنیان گذاران فــولاد مبارکه در همۀ 
بخش ها، با برشماری برخی چالش های صنعت 
فولاد کشور گفت: تغییر نسل مدیریت و کارکنان 
فولاد مبارکه و استفادۀ حداکثری از تجارب همۀ 
مدیران و کارکنان بازنشسته برای این شرکت یک 

ضرورت است.
وی از مدیران و کارکنان بازنشســته به عنوان 
سرمایه و گنجینه هایی ارزشمند یاد و اضافه کرد: 
بدون شک شرکت به استفاده از تجارب همۀ این 
عزیزان نیازمند است. باید به خاطر داشته باشیم 
کــه فــولاد مبارکه بــرای تمام ایــن عزیزان 
ســرمایه گذاری کرده و امروز هریک از آنان به 
سرمایه ای ارزشمند تبدیل شده اند و نباید نادیده 

گرفته شوند.
با استفاده از تجارب نسل قبل و با اتکا به دانش فنی 
روز دنیا و همچنین اســتفاده از ظرفیت نیروی 
انســانی جوان، باید برای برقراری توازن هرچه 
بیشتر در زنجیرۀ تولید و تأمین مواد اولیه موردنیاز 
و همچنین تقویت زیرساخت ها اقدامات عاجلی 
انجام دهیم. دنیا در حال حرکت به سمت استفاده 
از تکنولوژی های جدید دیجیتال، هوش مصنوعی 
و اینترنت اشیا است. این مباحث به زودی شرکت 
را مانند موجی عظیم و فراگیر در بر خواهد گرفت. 
یکی از تفاوت های امروز با گذشته در همین امر 
اســت. تغییرات امروزه  تدریجی نیست و باید 

آمادگی لازم را برای مواجهه با آن داشته باشیم.
هدف از برگزاری این همایش کم کردن فاصلۀ 
نسل قدیم و جدید نیروی انسانی شرکت است. 
باید از تجارب بزرگان استفاده کنیم و تشکل های 
تخصصــی و اتاق فکرهایــی ترتیب دهیم که 
خروجی آن ها پیش بینی صورت مســئله های 
شرکت و ارائۀ راه حل های مناسب برای آن ها باشد.

مختار بخشیان معاون بهره برداری
تمامی بازنشســتگان فولاد مبارکــه، به ویژه 
همکارانــی کــه در دوران ســاخت و ابتدای 
بهره برداری ایفای نقش کرده اند، در شکل گیری 

فولاد مبارکه نقش اساسی داشته اند.
فولاد مبارکه به دست این افراد ساخته شده است؛ 
فرهنگ جاری در این شرکت به دست این عزیزان 
بنیان نهاده شده و امروز به صورت امانت به دست 
ما رسیده است. ضروری است در فواصل زمانی 
برنامه ریزی شده، این بزرگ مردان را در چنین 
همایش هایی ملاقات کنیم و بســتری فراهم 
ســازیم تا از تجربه و دانش آن ها در پروژه های 
مختلف و برای ارتقای فولاد مبارکه استفاده کنیم.
محمد رجایی مدیر دفتر فنی نگهداری و تعمیرات

هدف از برگزاری این همایش، اولا تکریم مدیران 
اسبق فولاد مبارکه، و ثانیا فراهم کردن بستری 
برای انتقال تجارب آن ها به نسل جدید است. همۀ 
مدیران و کارکنان پیشین فولاد مبارکه به سهم 
خود در بهره برداری و تولید پایدار این شرکت نقش 
داشته اند. تداوم تولید در فولاد مبارکه نتیجۀ وجود 
پی ریزی استوار و درستی است که مدیران اسبق 
سنگ بنای آن را گذاشتند. بر این باوریم که هنوز 
جا دارد از مدیران سابق یاد بگیریم و کسب تجربه 

کنیم.
کاظمی مدیر آموزش و توسعۀ منابع انسانی

با توجه به تحولات سریع در محیط کسب وکار 
فولاد و وجود تحریم ها و ازآنجاکه فولاد مبارکه در 
حال جوان شدن و تغییر نسل است، برای این که 

نسل جدید با مشــکلات جدی مواجه نشود، 
ضروری است تا خبرگان حوزه های مختلف به 
میدان بیایند و تجاربشان را در اختیار نسل جدید 

قرار دهند.
بر این اساس، یادگیری از بزرگان فولاد مبارکه در 
حوزه های مختلف و همچنین تجلیل از ایشان را 
در دستور کار واحد آموزش قرار داده ایم، زیرا باید 
از نظر دانش فنی بین نسل جدید و قدیم ارتباط 

برقرار شود.
فولاد مبارکه با برنامۀ احداث نورد گرم ۲ در آستانۀ 
گام دوم دوران ساخت خود است؛ ازاین رو چنین 
برنامه هایی می تواند حــل موانع و چالش های 
احتمالی شــرکت را تسهیل کند. همچنان که 
مدیرعامل شــرکت نیز همواره بر این راهبرد و 
استفادۀ حداکثری از ظرفیت های دانشگاه ها و 
شــرکت های دانش بنیان تأکید داشته اند. قدر 
مسلم این که دانش و تجربۀ بازنشستگان، استفاده 
از ظرفیت هــای دانشــگاه ها و شــرکت های 
دانش بنیان و نیروی جوان و مستعد شرکت این 

سه ضلع را کامل خواهد کرد.
بنکدارپور مدیر اسبق تعمیرات مرکزی

در این همایش، ضمن تجدید دیدار با همکاران 
قدیمی خود با پیشرفت های فولاد مبارکه نیز آشنا 
شدیم. از این که فولاد مبارکه همچنان در مسیر 
درست و با توانمندی هرچه بیشتر در حال حرکت 
است بسیارخوشحالم. برای همۀ همکاران قدیمی 
و همــۀ عزیزانی که هم اکنون چرخ این صنعت 
معظم را به گردش درمی آورند آرزوی موفقیت 

دارم.
در تمام دنیا از تجارب افراد بهره برداری می شود، 
زیرا سرمایۀاصلی یک شرکت نیروی انسانی آن 
اســت و تجارب آنان حاصل یک عمر کار است. 
به راحتی می توان از تجربۀ این دوستان بهره برد. 
با ســازماندهی چنین برنامه هایی می توان به 

موفقیت فولاد مبارکه بیشتر کمک کرد.
رضا یاران مدیر ارشد اسبق تعمیرات

برگزاری این همایش از دو منظر قابل تأمل است: 
یکی این که بستری فراهم شد تا همکاران سابق 
گرد هم جمع شوند و از حال هم باخبر گردند. و 
دیگر اینکه زمینۀ تبادل نظر و انتقال تجربه ایجاد 
شــد. در این فرصت خاطرات دوران ساخت و 
ابتدای بهره برداری زنده شــد، و علاوه بر این که 
انرژی مضاعفی در میهمانان ایجاد شد، همچنین 
با موفقیت ها و پیشرفت های جدید شرکت نیز 

آشنا شدیم.
قریشی مدیر اسبق تعمیرگاه مرکزی

برگزاری این همایش که هدف آن انتقال دانش 
و یادگیری بود، برای من بسیار لذت بخش بود. 
از این که در چنین فضایی قرار گرفتم و فرصتی 
فراهم شد تا ضمن دیدار با همکارانی که از ابتدای 
بهره برداری در خدمت آن ها بودم، گوشه ای از 
تجارب خود را بیان کردم، بســیار خوشحالم. 
انتقال دانش و تجربۀ نســل قبل می تواند در 
موفقیت هرچه بیشتر شرکت و کاهش هزینه ها 

مؤثر باشد.
علیرضا ترکی مدیر سابق دفتر فنی تعمیرات

یادگیری در مسیر پر پیچ و خم اشتباهات رخ می 
دهد . بنابر این برگزاری این چنین همایش هایی  
به یادگیری از تجربیات گذشتگان می انجامد و 

چراغ راه کارکنان حال حاضر شرکت می باشد.
بنده معتقدم مدیریت به معنای تصمیم گیری در 
موقعیت های تقریبا درست یا احتمالا اشتباه است 
و مدیرانی که از تجربه گذشــتگان بهره برداری 
نمایند تصمیمات صحیــح تری می گیرند. به 
همین منظور باید برای اســتفاده از تجربیات 
تجمیع یافته خبرگان بازنشسته ساختار ایجاد 

کنیم .
قلب ما هنوز برای فولاد مبارکه می تپد و به این 

که عضو این خانواده هستیم افتخار می کنیم. 

با تلاش و همت کارشناسان فولاد مبارکه برای 
اولین بار در کشــور عملیــات طراحی و تولید 
ورق های عملیات حرارتی پذیــر )CK45( با 
موفقیت انجام شــد. رئیس تروپروسس واحد 
متالورژی و روش های تولید فولاد مبارکه ضمن 
اعلام این خبر گفت: با دست یابی به این موفقیت 
بزرگ از این پس کشــورمان ایران از واردات این 
گرید خاص که در صنایع ماشین سازی و تولید 
انواع پیچ و مهره و... کاربرد دارد، بی نیاز می گردد 

و عملا به جمع صادرکنندگان آن می پیوندد.
علیرضا مولوی زاده با اشاره به این که فولاد مبارکه 
در سال 9۸ در زمینۀ تولید انواع ورق های خاص به 
دستاوردهای ارزشــمندی دست یافته است، 
تصریح کرد: این شــرکت با اتکا به دانش فنی و 
تکنولوژی نهادینه شــده در نیروی انسانی و با 
استفاده از ظرفیت های علمی کشور و همچنین در 

راستای مشتری مداری در خطوط تولید، طراحی 
و تولید گریدهای موردنیاز صنایع پایین دست را از 
اولویت های خود دانســته و همواره تلاش کرده 
است تا با استفاده از ظرفیت های یادشده در مسیر 
خودکفایی و بی نیازی از واردات و خروج ارز از کشور 
در شرایط تحریم گام های ارزشمندی بردارد. در 
همین خصوص کارشناس متالورژی و روش های 
تولید فولاد مبارکه در تشــریح ویژگی های این 
گرید جدید افــزود: گریــد CK45 از جمله 
فولادهای عملیات حرارتی پذیر است که کاربرد 
وســیعی در صنعت ماشین ســازی و ساخت 
ابزارآلات صنعتی دارد. سطح این نوع فولادها بعد 
از عملیات حرارتی از مغز ورق سخت تر می شود. 
ازاین رو در صنایع مختلفــی که در آن ها نیاز به 
مقاومت در برابر سایش وجود داشته باشد، کاربرد 
گسترده ای دارند. وی خاطرنشان کرد: تا پیش از 

کسب این موفقیت، از عملیات حرارتی فقط در 
بخش شــمش و بلوم استفاده می شد و قابلیت 
عملیات حرارتی به صورت تخت )شیت( وجود 
نداشت. بابک شــهریاری با بیان این که اشکال 
مختلفی از این فولاد معمولا به صورت بلوم و بیلت 
یا شمش های با مقطع گرد آماده برای فورج تولید 
می شوند، افزود: این فولادها پس از فورج نمودن 
خواص نهایی با عملیات حرارتی دقیق که معمولا 

از انواع کوئنچ و تمپر است، حاصل می شود.
وی با تأکید بر این که تولید تختال این گرید در 
فولاد مبارکه به دلیل کربن نسبتا بالای آن به ویژه 
در واحد ریخته گری با سختی هایی همراه بود، 
افزود: تولید کلاف این نوع ورق های فولادی در 
هنگام نورد گرم نیز با مراقبت های ویژه ای همراه 
است. شهریاری اظهار داشت: کربن نسبتا بالا، 
باعث افزایش استحکام و قابلیت عملیات حرارتی 

به همراه ســختی پذیری قابل توجه این گرید 
می شود. محصول شیت این گرید با ضخامت ۱۰ 
میلی متر، عرض ۱۵۰۰ و طول ۶۰۰۰ میلی متر 
تولید و در کارخانۀ مشتری به تسمه های مناسب 
برای قطعات ماشین ســازی تبدیل می شود؛ و 
مشتری این محصول، مراتب رضایت و تأییدیۀ 
خود را از شیت های تحویل شده رسما اعلام کرده 
است. علیرضا مولوی زاده، رئیس تروپروسس واحد 
متالورژی و روش های تولید فولاد مبارکه، در پایان 
با تأکید بر این که از این پس کشور ما در زمینۀ این 
نوع ورق های خاص به جای واردکننده، صادرکننده 
خواهد بود، از همکاری صمیمانۀ کارکنان نواحی 
فولادسازی و نورد گرم و مدیریت های برنامه ریزی 
تولید، فروش و بازاریابی، آزمایشگاه محصول و 
تمامــی همکارانی که در تولیــد این محصول 

همکاری کردند، تشکر و قدردانی کرد.

مهندس هاشم امینی مدیرعامل شرکت آب 
وفاضلاب استان اصفهان با بیان اینکه با   اجرای 
تاسیســات فاضلاب جنوب شــرق اصفهان  
صددرصد کلان شهراصفهان  دارای زیرساخت 
جمع آوری ،انتقال و تصفیه فاضلاب می شود 
،گفــت : با اجرای این پروژه  تمام مناطق کلان 
شــهر اصفهان  دارای تاسیســات جمع آوری 
،انتقال و تصفیه فاضلاب می شــوند و دیگر در 
هیچ منطقه ای در اصفهان فاضلاب شهری از 

طریق چاههای جذبی دفع نمی گردد.
 وی اجرای تاسیســات فاضلاب جنوب شرق 
اصفهان  به رغم تنگناهای  شدید مالی در دستور 
کار قرار گرفت عنوان کرد: در سالهای اخیر یکی 
از دغدغه های اصلی ساکنان محور جنوب شرق 
اصفهان برخورداری از تاسیسات فاضلاب بوده 
است همین امر موجب گردید به رغم تنگناهای 

شدید مالی اجرای تاسیسات فاضلاب یکی از 
اولویت ها قرار گیرد. ایشان افزود: با احداث یک 
باب ایستگاه پمپاژ با ظرفیت ۴۰۰ لیتر برثانیه 
،۱۲ کیلومتــر خطوط اصلــی  و کلکتور ،۶۱ 
کیلومتر خطوط فرعی  با هزینه ای بالغ بر۸۰ 
میلیارد تومان  تاسیسات فاضلاب محور جنوب 
شرق شهر اصفهان تکمیل می شود. وی اعلام 
کرد: تاکنون بالغ بر  ۳۰ میلیارد تومان   به منظور 
اجرای بیــش از ۶/۵کیلومتر خطوط انتقال با 
اقطــار ۶۰۰ الــی ۱۰۰۰ میلیمتــر ،  ۶ 
کیلومترخطوط فرعی با اقطار ۲۰۰ الی ۵۰۰ 
میلیمتر، یک باب ایستگاه پمپاژ با ظرفیت ۴۰۰ 
لیتر بر ثانیه با بهره منــدی از ۵ پمپ ازمحل 

اعتبارات جاری و عمرانی هزینه شده است.
وی به جمعیت تحت پوشش خدمات شبکه 
فاضــلاب در محور جنوب شــرق اصفهان 

پرداخــت و تصریح کرد: در حــال حاضر با 
اجــرای این پروژه  بیش از ۵۱ هزار نفر تحت 
پوشــش خدمات شــبکه فاضلاب قرار می 
گیرند اما پیش بینی شده در سال ۱۴۲۵ بالغ 
بر ۷۰ هزار نفر در این منطقه از خدمات شبکه 
فاضلاب بهره مند شوند. وی به مناطق محور 
جنوب شــرق اصفهان اشــاره کرد و اظهار 
داشــت: با اجرای این پروژه ساکنان مناطق 
شــهرک زاینده رود ،روشن شــهر ، روشن 

دشت،ردان، فیزادان، اجلاس سران،شهرک 
شهیدکشــوری،پینارت،دنارت،زاوان،کلمه 
خواران،خیابان سلمان فارسی تحت پوشش 
خدمات شــبکه فاضلاب قــرار می گیرند و  
فاضلاب ســاکنان محور شــرق اصفهان از 
طریق یک باب ایســتگاه پمپاژ، ۱۲ کیلومتر 
خطوط اصلی و کلکتور،۶۱ کیلومتر خطوط 
فرعی  و شبکه های فرعی به تصفیه خانه شرق 
اصفهان انتقال می یابد و  با اجرای تاسیسات 
فاضلاب محور جنوب شــرق اصفهان دیگر 
ســاکنان این مناطق نگــران آلودگی های 
زیست محیطی ناشی از عدم برخورداری از 
شبکه فاضلاب نیستند و با اجرای تاسیسات 
فاضلاب محور جنوب شرق اصفهان بیش از 
۲۴ هــزار و ۵۰۰ فقره انشــعاب فاضلاب به 

مشترکین واگذار می شود.

تولیدریلملیدر
ذوبآهن
اصفهان،
افتخاریبزرگ
برایکشوراست
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هفتهنامهاقتصادیایران

کارازشما،محلکارازما!

ارزیابیمطلوبخدماتورضایتمنديحداکثريمشتریان
درخصوص»ارزیابیمشتریانازخدماتبانکقرضالحسنهمهرایراندرمقایسهبابانکهايدیگر«)خصوصيودولتي(،کهدیدگاه
آنهادرموردخدماتيچونســرعتارائهخدماتدربخشباجهداري،سرعتخدماتدرارائهتسهیلات،مدتبازپرداخت
تسهیلات،رعایتنزاکتواخلاقکارکنانبانکوامنیتمالي،موردپرسشقرارگرفتهاست،درصدکثیريازمشتریاناینبانک
یعنيبیشاز۸۰درصدآنها،درهمهخدماتفوق،عملکردبانکقرضالحسنهمهرایرانراخوبوبسیارخوبارزیابيکردهاند.
»پیشنهادافتتاححسابدربانکقرضالحسنهمهرایرانبهدیگرانتوسطمشتریان«بهعنوانآخرینمحوردراینطرحبررسي
شدهاستکهوفقدادهها،اکثرمشتریانبانکیعني۸۸.۷درصدآنها،افتتاححسابدراینبانکرابهدیگرانپیشنهادميدهند.

شایانذکراست،بانکمهرایرانبهعنواناولینبانکتخصصیقرضالحسنهدرکشورباهدفبسطوگسترشسنتنیکويقرضالحسنهواحیايبانکداري
اسلاميتأسیسودرجهتتعمیقهرچهبیشتراینسنتحسنهدرجامعهوتخصصيکردنعملیاتاجرایيقرضالحسنهوکنترلونظارتبراجرايصحیح
آنفعالیتميکند.بانکقرضالحسنهمهرایراندارایبیشاز۵۳۰شعبهدر۳۰۸شهرستاناز۳۱استانکشورمیباشد.اینبانکدارايسیستمبانکداري

متمرکزبودهوتماميشعببهصورتبرخطبهاینسیستممتصلميباشند.بانکقرضالحسنهمهرایرانعضوشبکهشتابوسامانهچکاوكاست.

درخششبانکتجارتدردومینالمپیادعلمیشبکهبانکیکشور
دومینالمپیادعلمیشبکهبانکیکشورباحضورکارکنان۱۴بانکعضوکمیسیونامورآموزشیازسویمرکزآموزشوپژوهشبانکها
برگزارشدکهدرخششهمکارانبانکتجارترابههمراهداشت.بهگزارشروابطعمومی،دراینالمپیادکهباحضورپرسنلسیستم
بانکیکشوربرگزارشد،کارکنانبانکتجارتحضوریافتهوپسازاعلامنتایج،مهدیفرضیازاستانآذربایجانشرقیحائزرتبههشتماز
بین۱۰نفربرتراینالمپیادشد،دربخشدروس۹گانهطاهرهدیدهبانرتبهاولدرسبانکداریداخلی۲،یاسرگلمحمدیرتبهدومدرس
مبارزهباپولشوئی،داودخسروانجمرتبهدومدرسبانکداریالکترونیکی،بهروزایوبیرتبهدومدرسحقوقبانکیودرنهایتبانکتجارت
پسازبانکصادرات،موفقشدرتبهدومرادرمیان۵بانکبزرگکشورکسبکند.درهمینراستامراسمیدرتاریخ۲۷بهمنماهبرگزار

وازنفراتبرترالمپیادتقدیروجوائزارزندهایازطرفمدیرعاملبهنفراتبرتراهداشد.اینالمپیادباحضورکارکنانمنتخببانکهایتجارت،ملی،ملت،رفاه،
سپه،صادرات،مهرایران،توسعهصادرات،توسعهتعاون،کشاورزی،صنعتومعدن،پستبانک،مسکنوصندوقبازنشستگیبانکهابرگزارومنابعاینآزمون
شاملکلیاتبانکداریبینالملل،حسابداریبانکی،حقوقبانکی،تجهیزمنابع)بانکداری۱(،تخصیصمنابع)بانکداری۲(،رویکردهاینوینبانکداری،بازاریابیبانکی،
مبارزهباپولشوییوبانکداریالکترونیکبود.اجرایاینآزمونتوسطدانشگاهصنعتیامیرکبیردرسراسرکشورانجامشدوبانکتجارتبههمراهدوبانکملیو

ملتمسئولیتبرگزاریاینآزمونرابهنیابتازشبکهبانکیبهعهدهداشت.

حکمفسادانگیزقیررایگانراازلایحهبودجه
حذفکنید

احمد توکلی، عضو مجمع تشخیص 
مصلحت نظام در نامه ای به نمایندگان 
مجلس خواستار حذف حکم الحاقی به 
تبصره ۱ لایحه بودجه موسوم به قیر 
رایگان شد. در این نامه تصریح شده اجبار 
وزارت نفت به تحویل قیر رایگان باعث 
فساد های گسترده ای شــده و اصرار 
برخی نمایندگان به افزودن این حکم فسادانگیز به لایحه بودجه، 

تعجب برانگیز است. بخشی از متن این نامه به شرح زیر است:
به گزارش اعتبار به نقل از تسنیم، همانطور که مطلعید از سال ۱۳9۱ 
به منظور پیشبرد طرح های عمرانی و راه سازی، در قانون بودجه 
سالانه، بندی مبنی بر عرضه رایگان وکیوم باتوم )ماده اولیه قیر( 
توسط شرکت ملی نفت ایران به چند دستگاه دولتی به تصویب 
رسیده است. به رغم ظاهر مطلوب این موضوع در راستای تسریع در 
اجرای طرح های عمرانی و راه سازی در شرایط تحریم اقتصادی، این 
بند از قانون برنامه بودجه منجر به بروز ناکارآمدی و فساد های گسترده 
در نهاد های مرتبط اعم از شرکت ملی نفت، پالایشگاه ها، دستگاه های 
اجرایی، شرکت های تولید و توزیع قیر و پیمانکاران گردیده است. 
گزارش تفریغ بودجه سالانه ارائه شده توسط دیوان محاسبات کشور، 
بررسی گزارش کمیسیون تلفیق در ارتباط با لایحه بودجه توسط 
مرکز پژوهش های مجلس شورای اسلامی و هم چنین پرونده های 
قضایی در ارتباط با فساد مدیران استان ها در حوزه قیر حکایت از 
عدم رعایت قانون موضوع فوق و هدررفت منابع عمومی کشور است. 

این پدیده مشئوم فساد را به جان برخی نمایندگان نیز انداخت.
گزارش تفریغ بودجه ســالانه کل کشور نشان می دهد که مقدار 
قابل توجهی از قیر های تخصیص داده شده، در پروژه های عمرانی 
مورد استفاده قرار نگرفته است. تخصیص بیش از مقدار تعیین شده 
در قوانین بودجه به برخی از دستگاه های موضوع این بند و عدم تأمین 
کامل مقدار قیر برای دیگر دستگاه ها در کنار وجود مغایرت در ارقام 
مبالغ اعلام شده شرکت ملی نفت ایران و پالایشگاه ها و در نتیجه 
عدم تسویه مبالغ مذکور با خزانه داری کل کشور در سال های ۱۳9۳ 
الی ۱۳9۶ تنها بخشی از ناکارآمدی و تخلفات عملکردی بند فوق 
است. هم چنین بررسی اطلاعاتی و قضایی مستندات پرونده های 
موجود نشان می دهند تبانی برخی مدیران دولتی با پیمانکاران و 
سندسازی به منظور دریافت قیر رایگان باعث نیمه کاره رها شدن 
طرح های عمرانی، تحمیل هزینه های گزاف به دولت و در نتیجه 

تضییع گسترده منابع عمومی کشور شده است. 
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افزایش۹۹درصديگشایشاعتباراتاسناديریالي
دربانکصنعتومعدندر۱۱ماههسالجاري

میزان گشــایش اعتبارات اسنادي ریالي در بانک 
صنعت و معدن در ۱۱ماهه منتهي به اســفند ماه 
سال جاري نسبت به مدت مشابه سال گذشته 99 
درصد افزایش یافت. به گزارش پایگاه اطلاع رساني بانک صنعت 
و معدن، میزان گشایش اعتبارات اسنادي ریالي توسط این بانک 
در ۱۱ ماهه ســال گذشته ۱۲ هزار و 9۷۴ میلیارد ریال بود که 
این رقم در مدت مشابه سال جاري به ۲۵ هزار و ۸۴۴ میلیارد 
ریال رسیده است. بنا بر برنامه تدوین شده در سال جاري رقم 
مورد انتظار براي میزان گشــایش این اعتبارات ۸ هزار و ۸۷۶ 
میلیارد ریال بود که با تحقق رقم ۲۵ هزار و ۸۴۴ میلیارد ریال، 
درصد تحقق برنامه به رقم چشمگیر ۲9۱ درصد رسید. گفتني 
است، تسهیل در مبادلات تجاري در راستاي رونق تولید یکي 
از مهم تریــن کارکردهــاي روش  پرداخت “اعتبار اســنادي 
ریالي”است که فروشندگان و خریداران در سراسر کشور را قادر 
مي ســازد از این روش به عنوان یک وسیله پرداخت مطمئن و 

قابل انعطاف در انجام معاملات خود استفاده کنند.

رئیستروپروسسواحدمتالورژیوروشهایتولیدفولادمبارکه:

بینیازیکشورازوارداتورقهایعملیاتحرارتیپذیر

مدیرعاملشرکتآبوفاضلاباستاناصفهان:بهرهبرداریازفازاولتاسیساتفاضلابجنوبشرقاصفهان

یادداشت-۳
تأمیناجتماعیومجلس

علیرضامعرفتمدیرعاملبانکسامانشد



در حالی که پس از لغو پر حرف و حدیث دیدار 
تیم های ســپاهان و پرســپولیس، سرخ های 
پایتخت تاکید کردند که باید نتیجه این بازی سه 
بر صفر به سود آنان اعلام شود، مدیرعامل سپاهان 
در واکنش مدعی شد که با اعلام نتیجه سه بر 

صفر به سود میزبان عدالت اجرا خواهد شد.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی باشگاه 
فولادمبارکه ســپاهان به نقل از خبرورزشی، 
بدنبال شــیوع ویروس کرونا در کشــور و لزوم 
جلوگیری از گسترش آن، مقامات ورزشی در 
تصمیمی از لغو مسابقات ورزشی برای ۱۰ روز 
خبر دادند اما ساعاتی بعد نظر خود را تغییر داده 
و اعلام کردند که مسابقات هفته بیستم لیگ برتر 
انجام می شــود امــا بدون حضور تماشــاگر. 
پرسپولیس برای برگزاری حساس ترین دیدار 
هفته راهی اصفهان شد اما با وجود اینکه این تیم 
در موعد مقرر در نقش جهان حضور پیدا کرد، 
میزبان علیرغم مهلت قانونی برای رساندن خود 
به ورزشگاه و برگزاری دیدار، وارد میدان نشد و در 
نتیجه با تصمیم داور پرسپولیسی ها زمین بازی 
را ترک کرده و دیدار لغو شــد. مســعود تابش 
مدیرعامل سپاهان اعتقاد دارد دیدار انجام نشده 
سپاهان و پرسپولیس باید سه بر صفر به سود 
زردپوشان اصفهانی اعلام شده و عدالت اجرا شود.
حاشیه های بازی انجام نشده پرسپولیس 

و سپاهان هنوز ادامه  دارد.
این ها حاشــیه هایی است که دوستان درست 
می کنند و می خواهند افکار عمومی را منحرف 
کنند. باشگاه سپاهان شفاف و صادقانه درباره 
اتفاقاتی که در روز بازی با پرسپولیس رخ داد به 

صحبت پرداخت.
محمد انصاری فر شما را متهم به 

دروغگویی کرد.
اول اینکه باشــگاه ســپاهان به طور رسمی از 
محمدحسن انصاری فرد به دلیل توهین و افترا، 
به طور رسمی به دادگاه فرهنگ و رسانه شکایت 
کرد تا معلوم شود چه کسی دروغ گفته و چه کسی 
حقیقت را بر زبان آورده است، این حرف ها فرار به 

جلو محسوب می شود و ما به طور حتم 
تحت هیچ شرایطی کوتاه نخواهیم 

آمد.
باشگاه سپاهان به دنبال تعویق 

بازی با پرسپولیس بود، این 
موضوع را قبول دارید؟

ایــن موضوع را هیــچ وقت کتمان 
نکرده ایم و بــاز هم می گویم که تا 
لحظات آخر به دنبال این بودیم بازی 
به تعویق بیافتد. طبیعی است که در 
حســاس ترین بازی لیگ برتر که 
سرنوشــت قهرمانی را مشخص 
می کرد دوست داشتیم در حضور 
هوادارانمان به میدان برویم. این 

موضوع را بارها اعلام کردیم اما به ما گفتند با توجه 
به اینکه مصالح ملی در میان است و ممکن است 
میزبانی لیگ قهرمانان آسیا از نمایندگان ایران 
گرفته شود حاضر شدیم بدون تماشاگران مان به 

میدان برویم.
به خاطر اعتراض هواداران سپاهان با 

تاخیر به ورزشگاه رسیدید؟
این را همه ایران دیدند که هواداران ســپاهان 
اعتراض داشتند و اجازه نمی دادند تیم از هتل 
خارج شود، البته آنها حق داشتند اما سرمربی و 
کاپیتان سپاهان زمان زیادی را با آنها به صحبت 
پرداخت تا این عزیزان متقاعد شوند و تیم بتواند 

از هتل خارج شود.
اما فرمانده یگان ویژه اصفهان اعلام کرد 

که برای خروج تیم سپاهان از هتل و 
حرکت به سوی ورزشگاه مشکلی نبوده 

است.
اگرچه دوســتان خوب ما در یگان ویژه چنین 
صحبتی را انجام داده اند اما زمانی بستر و شرایط 
لازم برای خروج سپاهان از هتل فراهم شد که کار 

از کار گذشته بود و تاخیر زیادی صورت گرفت.
انصاری فرد گفته است »من تمام راهرو را 
دیدم و کسی از اتاق سپاهان خارج نشد. 

اگر کسی دید که عضوی از باشگاه 
سپاهان از رختکن خارج شود، اسمم را 

عوض می کنم«
ایشان در حالی ما را متهم به دروغگویی می کند 
که خودشان دروغ می گویند، تصاویر و فیلم های 
گرم کردن بازیکنان وجود دارد که برایتان ارسال 
می کنم و آنها به اشتراک بگذارید تا این آقا متوجه 
واقعیت ها شــود. او نماینده ای را به اصفهان و 
ورزشگاه نقش جهان بفرستد بداند از جایی که 
ایستاده بود راهروی کنار رختکن سپاهان تحت 
هیچ شــرایطی قابــل رویت نیســت، آقای 
انصاری فرد شــما چطــور از لابی ورزشــگاه 
می خواستید گرم کردن بازیکنان تیم را مشاهده 

کنید در حالیکه شیب ۴۰ درجه وجود دارد؟
اگر بازی سه بر صفر به سود پرسپولیس 

اعلام شود چه واکنش نشان 
خواهید داد؟

به طور حتم از حق باشــگاه بزرگ و 
مردمی سپاهان کوتاه نخواهیم آمد و از 
طریــق مراجــع قانونــی و بالاتر 
پیگیری هــای لازم را 
انجام خواهیم داد.

رسم غلطی که وزارت ورزش در شب فینال جام حذفی در فوتبال ایران باب و سپاهان تکرارش کرد

آرایضعیفکمیتهانضباطیقانون کشی
متخلفانراجریکردهاست

قبل از هر چیز باید به اتفاقاتی که در یک دهه اخیر در مسابقات 
بین پرســپولیس و سپاهان رخ داده، اشاره کنیم. اتفاقاتی که 
نادر بود؛ مثل نابینا شدن سرباز احمدی یا در همین مسابقات 
اخیر که طبق آمار رســمی، ۳۰۰ جوان و تماشــاگر مجروح 

شدند.
 ما باید در ابتدا آسیب شناســی کنیم که چرا مسابقات این دو 
تیم در یک دهه اخیر با این حجم از ناهنجاری مواجه بوده است. 
متأسفانه در تصمیمات انضباطی فصل های گذشته در ارتباط 
بــا اتفاقات دیدار این دو تیم که از ســوی ارکان قضایی برای 
وقایعی که تماشــاگران و مسئولان دو باشگاه رقم زدند، آرای 
ضعیف و بدون تأثیر منتشر شد که شاید خیلی از متخلفان دیگر 
هم جری شوند و دست به تخلف بزنند، زیرا آن ها هم متوجه 
شده اند که نرخ پاسخگویی نسبت به تخلفات مقرون به صرفه 
اســت. احکام کمیته انضباطی نه تنها می تواند در مورد یک 
موضوع رخ دهد، بلکه برای پیشــگیری از اتفاقات آینده نیز 
تأثیرگذار خواهد بود. اگر مدیریت ما درســت شود که البته با 
این اساسنامه درست نمی شود، این اتفاقاتی که می بینید به 
جزئی ترین مســائل در فوتبال بدل خواهد شد و در سال های 
آینده، دیگر شاهد چنین مسائلی نخواهید بود. سوءمدیریت 
بزرگی در پشــت پرده ماجرای عدم برگزاری دیدار سپاهان و 
پرسپولیس وجود داشت. مطابق قوانین جهانی فوتبال، سازمان 
لیــگ به عنوان متولی اصلی برگزاری بازی ها با این فرض که 
ویروس کرونا می تواند به تماشاگران آسیب جدی وارد کند و 
برای دفاع از امنیت جانی تماشاگران، تصمیم گرفت بازی را 
بدون تماشاگر برگزار کند. از اینجا به بعد همه عوامل برگزاری 
مسابقه مکلف به تبعیت از دســتورات برگزارکننده بازی ها 
هستند. کمیته مسابقات، تمام گزارش ها را در اختیار کمیته 
انضباطی قرار می دهد. از این به بعد، قاضی کمیته انضباطی 
باید برای رسیدن به حقیقت و اعلام حکم، به جمع بندی برسد. 
در شرایط فعلی، هنر یک قاضی »کشف عذر« از تیم سپاهان 
است. اگر غیبت یا تأخیر تیم ها به خاطر قوه قهریه مثل سیل، 
زلزله یا مسائل دیگری که خارج از دخالت انسان است، رخ دهد 
موجه است، اما هر اتفاقی که در آن دخالت انسان باعث تأخیر 

یا غیبت تیم ها شود، غیرموجه است.

گزارشخبر

باید به باشگاه سپاهان، کادر فنی و مدیریت این تیم 
حق داد که آنگونه قانون را به بازی بگیرند و بخواهند 
با روش نخ نما، مانع انجام برگزاری یک مســابقه 
فوق العاده حساس شوند یا از منظر دیگر، یک کار 
روانی حساب شده روی حریف انجام دهند تا آنها قبل 
از شروع بازی، کاملا از حیث روانی به هم بریزند. باید 
به سپاهان حق داد که پای گذشته نه چندان دور را 
به وســط بکشــد و بگوید چون پیــش از این در 
خوزســتان و در ۲ بازی جداگانه، تیم های حریف 
موفق شدند بازی های پرسپولیس را هر کدام چند 
ساعت به تاخیر بیندازند و آب از آب تکان نخورد، 
حالا نوبت ما اســت که با همان روش یا به هدف 
غایی مان)تعلیق بازی( برسیم یا با کار حساب شده، 
بدن و ذهن بازیکنان حریف را بعد از چند بار گرم و 
سرد کردن به شکننده ترین حالت ممکن برسانیم. 
آنها هیچ تقصیری ندارند و باید مســتقیم وزارت 
ورزش را پایه گذار بدعتی زشــت، در فوتبال ایران 
دانست. اما اگر امروز یک بار برای همیشه برابرش 
محکم برخورد نکنیم، بدون شک در دفعات بعد هر 
تیمی این بازی را درمی آورد و به خواســته خود 

می رسد!
 ارمغان دخالت دولت در فینال حذفی

اما چرا عنوان می کنیم مقصر وزارت ورزش است، در 
صورتی که فدراسیون فوتبال متولی اصلی برگزاری 
مسابقات به شمار می رود؟ بهتر است به چند ماه قبل 
بازگردیم، به شب فینال جام حذفی و اتفاقاتی که 
باعث شد سپاهان به کمک آن بخواهد به خواسته اش 
برسد. مر قانون درباره تیمی که در زمان مقرر، وارد 
زمین نمی شود یکی از ساده ترین آرای جهان را دارد؛ 
داور منتظر می ماند و اگر در زمان تعیین شده به هر 
دلیلی، یکی از تیم ها به زمین مسابقه نیاید، بازی را 
لغو کرده و در کمیته انضباطــی رأی لازم صادر 
می شود. اما متاسفانه 9 ماه پیش، نطفه یک »بدعت 
بد« در فوتبال ما کاشــته شد. قرار بود درصدی از 
ورزشگاه فولاد آره نا به هواداران داماش تعلق گیرد 

اما با توجه به ازدیاد جمعیت هواداران پرسپولیس 
در ســاعات ابتدایی و با دستور معاونت سیاسی 
استانداری، برای اینکه امنیت شهر اهواز دچار خلل 
نشــود، دستور داده شــد همه آنهایی که بیرون 
ورزشگاه هســتند به داخل بیایند. در این اتفاق، 
باشگاه پرســپولیس که خود میهمان آن شهر و 
ورزشــگاه بود، کوچک ترین تقصیری نداشت اما 
معدود هواداران داماش که با قطار از رشت عازم اهواز 
شده بودند دیر رسیدند و با توجه به ازدحام هواداران 
پرسپولیسی در ورزشگاه، جایی برای آنها نبود. در 
آن شب مدیرعامل داماش که می دانست تیمش 
شانسی برای شکســت پرسپولیس درون زمین 
ندارد، صابون شکست ۳ بر صفر را به تن مالید و به 
بهانه اینکه جایی برای هواداران تیمش در نظر گرفته 
نشده، مانع حضور بازیکنان داماش در زمین مسابقه 
شــد. اگر در هر کجای دیگر جهان این اتفاق رخ 
می داد، داور مسابقه و ناظر بازی اجازه نمی دادند 
حدود ۴ ساعت یک تیم )به دلیل بیرون ماندن هزار 
هوادارش( همه قوانین را مسخره کند و خیالش 
جمع باشد که قانون در زمین فوتبال اجرا نمی شود. 
آن شب مدیرعامل وقت پرسپولیس که از دوستان 
نزدیک وزیر ورزش به حســاب می آید، اجازه نداد 

تیمش در موعد تعیین شده ورزشگاه را به سمت 
هتل ترک کند، چرا که وزیر دستور داده بود باید به 
هر قیمتی بازی برگزار شود. قیمتش چه بود؟ به 
دروغ اعلام شــد بازی لغو شده، تا هوادارانی که از 
ساعت های ابتدایی روز، زیر تیغ آفتاب، به ورزشگاه 
آمده بودند از آنجا خارج شدند و به محض خالی شدن 
سکوها، اندک هواداران داماش به درون ورزشگاه 
آمدند. آن شــب با دخالت مردان سیاسی وزارت 
ورزش و دیگر افراد غیرفوتبالی، همه قوانین فیفا به 
هیچ انگاشته شد و از آنجایی که مدیریت پرسپولیس 
تمام قد، بله قربان گوی محــض وزیر ورزش بود، 
بی تفاوت به شأن و جایگاه این تیم، آنها نزدیک به ۴ 

ساعت مجبور به گرم کردن چندین باره شدند.
  حادثه مشابه برابر فولاد

این اتفاق را بگذارید کنار حادثه چند ماه پیش که در 
بازی فولاد و پرسپولیس در همان ورزشگاه رخ داد. 
آن روز به واسطه سنگ پراکنی و نبود امنیت لازم، 
قرار بود ابتدا بازی لغو شود اما بعد از اینکه پرسپولیس 
حدود یک ســاعت خودش را گرم و سرد کرد و به 
رختکن رفت، ناگهان عنوان شد بازی با تاخیر انجام 
می شود. در آن بازی اولین و تنها شکست برانکو و 
تیمش در لیگ هجدهم رقم خورد اما سرمربی وقت 

قرمزها یکی از دلایل شکست را همان سردرگمی 
قبل از نبرد عنوان کرد و اعتقاد داشت تمرکز تیمش 
را عامدانه و با برنامه قبلی بر هم زدند تا به هر ترتیبی 
بخواهند از تیم مدعی قهرمانی، امتیاز بگیرند. هم آن 
روز و هم در شب فینال جام حذفی، با توجه به دستور 
از بــالای وزارت ورزش، فوتبال و قوانینش قربانی 
مصلحت اندیشی شد و اینک باید به باشگاه سپاهان 
حق داد که بخواهد با همان ترفند به دیداری بیاید 
که بدون شک نتیجه اش تاثیر بسزایی در تعیین 

قهرمان خواهد داشت.
  تمسک به قانون شکنی

ترجیع بند صحبت های سپاهانی ها بعد از لغو بازی 
چه بود؟ آنها مرتب به دیدار فینال حذفی اشــاره 
می کردند و می گفتند: چطور آن شب، ۴ ساعت 
داوران و ناظر حاضر به عقب افتادن بازی شدند اما 
حالا نمی شود یک ساعت به خاطر ما معطل شوند؟ 
آنهــا در صورتی مدعی هســتند کــه دلیل دیر 
آمدن شان به ورزشگاه، حضور هواداران معترض 
مقابل هتل بود که فرمانده یگان ویژه اصفهان در 
تماس تلفنی با برنامه فوتبال برتر صریحا این ادعا را 
تکذیب کرد و گفت: »سپاهانی ها هیچ مشکلی برای 
خروج از هتل نداشتند و ما امنیت آنها را تضمین 
کردیم و حتی حاضر شــدیم در تمام راه با حضور 
اسکورت، آمدن شان به ورزشگاه را مهیا کنیم اما 
خودشان نخواستند«. با این صحبت ها می شود 
فهمید این باشگاه سپاهان بود که عامدانه ۲ ساعت 
خودش را در لابی هتل معطل کرد به این امید که 
لابی آنها در استانداری و گرفتن ارتباط با دولت برای 
لغو مســابقه جواب دهد. آنها حتی وزیر صمت را 
درگیر موضوع کردند که با توجه به غیبت هواداران 
و همچنین مهم ترین بازیکن تیم شان)کی روش 
استنلی( بازی به ۲۸ اسفندماه موکول شود اما وقتی 
دیدند ســمبه وزارت صمت هم برای لغو مسابقه 
پرزور نیست سراغ همان تاکتیک اجرا شده بازی 

فینال حذفی رفتند.

www.etebar.net

شنبه 10 اسفند ماه 1398، شماره 220

7
مهاجمتیمفوتبالاستقلالتاپایانسال۹۸نمیتواندتیمشراهمراهیکندودراینمدتبایدرونددرمانیخودراپیگیریکند.بهگزارشفارس،شیخدیاباته،مهاجم
تیمفوتبالاستقلالبعدازمصدومیتیکهدردیداربانفتمسجدسلیمانباآنمواجهشد،ازکادرفنیاینتیممرخصیگرفتوبرایدیدارباخانوادهاشراهیفرانسه
شد.اینبازیکنبهاینشرطبهفرانسهسفرکردکهرونددرمانخودرادرآنجاپیگیریکنداماحالابابازگشتویبهتهرانمشخصشدهشرایطشنهتنهاتغییرنکرده
بلکهوضعیتکشالهدیاباتهبدترازقبلهمشدهاست!مهاجمتیمفوتبالاستقلالکهکادرفنیاستقلالرویاوحسابویژهایبازکردهبود،روزگذشتهازپایخودعکس

گرفتاماظاهراعکسMRIپیامهایخوبیرابرایکادرفنیتیماســتقلالنداشتهوویبازهمچندهفتهآیندهراازدستخواهدداد.اگرچهباتوجهبهشیوع
ویروسکروناممکناستبرگزاریمسابقاتلیگبرترتحتتاثیرقراربگیردوحتیلغوشوداماباهمهاینشرایطدیاباتهفعلانمیتوانددرتمریناتتیمفوتبال
اســتقلالشرکتکند.پیگیریهایفارسنشانمیدهددیاباتهتاپایانسال۹۸نمیتوانداستقلالراهمراهیکندودراینبینویدیدارهایلیگبرترو

بازیهایلیگقهرمانانآسیاراهمتاآنمدتازدستدادهاست،مگراینکهمسابقاتعقببیفتدیابهزماندیگریموکولشود.

دیاباتهتا
پایانسال۹۸
دورازمیادین
فوتبال

www.etebar.net

www.etebar.net
محرومیتانضباطیسنگینبرایکاپیتان

تراکتور

التعاونعربستان-پرسپولیسبهتعویقافتاد

جریمه۱20هزاردلاریفدراسیونفوتبال

یکهفتهایتکلیفپرسپولیس-سپاهانرا
مشخصمیکنیم

مسعود شجاعی از حضور در ۳ بازی آینده تراکتور تبریز محروم شد. به 
نقل از سایت فدراسیون فوتبال، مسابقه تیم های گل گهر سیرجان و 
تراکتور تبریز از سری رقابت های هفته نوزدهم لیگ برتر در شرایطی 
برگزار شــد که از سوی مسعود شجاعی، بازیکن تیم تراکتور تبریز 
تخلفاتی مبنی بر بدرفتاری در قبال داور مسابقه که منجر به اخراج شد 
و همچنین افترا به داور در فضای مجازی رخ داد. بر این اساس، وی به 
محرومیت ۳ جلسه ای از همراهی تیم خود و پرداخت ۱۰۰ میلیون 
ریال جریمه نقدی محکوم شــد )این رای قابل تجدید نظر اســت( 
همچنین تیم تراکتور تبریز به دلیل داشــتن ۵ بازیکن اخطاری به 

پرداخت ۶۰ میلیون ریال جریمه نقدی محکوم شد. 

با توجه به شیوع بیماری ویروس کرونا، کنفدراسیون فوتبال آسیا 
دیدار دو تیم التعاون عربستان و پرسپولیس ایران را به تعویق انداخت.
 شــرایط برگزاری مسابقات لیگ قهرمانان آسیا با توجه به شیوع 
بیماری کرونا و درگیری بیشتر کشورهای این قاره با این موضوع به 
موضوع اصلی مورد بحث تبدیل شده و شایعات زیادی درباره آن 
منتشر شده است. از لغو مسابقات این فصل تا تعویق برخی از دیدارها 
موضوعی است که طی جلسات کنفدراسیون آسیا مورد بحث قرار 
گرفته است. برخلاف شایعاتی که درباره خروج نمایندگان ایران و 
چین از مسابقات این فصل لیگ قهرمانان آسیا به گوش می رسد، 
اکنون منابع خبری از تعویق دیدار این هفته پرسپولیس ایران مقابل 
التعاون عربستان خبر می دهد. این دیدار قرار بود طبق برنامه در 
تاریخ ۲ مارچ و در امارات برگزار شود که طی روزهای اخیر با توجه 
به شیوع ویروس کرونا در ایران از پذیرش و صدور ویزا توسط امارات 
خودداری شده است. با این شرایط منابع خبری رسمی از تعویق این 
بازی تا اطلاع ثانوی خبر می دهند و باید دید زمان اعلامی بعدی برای 
برگزاری آن چه زمانی خواهد بود. انجام دیدار برگشت بین دو تیم 
نیز در کویت هم اکنــون در ابهام قرار دارد و در صورتی که کویت 
میزبانی این دیدار را قبول نکند باید دید تدابیر باشگاه پرسپولیس 
برای پیشنهاد میزبان به چه شکل خواهد بود. به عربستان نیز فرصت 
چهار روزه برای پیشنهاد دیگری برای انجام میزبانی خود داده شده 
است. در صورتی که کویت میزبانی دیدار برگشت را قبول نکند باید 
دید شرایط به چه شکل برای این بازی پیچیده پیش خواهد رفت. 
امارات و بحرین و کویت)احتمالا( به عنوان میزبانان احتمالی با توجه 

به شیوع بیماری، میزبانی این دیدار را قبول نکنند.

کمیته انضباطی کنفدراسیون فوتبال آسیا، فدراسیون فوتبال ایران 
را به دلیل اشتباه در صدور مجوز برخی باشگاه ها جهت شرکت در 
لیگ قهرمانان آسیا مبلغ ۱۲۰ هزار دلار جریمه کرد. کمیته انضباطی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا، فدراسیون فوتبال ایران را به دلیل اشتباه 
در صدور مجوزهایی برای باشگاه های ایران در لیگ قهرمانان آسیا 
جریمه کرد و هشدار داد در صورت تکرار این موضوع برخوردهای 

جدی تری با این فدراسیون انجام خواهد داد. 
در متن صادر شده توسط کمیته انضباطی AFC آمده است:

۱- به فدراسیون فوتبال ایران دستور داده شده است جریمه ۱۲۰هزار 
دلار بپردازد. این موضوع برای نقض مفاد ۱-۴ »الف« و ۱-۴ »ب« 

آیین نامه صدور مجوز باشگاه AFC )نسخه ۲۰۱۶( است. 
۲- مطابق مفاد ۱-۳۴ و ۳-۳۴ قانون انضباطی و اخلاق کنفدراسیون 
فوتبال آسیا، ۸۰،۰۰۰ دلار مبلغ مذکور در بند یک این تصمیم تعلیق 
است. همچنین در صورت وقوع تخلف دیگری از ماهیت مشابه تعلیق 

به طور خودکار ابطال می شود و مجازات اعمال می شود. 
۳- بخــش غیرقابل تعویض جریمه ظرف۳۰ روز از تاریخ ابلاغ این 

حکم باید پرداخت شود. 
۴- به فدراسیون فوتبال ایران اخطار داده می شود نقض مکرر این 

موارد ممکن است با مجازات شدیدتری روبه رو شود. 

سرپرست کمیته انضباطی درباره عدم برگزاری دیدار دو تیم 
فوتبال سپاهان و پرسپولیس توضیح داد. به نقل از فدراسیون 
فوتبــال، ابوالفضل حســن زاده محمدی، سرپرســت کمیته 
انضباطی فدراســیون گفت: با دریافت گزارش مربوط به بازی 
ســپاهان و پرســپولیس به صورت فوق العاده جلسه تشکیل 
می شــود و طبق مقررات، در یک هفتــه آن را  تعیین تکلیف 
می کنیم. وی گفت: بر این اساس، دفاعیات هر دو باشگاه اخذ 
خواهد شــد و بر اســاس گزارش و دفاعیات تصمیم نهایی را 

خواهیم گرفت.
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هفتهنامهاقتصادیایرانورزش

برگزاریمراسمافتتاحونامگذاریخانه
کشتیتهرانبهنامشهیدهادی

مراسم افتتاح و نامگذاری خانه کشتی 
شــماره یک مجموعه ورزشی آزادی 
صبح دوشنبه با حضور رئیس کمیته 
ملی المپیک برگزار و به نام شــهید 
ابراهیم هادی مزین شــد. به گزارش 
مهر، مراســم افتتاحیه خانه کشتی 
شماره یک که مدتی در حال عملیات 
بازسازی و تجهیز بود با حضور سیدرضا 
صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک، عبدالحمید احمدی 
معاون وزیر ورزش، محمدرضا طالقانی و جمعی از مســؤولان 
فدراسیون کشتی و اعضای خانواده شهید ابراهیم هادی برگزار 
شــد. در این مراسم نام خانه کشتی تهران که پیش از این به نام 
عبدالله موحد بود به درخواست این اسطوره کشتی ایران و جهان 
به نام شهید ابراهیم هادی تغییر کرد. در ابتدای این مراسم از تصویر 
این شهید گرانقدر که در ورودی خانه کشتی نصب شده بود توسط 
رئیس کمیته ملی المپیک و خواهر این شهید رونمایی شد. حسن 
یزدانی از جمله قهرمانان کشــتی بود که در این مراسم همراه با 
علیرضا دبیر و حسن رنگرز و دیگر مسؤولان فدراسیون حضور 

داشت.

مسعودتابشمدیرعاملسپاهان:

ازحقباشگاهبزرگومردمیسپاهانکوتاهنخواهیمآمد

۱-  وزیر اقتصاد دولت سابق آقای حسن روحانی - بانک روستا
۲-  سمت بیهوده - شهر مذهبی - قشنگ - مخزن پول

۳-  از گلها -  دوبارگی - یک ششم ملک
۴-  نامی برای پسران - اولین پیامبر خدا - قبیله - آخرین رمق

۵-   نماز مستحبی - فرزند زاده - صفت سرو 
۶- نام بلاتر رئیس سابق کنفدراسیون فوتبال آسیا -  اصطلاحا به سوره 

هایی که در قرآن نازل شده است می گویند - از درآمدهاي دولت
۷- مرزبان -  سخنگوی دولت آقای حسن روحانی - درمان 

۸-   صمغ گیاهي - نامی برای پسران - ماده ای در مسابقات شنا 
9-  شهری در بلغارستان - از محصولات شرکت اتومبیل سازی سایپا 

- سال آذری
۱۰-  نام سه تن از شاهان هخامنشي - الفبای تلگراف - راه میانبر

۱۱-  اشاره به نزدیک - عضوی در بدن مرغ - راندمان 
۱۲-  شهری در ترکیه - آتش عرب - رئیس بانک مرکزی کشورمان 
۱۳-   کربن خالص و گران قیمت -  هر یک از آلات موسیقی - بی 

سواد 
۱۴-  از حشرات سمی - رئیس کمیسسون صنایع و معادن مجلس - 

داس تو خالی
۱۵-  از مراکز اقتصادی قدیمی کشورمان -  فرمانده سابق و شهید 

سپاه قدس کشورمان

۱-   بمب خبری این روزهای بهداشت دنیا - حاجت 
۲-  نقشه کش - برج معروف ایتالیا - بندری در اوکراین 
۳-   از حروف فارسی - از بانک های خصوصی کشورمان 

۴-  خشکی -  مادر وطن -  لوس - از یاران با وفای امیرالمومنین
۵-  اراده - اندیشه - از پیامبران خدا 

۶-  قطر دهانه لوله تفنگ - از مزه ها - بالای فرنگی
۷-  رنجیده - سوره ای در قرآن کریم  - پول فلزی

۸-    پسر نوح که در طوفان غرق شد -  استاد بنایی - چکیده
9-  خودبزرگ بینی - شهری در یزد - مفتش

۱۰-  هنوز شام نشده - مقام طلایی - فوتبالیست سرشناس 
برزیل - پهلوان 

۱۱-  باشگاهی در فوتبال جنوب کشورمان - پول خارجی - 
عقیده 

۱۲-  سختی و عذاب - اسب پهن پشت - یک دوره صد ساله 
- اثر رطوبت

۱۳-  عضوی در پای انسان - معاون علمی و فناوری رئیس 
جمهور - باشگاه فوتبالی در تهران 

۱۴-  وزیر نفت دولت دوازدهم - از وسایل برقی خودرو - شهر 
نشینی 

۱۵-    سرسلسله اعداد - ریاست قوه قضاییه کشورمان 

جدول شماره 220 هفته نامۀ اعتبار

عمودی افقی

لطفاً جدول تکمیل شده را به دایرکت اینستاگرام هفته نامه ارسال نمائید.
etebar.magazine  به 15 نفر از برندگان، به قید قرعه جوایزی تقدیم خواهد شد.
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پس فراوانی آنچه که شما را خوشایند است فریبتان ندهد، زیرا آنچه از دنیا با شما خواهد بود اندك استامامعلی)ع(:

خبر

بیژن نامدار زنگنه وزیر نفت در بازدید از شرکت فولاد اکسین خوزستان 
گفت: با تلاش متخصصان و جوانان فولاد اکسین، وزارت نفت از واردات بی نیاز 
شــد. وی ضمن اعلام حمایت از تولید کنندگان و صنعتگرانی که عزم خود را 
برای اتمام پروژه گوره جاسک در سال ۱۴۰۰ جزم کرده اند، گفت: باعث افتخار 
ماست که متخصصین و جوانان فولاد اکسین توانستند صنعت نفت را در شرایط 
تحریمی از وارد کردن ورق های مورد نیاز نجات دهند و پروژه گوره به جاسک 
اولویت وزارت نفت است و تا اتمام آن هرچه ورق ترش و شیرین در فولاد اکسین 

تولید شود آن ها را وزارت نفت خریداری می کند.
امین ابراهیمی مدیر عامل فولاداکسین خوزستان در نشست هم اندیشی 
مدیران صنعت نفت و صنعت فولاد کشور که با حضور زنگنه وزیر نفت و هیات 
همراه او برگزار شد، مسائل مهمی را پیرامون همکاری بیشتر در خصوص افزایش 
تولید در سالی که از سوی مقام معظم رهبری بعنوان سال رونق تولید داخلی 

معرفی شده است، مطرح کرد.
او ضمن ارائه گزارشی از عملکرد فولاد اکسین خوزستان در یکسال اخیر 
و آمار و ارقام و تاکید بر پتانسیل های شرکت مبنی بر تولید بیش تربیان داشت: 
در ۱۰ سال گذشته شرکت درگیر تولید ورق های ساختمانی بود که بهره کمی 
را به همراه داشت، اما این کارخانه یونیک به لطف پروژه گوره جاسک و اعتماد 
وزیر نفت توانســت رکورد ۱۰ ساله تولید و صادرات را بشکند و برای اولین در 
ایران ورق های مورد نیاز صنعت نفت را تولید کند. پس از این نشســت، وزیر 
نفت، مدیران نفت و فولاد از خط تولید فولاد اکسین خوزستان بازدید گسترده 
بعمل آوردند و بخش های مختلف آن را مورد کاوش قرار دادند و سپس فاز دوم 
آزمایشگاه خوردگی فولاد اکسین که نقش اساسی در پیش بردن پروژه گوره 

جاسک دارد افتتاح شد.
مسعود کرباسیان مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران نیز با اشاره به طرح 
انتقال نفت از گوره به جاسک گفت: عزم جدی میان بخش های مختلف برای 
این طرح وجود دارد و در این زمینه امیدواریم شــاهد اجرای به موقع طرح بر 
اساس برنامه زمان بندی باشیم. مسعود کرباسیان اظهار کرد: بازدید از شرکت 
فولاد اکسین به این منظور بود تا رابطه شرکت ملی نفت ایران، فولاد مبارکه، 

فولاد اکسین خوزستان و لوله سازان شکل بگیرد.
وی افزود: شرکت ملی  نفت به دنبال آن است تا رابطه میان این سه بخش 
را به خوبی فراهم کند و هماهنگی کاملی را در این زمینه شکل دهد. مدیرعامل 
شرکت ملی نفت ایران تصریح کرد: شرکت نفت به عنوان کارفرما و بخشی که 
تامین کننده منابع مالی طرح گوره به جاســک است، وظیفه هماهنگی میان 
بخش های مختلف را به عهده دارد. کرباسیان درخصوص آخرین وضعیت روند 
اجرای طرح گوره به جاسک گفت: خوشبختانه روند اجرای طرح طبق برنامه 
در حال پیشــرفت است.  وی ادامه  داد: در ابتدای اجرای طرح به دلیل مسائلی 
که در بحث تامین ورق وجود داشــت، شــاهد تاخیر در انجام کار بودیم، اما 

خوشبختانه اکنون روند اجرای این طرح به خوبی در  حال پیشرفت است.   

بیژننامدارزنگنهوزیرنفت:

متخصصانوجوانانفولاداکسینوزارت
نفتراازوارداتبینیازکردند

تفاهم نامه سه جانبه اعطای تسهیلات 
خرید به یــک میلیــون و 2۰۰ هزار 
بازنشسته کشــوری با عنوان طرح 
»یــاری« بین بانک صــادرات ایران، 
صندوق بازنشستگی کشوری و شرکت 
فروشگاه های زنجیره ای رفاه امضا شد 
که بر اساس آن تسهیلات یک میلیون 
و دویســت هــزار تومانی بــه این 

بازنشستگان پرداخت می شود.
به گزارش روابط عمومی بانک صادرات 
ایران، دوره بازپرداخت این تسهیلات 
که با نرخ کارمزد 2 درصدی توسط بانک 
صادرات ایران به بازنشستگان کشوری 
پرداخت خواهد شد، با یک ماه تنفس 
همراه بوده و از آخر فروردین تا پنج ماه 

در ۵ قســط مســاوی قابل بازپرداخت 
می شود.

مجموع کل مبلغ این تسهیلات در هر دوره 
۱4 هزار و 4۰۰ میلیارد ریال بوده و بر اساس 
تفاهم نامه صورت گرفته، قابل تمدید تا سه 
دوره در هر ســال است که رقم کلی آن در 
ســال تا 43 هزار میلیارد ریال افزایش 

می یابد.
توان خرید بازنشستگان کشوری با استفاده 
از این تســهیلات در ایام پایانی ســال با 
حمایت بانک صــادرات ایران، هماهنگی 
صندوق بازنشستگی کشوری و امکانات 
فروشگاه های زنجیره ای رفاه به میزان ۱2 

میلیون ریال افزایش می یابد.
در این مراســم کــه با حضــور محمد 
شــریعتمداری وزیر تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی، حجت اله صیدی مدیرعامل بانک 
صادرات ایران، اکبر افتخاری مدیرعامل 
صندوق بازنشســتگی کشوری و رسول 
محمدی مدیرعامل شرکت  فروشگاه های 
زنجیره ای رفــاه برگزار شــد، حمایت 
همه جانبه از وضعیت معیشت بازنشستگان 
کشــوری هدف و دغدغه اصلی این طرح 

عنوان شد.
 وزیر تعاون کار و رفــاه اجتماعی در این 
مراســم با بیان اینکه در شــرایط فعلی 
اقتصادی با قله های هدف گرفته شده فاصله 
داریــم، تاکید کرد: منابــع صندوق های 
مختلف بازنشستگی در کشور  می تواند با 
مدیریت بهینه منشاء خدمات زیادی برای 
بازنشســتگان فراهم کند تا در سه بخش 

معیشــت، فراهم کردن سرپناه مطمئن و 
سلامت و بهداشت  بازنشستگان اقدامات 

مناسی صورت گیرد.
محمد شریعتمداری با قدردانی از حمایت 
بانک صادرات ایران در طرح »یاری«،  بحث 
همسان سازی حقوق بازنشستگان را نیز 
مورد اشاره قرار داد و افزود: روند اجرایی 
کردن همسان سازی حقوق بازنشستگان با 
وجود رد شــدن لایحه بودجه سال 99 در 

مجلس همچنان پیگیری خواهد شد.
  حجت اله صیدی، مدیرعامل بانک صادرات 
ایران نیز در این مراسم گفت: همکاری این 
بانک با صندوق بازنشســتگی کشوری 
دیرینه، راهبردی و عمیق اســت و تعداد 
شعب و پراکندگی جغرافیایی واحدهای این 
بانک در سراسر کشــور موجب سهولت 
استفاده بازنشســتگان از خدمات بانکی 
شــده است. وی با اشــاره به اینکه بانک 
صــادرات ایــران با همــکاری صندوق 
بازنشستگی کشوری طرح های متنوعی 
برای افزایش ظرفیت تســهیلات رفاهی 
بازنشســتگان اجرا کرده است، افزود: در 
یک ســال و نیم اخیر، علاوه بر اینکه این 
همکاری هــا موجب شــده تــا حقوق 
بازنشستگان بدون وقفه به حساب آ ن ها 
واریز شــود، حدود 2۰۰ هــزار فقره وام 
ضروری با نرخ 4 درصد به بازنشستگان و 
2۵۰۰ فقره تســهیلات2۰۰ میلیون ریالی 
و  بازنشســتگان  فرزنــدان  ازدواج 
وظیفه بگیران )همســر بازنشســتگان 
کشوری( پرداخت شده و اینک با تفاهم نامه 
امضاشده قدم دیگری در راستای ارتقای 

توان رفاهی بازنشستگان برداشته شده 
است.

صیدی ادامه داد: بانک صادرات ایران، با 
برخورداری از حدود 2 هزار و دویست 
شعبه و باجه بانکی و بیش از پنج هزار 
دســتگاه خودپرداز و سایر درگاه های 
الکترونیکــی و مجــازی، در خدمت 
بازنشســتگان صندوق بازنشستگی 
کشوری اســت و همواره در تلاشیم تا 
بهترین خدمات و امکانات در اسرع وقت 
و کمتریــن میزان هزینــه در اختیار 
مشتریان بالاخص بازنشستگان عزیز 
قرار گیرد. همچنین بازنشســتگان با 
استفاده از اپلیکیشن پرداخت »صاپ« 
این امکان را خواهند داشت که بسیاری 
از عملیات بانکی مبتنی بر کارت خود مانند 
انتقال وجه کارت به کارت، پرداخت قبوض، 
خرید شارژ، تهیه بلیط های سفر و... را به 
ســهولت و بدون نیاز به مراجعه به شعبه 
انجام دهند. البته این اپلیکیشن سهولت 
استفاده از رمز دوم پویا را نیز فراهم آورده 

است.
مدیرعامل بانک صــادرات ایران اظهار 
امیدواری کرد: با حمایت خوب و لطفی که 
وزیر محترم دارنــد و رویکرد اجتماعی و 
همکاری بسیار مثبتی که مدیریت جدید 
صندوق بازنشستگی کشــوری دارد و از 
افراد مجرب در بازار مالی کشــور به شمار 
می آید، طرح تســهیلات اعتباری رفاهی 
بازنشستگان در دوره های مختلف زمانی 

تمدید شود.
همچنین مدیرعامل صندوق بازنشستگی 
کشوری نیز با اشاره به برخی دغدغه های 
تدوین این طرح، از همکاری بانک صادرات 
ایران قدردانی کرد و گفت: طرح »یاری« 
بازنشستگان را با همکاری بانک صادرات و 
فروشگاه رفاه اجرا و تلاش می کنیم سبد 

خرید بازنشستگان را گسترش دهیم.
اکبــر افتخاری افــزود: در این طرح یک 
میلیــون 2۰۰هــزار تومــان در کارت 
بازنشستگان شارژ می شود که بازپرداخت 
آن در  ۵ قسط و با یک ماه تنفس صورت می 

گیرد.
وی افزود: در آینده تلاش می کنیم با طرح 
های جدید مشترک با بانک  صادرات ایران، 

سفره بازنشستگان را گسترده تر کنیم

دکتر برات کریمی، مدیرعامل بانک دی در راستای 
توسعه مناسبات و بررسی ظرفیت های همکاری 
متقابل با شاپور محمدی، رییس سازمان بورس 
دیدار کرد.  بــه گزارش روابــط عمومی بانک 
دی،کریمی در این دیدار که با حضور حســین 
ظریفی، معاون مالی، فردین آقابزرگی، مدیرعامل 
شرکت کارگزاری و جمشید قزوینیان، رییس اداره 
روابط عمومی و تبلیغات بانک دی انجام شــد بر 
توسعه همکاری های متقابل با سازمان بورس تاکید 
کرد. بر اســاس این گزارش، مدیرعامل بانک دی 
عملکــرد این بانــک در زمینــه فعالیت های 
سرمایه گذاری را مطلوب ارزیابی کرد و گفت: در 
حال حاضر بانک دی بر اساس اقدامات انجام شده 
در زمینه سرمایه گذاری، سرمایه های ارزشمندی 
دارد که از مهم تریــن آن ها می توان به نیروگاه 
دماونــد، بزرگ ترین نیروگاه ســیکل ترکیبی 
خاورمیانه اشــاره کرد. وی، ارتقای ساختار مالی 
بانک را یکــی از مهم ترین ماموریت های هیئت 
مدیره جدید دانســت و افزود: برای تحقق این 
ماموریت اقداماتی از جمله فروش دارایی های مازاد 
در دستور کار قرار دارد که با فروش آن ها به چند 
هدف مهم از جمله اصلاح ســاختار مالی و بهبود 
وضعیت کفایت سرمایه که از موارد و الزامات بانک 
مرکزی است، دســت خواهیم یافت. وی افزود: 
درآمد حاصل از فروش دارایی های مازاد موجب 
افزایش  سرمایه در گردش بانک خواهد شد که این 
امر زمینه ارائه تسهیلات و خدمات مطلوب تری را 
برای مشتریان و ســهامداران فراهم می آورد. 
مدیرعامل بانک دی با اشاره به مذاکرات صورت 
گرفته برای فــروش دارایی های مازاد و غیرمولد 
بانک با خریداران حقیقی و حقوقی گفت: در صورت 
حصول توافق نهایی، نتیجه آن در اسرع وقت طبق 

قوانین و مقررات مربوطه از طریق سامانه اطلاع 
رسانی ناشران کدال به اطلاع عموم سهامداران 
خواهد رسید. کریمی همچنین با اشاره به این که 
یکی از اولویت ها و افتخارات بانک دی خدمت به 
خانواده معظم شهدا و جامعه بزرگ ایثارگری است، 
افزود: خدمت به خانواده معزز شهداء  و جامعه بزرگ 
ایثارگران افتخاری است که نصیب مجموعه بانک 
دی شده  و همانگونه که خانواده شهداء در راستای 
حفظ کیان جمهوری اسلامی، فرزندان عزیز خود 
را به نبرد با دشمنان اسلام فرستادند و در این راه 
استوار ایستادند ما نیز  وظیفه داریم در راه خدمت 
به این عزیزان با استعانت از خدای متعال و با تکیه 
بر دانش و تخصص سرمایه های انسانی جوان و پویا 

تلاشی مضاعف داشته باشیم.
شاپور محمدی، رییس سازمان بورس نیز در این 
دیدار با شاره به این که بررسی نوسانات نماد بانک 
دی در بازار سرمایه حکایت از وضعیت مطلوب آن 
دارد، گفت: دارایی های این بانک نقطه مثبتی برای 

آن به شمار می رود و انتظار می رود با تدابیر تیم 
مدیریتی جدید، اقدامات موثری در راستای اصلاح 
ساختار مالی بانک انجام شود و با فروش دارایی های 
مازاد علاوه بر کمک به ایجاد تحرک در بازار پولی 
کشور زمینه ارائه تسهیلات و خدمات مطلوب تر 
برای مشتریان و سهامداران فراهم شود. محمدی 
همچنین با بیان این که بانک دی به دلیل خدمت 
رسانی به خانواده معزز شهدا و ایثارگران از جایگاه 
ویژه ای در نظام بانکی برخوردار اســت، گفت: 
خانواده های شهداء و ایثارگران، فداکارترین اقشار 
جامعه هستند و رسیدگی به مسائل آن ها علاوه بر 
اینکه فضیلت بزرگی به شمار می رود یک وظیفه 
شرعی و عرفی است و به همین منظور باید تلاش 
شــود بانک دی به جایگاه شایسته خود در نظام 

بانکی دست یابد.
رییس ســازمان بورس ضمن استقبال از تداوم 
همکاری متقابل با بانک دی بر توسعه مناسبات فی 

مابین تاکید کرد.

آغاز طرح ارائه تسهیلات خرید کالا به بازنشستگان کشوری
 از سوی بانک صادرات ایران

تعاملات  بانک دی و سازمان بورس اوراق بهادار

حداکثر تا 2۰ میلیارد ریال
در قبال چک و سفته


